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اعظمی ساردوئی در تذکر شفاهی:

ضرورت تجدیدنظر در قیمت گذاری خرید تضمینی گندم
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عقبماندگیشهرداریقلعهگنج
درجذبقیررایگان

مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری مس سرچشمه 

طرح های جدید هلدینگ سرمایه گذاری مس سرچشمه به بازار سرمایه 
مدیرعامـل هلدینـگ سـرمایه گذاری مـس سرچشـمه بـا تشـریح آخریـن فعالیت هـای ایـن شـرکت، گفـت: طـرح هـای جدیـد هلدینـگ 

سـرمایه گذاری مـس سرچشـمه بـه بـازار سـرمایه می آینـد.

معاون مسکن و بازآفرینی شهری اداره کل راه و شهرسازی جنوب کرمان، وضعیت شهرداری قلعه گنج را در جذب قیر رایگان طرح بازآفرینی شهری بسیار کند اعلام کرده است

مخازن مرکز اسناد ملی 
جنوب شرق پر شده است بهره مندی ۲۱ هزار 

بمی از آب سالم، 
ثمره تلاش جهادگران

اسـتاندار کرمان در دیدار سفرای فرانسـه، اتریش و سوئیس و دبیر سـفارت بلغارستان 
گفـت: از ۳۵۰ هـزار تبعـه خارجـی سـاکن کرمـان۴، درصـد هزینه هـای آن را 

سـازمان های بین المللـی کمـک می کننـد.

۴ درصد هزینه های مهاجران 
مقیم کرمان را سازمان های 

بین المللی کمک می کنند

سرپرسـت مرکـز اسـناد و کتابخانـه ملـی جنوب شـرق بـا بیـان 
اینکه مخـازن مـا کاملًا پر شـده و بـرای نگهـداری اسـناد دولتی 

با مشـکل روبه رو هسـتیم، گفت: باید سـاختمان سـازمان را بـه جای دیگـری منتقل 
کنیـم.
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در نخستین نشست هیات نمایندگان دوره دهم اتاق کرمان، 
اتفاق افتاد

هیات رییسه
 اتاق بازرگانی کرمان 

انتخاب شد
در نخسـتین نشسـت هیـات نماینـدگان دوره دهـم 
فعالیت اتاق کرمـان، هیات رئیسـه این اتاق بـرای دوره 

مذکور انتخاب شـد. به گـزارش کرمان نو به نقل از روابـط عمومی اتـاق بازرگانی کرمان، 
بر این اسـاس سـیدمهدی طبیب زاده رئیس، حمیـد عزت آبادی پور نایـب رئیس اول، 
محمدرضـا بهرامـی نایـب رئیـس دوم، عبـاس جبالبـارزی خزانـه دار و آرش علـوی بـه 
عنـوان دبیر انتخاب شـدند. همچنین در این نشسـت نمایندگان اتاق کرمـان در هیات 

نماینـدگان اتاق ایـران انتخاب شـدند.

ادامه مطلب را در 
صفحه 8  بخوانید 

صفحه 2 را 
بخوانید

صفحه 8  را 
بخوانید
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کرمان جا پای کرمان جا پای 
اصفهان و یزد اصفهان و یزد 

می گذارد؟ می گذارد؟ 
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

سال پنجم      شماره پیاپی 1468      چهارشنبه 2۰ ا ردیبهشت ماه  14۰2      8 صفحه      قیمت ۵۰۰۰  تومان  

زنجیر شدن شرکت های کوچک 
به هلدینگ های بزرگ استان در 

همایش شرکت شهرک های صنعتی

نماینـده مـردم جیرفـت و عنبرآبـاد در مجلـس خواسـتار 
تجدیدنظـر در قیمت گـذاری خریـد تضمینـی گنـدم شـد. ذبیح 
الله اعظمی سـاردوئی در جلسـه علنی مجلس شـورای اسـلامی 
ضمن تبریک هفته هـلال احمر گفت: قدردانـی دولت ترکیه از 
جمعیت هلال احمر ایـران و نقش موثر آنها در خدمات رسـانی 
به زلزله زدگان این کشـور نشـانگر چابکـی و آمادگی فعـالان این 

حوزه اسـت کـه جـای قدردانـی از فعـالان ایـن حـوزه دارد.
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس در تذکری به وزارت 
جهـاد کشـاورزی اظهـار کـرد: قیمـت پیـاز، سـیب زمینی، گوجه 
فرنگـی و هندوانـه در قطـب کشـاورزی کشـور یعنـی جیرفـت 
و عنبرآبـاد کاهـش یافتـه و ایـن موضـوع سـبب ورشکسـتگی 

کشـاورزان می شـود لـذا بایـد بـرای ایـن موضـوع تدبیر شـود.

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای همراه با ارزیابی کیفی)فشرده( 
انتخاب پیمانکار انجام خدمات پشتیبانی مورد نیاز شرکت آب منطقه ای 

کرمان و واحدهای تابعه درسطح استان کرمان فرآیند 03/الف/402

 شرکت آب منطقه ای کرمان

  شرکت آب منطقه ای کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی انتخاب پیمانکار انجام خدمات پشتیبانی مورد نیاز شرکت آب 
منطقه ای کرمان و واحدهای تابعه درسطح استان کرمان به شماره 03/الف/402 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار 
نماید.کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ( به آدرسwww.setadiran.ir انجام خواهد شد ولازم است مناقصه گران در صورت 
عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: روز یکشنبه مورخ 1402/02/24
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 10 روز یکشنبه  مورخ 1402/2/31

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 10 روز دوشنبه مورخ1402/3/13
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 10:10 روزدوشنبه مورخ1402/03/13

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گر جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه آدرس: کرمان، خیابان 
پاسداران، شرکت آب منطقه ای کرمان، ساختمان شماره دو، دفتر قراردادها و تلفن 034-32224482

ارائه پاکت های الف به آدرس: کرمان، خیابان پاسداران، شرکت آب منطقه ای کرمان ساختمان شماره یک،طبقه 
حراست. دفتر  محرمانه  دوم،دبیرخانه 

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس : 021-41934
دفترثبت نام: 88969737 و 85193768 

شناسه آگهی: 1494345

نوبت اول

شناسه آگهی: ......................... شرکت شهرکهای صنعتی کرمان

شـرکت شـهرکهای صنعتـی کرمـان در نظر دارد پـروژه  ها به شـرح جدول ذیـل، را از طریق برگـزاري مناقصه عمومـی ، بر اسـاس آیین نامه برگـزاري مناقصات  
بـه پیمانـکار واجـد شـرایط واگـذار نمایـد. کلیه مراحل برگـزاری مناقصه از دریافت اسـناد مناقصه تا ارائه پیشـنهاد مناقصه گران و بازگشـایی پاکت هـا از طریق درگاه 
سـامانه تـدارکات الکترونیکـی دولت )سـتاد( بـه آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شـد و لازم اسـت مناقصه گران در صورت عـدم عضویت قبلی، مراحل 

ثبـت نـام در سـایت مذکور و دریافـت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شـرکت در مناقصه محقق سـازند. 
- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه روز یکشنبه مورخ 14۰2/۰2/17 می باشد.

-  مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: تا ساعت 18:۰۰ روز شنبه مورخ 14۰2/۰2/23.
-  مهلت زمانی ارائه پیشنهادات: تا ساعت 14:۰۰ روز شنبه مورخ 14۰2/۰3/۰6.

-  زمان بازگشایی پاکات ارزیابی کیفی: ساعت 14:3۰ روز شنبه مورخ 14۰2/۰3/۰6.
-  اطلاعـات تمـاس دسـتگاه مناقصـه گـزار جهت دریافـت اطلاعات بیشـتر در خصوص اسـناد مناقصـه و ارائه  )پاکـت الف(: کرمـان- بلوار شـهید 

عباسـپور)پارادیس(- نبـش میدان عاشـورا-  تلفـن:۰34-31272۰12
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934-۰21    دفتر ثبت نام: 88969737 و ۰21-8۵193768
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش "ثبت نام/پروفایل  تامین کننده/مناقصه گر" موجود است.

شماره 
محل اجراي شرح موضوع مناقصهمناقصه

پروژه
محل تامین 

اعتبار
برآورداولیه     
)میلیون ریال(

مبلغ تضمین
رتبه مورد نیازشرکت در مناقصه

تهیه مصالح و روسازی،آسفالت ۵۵۰د14۰2 
و جدول گذاری

شهرک صنعتی 
حداقل پایه ۵ راه۵،32۵،۰۰۰،۰۰۰ ریال1۰6489داخلیکرمان4

تهیه مصالح و ترمیم ۵۵4د14۰2 
نوارحفاری،زیرسازی و آسفالت

ناحیه صنعتی 
حداقل پایه ۵ راه2،734،۰۰۰،۰۰۰ریال۵4671داخلیعنبرآباد

۵۵۵د14۰2 
تهیه مصالح و جدولگذاری 
رفوژمیانی،اصلاح مصالح 

روسازی و آسفالت

شهرک صنعتی 
حداقل پایه ۵ راه1۰،۵۵8،۰۰۰،۰۰۰ریال227878داخلیسیرجان2

تهیه مصالح و احداث آشیانه ۵47د14۰2
ایستگاه آتشنشانی

شهرک صنعتی 
حداقل پایه ۵ ابنیه917،133،۰۰۰ ریال18342داخلیزرند

آگهی مناقصات

بازیگـر فیلـم سـینمایی »اجـاره نشـین ها« )داریـوش 
مهرجویی136۵( گفـت: در بازیگـری اولین کسـی که متوجه 
می شـود این کاره نیسـت خود شـخص اسـت؛ بازیگـری صرفا 
موضوع علاقه نیسـت بلکه نیاز بـه تحصیلات، مطالعـه، تجربه 

و پیگیـری دارد.
رضا بنفشـه خواه در گفـت وگو با خبرنگار سـینمایی ایرنـا و در 
توضیح خاسـتگاه هنرپیشـگی در جامعه امروز ایران بیان کرد: 
امروز بهترین راه و مکان برای هنرپیشه شـدن دانشگاه و مسیر 
آکادمیک اسـت چون هنـروران در کلاس های موسسـات آزاد 
توقعاتـی دارنـد که بعید اسـت ایـن آموزشـگاه هـا کاری انجام 

بدهند و یـا آنان را بـه جایی معرفـی کنند.
بازیگـر سـریال پهلوانـان نمی میرنـد )حسـن فتحـی 1373( 
ادامـه داد: البتـه بعضا این آموزشـگاه هـا هنرورانشـان را به آدم 
های سـینماگر معرفی می کنند امـا هیچ وقت پیـش نمی آید 
که این رویـه به شـکلی عمومی اثرگذار باشـد یعنـی آن هنرور 
هزینه ای مـی کند به این امیـد که آموزشـگاه او را به پـروژه ای 
معرفـی کند امـا نتیجـه ای نمی گیـرد. مگـر آموزشـگاه هایی 
که خودشـان تولید داشـته باشـند و از ایـن سـرمایه و هنروری 
خودشـان اسـتفاده کنند. وی افـزود: بازیگـری تفاوتی با سـایر 
مشـاغل دارد بـه این صـورت کـه مثلا شـخصی که لیسـانس 
حقوق مـی گیرد یـا وکیل دعـاوی می شـود یا در دادگسـتری 
اسـتخدام می شـود، دیگری لیسـانس حسـابداری می گیرد و 
حسـابدار می شـود، دیگری مهندسـی عمران می خواند و وارد 
بـازار کار سـاخت و سـاز و امثـال آن مـی شـود اما بازیگـری به 
چند چیز نیـاز دارد کـه عبارتنـد از: فیزیک ظاهری، اسـتعداد، 
دانش، تجربه و در نهایت شـانس. هنرپیشه سـریال ماجراهای 
آقای خیرخـواه )امیر سـماواتی 136۵( تصریح کـرد: به همین 

دلیل اسـت که می بینید گاهی آدمـی که هیچ آموزشـی برای 
بازیگـری ندیده اسـت، در یـک مجلس عروسـی یا عزا توسـط 
کارگردانی کشـف مـی شـود آن هم صرفا بـه دلیـل ظاهرش و 
تازه پـس از آن مـی رود آمـوزش می بیند و نقشـی را هـم بازی 
می کند. بنفشـه خواه با تاکید بر ایـن که بـرای بازیگری صرف 
علاقه شـخصی کافی نیسـت، اظهار داشـت: در بازیگری اولین 
کسی که متوجه می شـود این کاره نیسـت خود شخص است. 
بازیگری صرفـا موضوع علاقه نیسـت چون من هم علاقـه دارم 
کـه رئیس جمهـور آمریـکا شـوم اما علاقـه کافی نیسـت بلکه 
نیاز بـه تحصیلات، مطالعـه، تجربـه و پیگیـری دارد و همه این 
ها هسـت. مـن زمانـی که بـه هنرکـده هنرپیشـگی رفتـم در 
بادی امر حـدود 6۵ نفـر بودیم امـا در انتهـا فقط 11 نفـر باقی 
مانـده بودیم. بازیگر فیلم سـینمایی اجـاره نشـین ها )داریوش 
مهرجویـی136۵( گفت: بـه همین دلیل اسـت که عـده ای به 
دانشـگاه می رونـد و بازیگری هـم می خواننـد اما لزومـا بازیگر 
نمی شـوند. وی ادامه داد: در ۵۰ سـال گذشـته چند هزار نفر از 
کلاس های دانشـگاه )هنرهای زیبا، دراماتیک، دانشـگاه هنر و 
آموزشـگاه های خصوصی( بیرون آمدند و ما امـروز چند بازیگر 
مطرح داریـم؟ چندهزار نفر بیـرون آمده اند اما به سـراغ سـایر 

مشـاغلی چون دبیـری و غیره رفتـه اند.
بازیگـر فیلـم سـینمایی مـردی کـه زیـاد می دانسـت )یـدالله 
صمـدی 1363( یادآور شـد: ایـن آدم ها قطعـا برخـوردار از آن 
۵ مولفـه ای که بیان شـد نبوده اند. مثلا کسـی که اسـتعدادی 
نداشـته و صرفا عشـق داشـته یا آدمی که اسـتعداد و عشـق را 
داشته اما شانس نداشته اسـت. بنفشـه خواه در ادامه با توضیح 
جذابیـت بازیگـری بـرای بسـیاری از افـراد، گفـت: بازیگـری 
جذابیـت کاذبـی دارد کـه آدم ها فکر مـی کنند اگـر یک فیلم 

بازی کنند ناگهان چهره و شـناخته شـده می شـوند. از سـوی 
دیگر عـده ای سـودجو وارد این عرصه شـده اند کـه می گویند 
اسپانسـر-بازیگر یعنی به شـما می گویند در ازای بازی در فلان 

نقـش ۵۰ میلیون هـم بدهید.
وی خاطرنشـان کـرد: و این شـکلی از کلاهبـرداری اسـت که 
من اصلا موافق آن نیسـتم. حتی دو سـه نفر را می شناسـم که 
سـرمایه گذاری کردند و پول هنگفتـی دادند و نقـش اول را هم 
بـازی کردند اما نـه آن فیلم فـروش رفت و نه دیگر پیشـنهادی 
به آنـان شـد. بازیگـر مجموعـه تلویزیونـی پشـت کنکوری ها 
)پریسـا بخـت آور 1383( گفـت: نمـی دانـم چـرا سوپراسـتار 
پیشکسـوت نداریم؛ البته آدم هایی چون جمشـید مشـایخی 
و علـی نصیریـان جزو پیشکسـوتانی بـوده انـد که مـردم برای 
دیـدن بازی آنان به سـینما مـی رفتند. بنفشـه خـواه در انتها و 
در پاسـخ به این پرسـش که چرا این روزها کم کار شـده اسـت، 
گفت: یکی دو فیلمنامـه را ایمیلی برایـم فرسـتادند، خواندم و 
نپسـندیدم چون دوسـت نداشتم و نقشـی که پیشـنهاد کرده 
بودند بـه دردم نمی خورد پـس قبول نکـردم که در ایـن کارها 
حضور داشـته باشـم. بـه گـزارش ایرنـا، رضا بنفشـه خـواه در 
چهاردهم بهمن مـاه سـال 1322 در دروازه شـمیران تهران به 
دنیا آمد و در سـال 1342 بعـد از گرفتن دیپلم بـه یک هنرکده 

رفت و اولیـن بـازی تئاتر خـود را در همان سـال بـازی کرد.
اولین بازی تلویزیونـی او در فیلـم مخمصه در سـال 1362 بود 
و اولیـن کار سـینمایی او بـازی در فیلم شـب مکافات در سـال 
1363 بـود. وی بعـد از گذرانـدن دوره هـای بازیگـری، مدتـی 
آمـوزگار بازیگری و فن بیـان و گویندگـی هم بود. رضا بنفشـه 
خـواه کارمنـد وزارت کار و امـور اجتماعـی و بازنشسـته از این 

سـازمان است.

اولین کسی که در بازیگری متوجه می شود این کاره نیست خود شخص است

ــای  ــتان »مرب ــاس داس ــر اس ــی« ب ــش »دَرِگوش نمای
ثــر هوشــنگ مــرادی کرمانــی بــه  شــیرین« ا
ــالار  ــری در ت ــس اصغ ــی نرگ ــندگی و کارگردان نویس

»هنــر« روی صحنــه مــی رود.
ــانه ای  ــاور رس ــل از مش ــه نق ــنا ب ــزارش ایس ــه گ ب
گــروه، در خلاصــه داســتان ایــن نمایــش آمده اســت: 
»امیــر شیشــه مربایــی را از بقالــی محلــه می خــرد. او 
ــا را  ــه مرب ــد شیش ــد نمی توان ــعی می کن ــه س ــر چ ه
ــاز کنــد. ایــن موضــوع کوچــک بــه چالشــی بــزرگ  ب
در زندگــی او و همچنیــن تمامــی افــراد جامعــه بــدل 

می شــود.«
ــا  ــتان ب ــن داس ــینمایی همی ــخه س ــن نس ــش از ای پی
کارگردانــی مرضیــه برومنــد و بــازی لیــلا حاتمــی، امیر 
حســین صدیــق، ژالــه صامتــی، محمدرضــا شــریفی نیا، 
گوهــر خیراندیــش، رامیــن ناصــر نصیــر، ارژنــگ 

ــت. ــده اس ــاخته ش ــوری و ... س ــی ن ــی، مان امیرفضل
نمایــش »دَرِگوشــی« کــه از تولیــدات آموزشــگاه 
بازیگــری و موسســه هنرهــای نمایشــی توانــش 

اســت ، بــا بــازی احمــد خیرآبــادی، مــژگان مولایــی، 
عرشــیا طاولــی، بهــاره توکلــی، بــاران صفــدری، 
پرنیــان ماندنــی، شــایان شــیخ موگویــی، تینــا 

شــریف زاده، علــی صفــدری، امیــر محمــد مجیــدی، 
ــتی دل  ــان، هس ــا صادقی ــور، علیرض ــی پ ــنا عل حس

خــاک، ســامان ســلطانی اجــرا می شــود.
ــر  ــرح زی ــه ش ــش ب ــن نمای ــی ای ــروه اجرای ــر گ دیگ
ــراح  ــاس: داود زارع، ط ــه و لب ــراح صحن ــتند: ط هس
ــور:  گریــم: لیــلا پریشــان، حســین تبریــزی، طــراح ن
ــد  ــور: محم ــتر و بروش ــراح پوس ــور، ط ــوان ضیاپ کی
ــی،  ــران رحمت ــور: مه ــاخت دک ــازی، س ــح حج صال
ــی،  ــرا امین ــور: زه ــی دک ــوار و نقاش ــاخت آکساس س
انتخــاب موســیقی: نرگــس اصغــری، روابــط عمومــی: 
گــروه » تئاتــر کــودک ببیــن « ریحانــه مطهــری 
، روژیــن ســتاری و روشــنک کریمــی ، عــکاس: 
اختــر تاجیــک، دســتیار کارگــردان: زهــرا بخشــنده، 
منشــی صحنــه: مهســا پــرورده، مدیــر صحنــه: 

ریحانــه زارع.
ــا مــدت زمــان 6۰  ــن نمایــش کــودک و نوجــوان ب ای
دقیقــه و قیمــت بلیــت ۵۰ هــزار تومــان بــرای گــروه 

ــالای هفــت ســال مناســب اســت. ســنی ب

داستان هوشنگ مرادی کرمانی روی صحنه جان می گیرد
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چهارشنبه  2۰  ا ردیبهشت ماه 14۰2

خبر

مخازن مرکز اسناد 
ملی جنوب شرق 

پر شده است

سرپرسـت مرکـز اسـناد و کتابخانـه ملـی 
جنوب شـرق بـا بیـان اینکـه مخـازن مـا 
کامـلًا پـر شـده و بـرای نگهـداری اسـناد 
دولتی بـا مشـکل روبـه رو هسـتیم، گفت: 
بایـد سـاختمان سـازمان را بـه جـای 

دیگـری منتقـل کنیـم.
ریحانـه شـهیدی، بـا اشـاره بـه اینکـه 
نوزدهـم اردیبهشـت به مناسـبت سـالروز 
ولادت و بزرگداشـت محمـد بـن یعقـوب 
کلینـی در تقویـم مـا با عنـوان روز اسـناد 
نامگـذاری  مکتـوب  میـراث  و  ملـی 
شـده اسـت، اظهـار داشـت: کشـور مـا 
در خاسـتگاه تمـدن و مواریـث مکتـوب 
بسیاری اسـت و این اسـناد و گنجینه های 
تاریخـی بایـد بـرای همـه اعصـار و قـرون 

حفـظ شـود.
او بـا بیـان اینکـه نسـخ خطـی بـه عنـوان 
بخشـی از میـراث مکتـوب، هویـت و 
سـند ملـی کشـور و ملـت مـا محسـوب 
می شـوند،گفت: شناسـایی نسـخه های 
خطـی، نگهـداری و معرفـی آنهـا اهمیـت 
زیـادی دارد و بنـا بـه وظیفـه ذاتـی کـه 
به عهـده مـا گذاشـته شـده اسـت در این 
مرکز در دو بخش اسـناد دولتـی و اهدایی 

از سـوی مـردم فعالیـت می کنیـم.
سرپرسـت مرکـز اسـناد و کتابخانـه ملـی 
جنوب شـرق کشـور با اشـاره به اینکه این 
سـازمان، یـک نهـاد دولتـی اسـت کـه بـا 
هدف پاسـداری از میراث مکتـوب و حفظ 
و نگهـداری اسـناد ملـی فعالیـت می کند، 
بیان کـرد: در مرکـز اسـناد و کتابخانه ملی 
جنوب شـرق کشور،اسـناد اسـتان های 

هرمـزگان و کرمـان نگهـداری می شـود.
او بـا بیـان اینکـه قسـمتی از ایـن اسـناد 
مکتـوب ماننـد عقدنامه هـا، مبایعه نامـه 
و تقسـیم نامه هـا در پسـتوی خانه هـا و 
گنجینه های شـخصی افـراد قـرار دارد که 
از طریـق میـراث خانوادگـی بدسـت آمده 
اسـت، گفت: به هر حال شـرایط مناسـبی 
بـرای حفـظ و نگهـداری ایـن اسـناد در 
خانه هـا فراهـم نیسـت و ممکـن اسـت به 
علـت عناصـر طبیعـی ایـن گنجینه هـا 
و میـراث در معـرض آسـیب هایی چـون 
موریانـه و بیـد قـرار بگیرنـد و در اثـر مرور 

زمـان از بیـن برونـد.
شـهیدی با اشـاره به اینکه سـازمان اسناد 
ملی براساس ضوابط و اسـتانداردهای بین 
المللـی، فضایی را بـا کنترل دمـا و رطوبت 
روزانـه و سیسـتم اعـلام و اطفـای حریـق 
و ضدعفونـی دوره ای بـرای نگهـداری این 
اسـناد فراهم کرده اسـت، افزود: اگر سـند 
تاریخـی نـزد خانواده هـا وجـود دارد ایـن 
امـکان در مرکـز اسـناد و کتابخانـه ملـی 
جنوب شـرق کشـور وجـود دارد کـه ایـن 
اسـناد را با نام اهـدا کننده در آرشـیو خود 

نگهـداری کند.
او بـا بیان اینکـه اگر سـندی مورد آسـیب 
قـرار گرفتـه، امـکان احیـا، بازسـازی و 
مرمـت اسـناد نیـز در ایـن مرکـز وجـود 
دارد، عنوان کرد: تا پایان سـال 14۰1بالغ 
بر 13هـزار بـرگ سـند احیایی در آرشـیو 
مرکـز اسـناد و کتابخانه ملی جنوب شـرق 

کشـور نگهـداری می شـود.
سرپرسـت مرکـز اسـناد و کتابخانـه ملـی 
جنوب شـرق کشـور بـا اشـاره بـه اینکـه 
ایـن اسـناد تاریخـی گنجینـه ای هسـتند 
کـه باید بـرای تمـام اعصـار و قـرون حفظ 
شـوند،افزود: پیشـنهاد می کنیـم کسـانی 
کـه اسـناد تاریخـی دارنـد کـه در معرض 
تخریـب قـرار دارنـد، ایـن اسـناد را بـرای 
حفـظ و نگهـداری بهتـر بـه مرکـز اسـناد 

تحویـل دهنـد.
او بـا بیـان اینکـه وظیفـه مرکـز اسـناد و 
کتابخانـه ملـی در دو حـوزه اسـناد دولتی 
و شـخصی اسـت، گفت: کار ما در حقیقت 
امانـت داری، نگهداری و حفظ و پاسـداری 
از اسـنادی اسـت که میراث مکتـوب ملت 

مـا محسـوب می شـوند.
شـهیدی با اشـاره به اینکه در حوزه اسـناد 
دولتـی، مرکـز اسـناد و کتابخانـه ملـی 
جنوب شـرق کشـور با هزار و 2۵۰دستگاه 
اجرایـی در دو اسـتان کرمـان و هرمزگان 
در ارتبـاط اسـت، افـزود: خیلـی از اسـناد 
دولتـی این دسـتگاه ها به سـازمان اسـناد 

منتقل شـدند.
او بـا بیـان اینکـه بـرای نگهـداری ایـن 
اسناد با مشـکل روبه رو هسـتیم، گفت:به 
علـت کیفیـت سـاختار و سـازمان اداری، 
مخـازن ما بـرای نگهـداری اسـناد دولتی 
کامـلًا پـر شـده اسـت، سـاختمان فعلـی 
مرکز اسـناد ملـی جنوب شـرق جوابگوی 
حجـم اسـناد موجـود نیسـت و اقداماتی 
در حال انجام اسـت کـه بتوانیم در اسـرع 
وقـت سـاختمان سـازمان را بـه جـای 

دیگـری منتقـل کنیـم.

بهره مندی 21 هزار بمی از آب 
سالم، ثمره تلاش جهادگران

فرمانـده سـپاه ثـارالله اسـتان کرمـان گفـت: بچه هـای جهـادی مـا 
لوله های آب را با دسـت به مناطق صعب العبور شهرسـتان بـم بردند، 
زیـرا امـکان تـردد ماشـین آلات وجـود نـدارد و 21 هـزار نفـر در این 

شهرسـتان از نعمـت آب سـالم برخوردار شـدند.
سردار محمدعلی نظری در حاشیه سفر به شهرسـتان بم برای افتتاح 
پروژه هـای خدمت رسـانی و محرومیت زدایـی در جمـع خبرنـگاران 
اظهـار کرد:بسـیج سـازندگی به کمـک دسـتگاه های خدمت رسـان 
آمده و بـا کمک دسـتگاه ها و نیروهای بسـیجی به درخـت تنومندی 
بـرای کمـک بـه محرومیت زدایی تبدیـل شـده اسـت و کار خـود را 

انجـام می دهـد.
فرمانده سـپاه ثاراالله اسـتان کرمـان ادامه داد:همزمان با هفته بسـیج 
سـازندگی پروژه های زیادی با اعتبار 2۵ میلیارد تومان از محل کمک 
سـپاه، خیـران و دولـت در جای جای شهرسـتان بـم به بهره بـرداری 
رسـید و مردم به ویژه در مناطـق روسـتایی و عشـایری از این طرح ها 

بهره مند شـدند.
نظـری از تنـش آبی به عنـوان مشـکل اسـتان کرمان سـخن به میان 
آورد و ابراز داشـت: شهرسـتان بم نیز با تنش آبی مواجه اسـت و امروز 
به 3۰ روسـتا آبرسانی انجام شـد که یا آب نداشـتند یا شبکه آبرسانی 

معیوبی داشتند.
او خاطرنشـان کرد: با آبرسـانی بـه 3۰ روسـتای شهرسـتان بم بیش 
از 6 هـزار و ۵۰۰ خانواده شـامل 21 هـزار نفر از نعمت آب آشـامیدنی 

سـالم برخوردار شـدند.
ایـن فرمانده ارشـد نظامی با اشـاره بـه افتتـاح پروژه هـای عمرانی در 
شهرسـتان بم طی روز جاری که توسـط بسیجیان انجام شـده است، 
گفت: سـالن چندمنظـوره یک هـزار متـری 9 دی،مرکز مشـاوره در 
زمینه بهداشـت روانی،تحصیلی، اعتقادی، معنوی و جهاد تبیین، 96 

حمـام و سـرویس های بهداشـتی از جمله این پروژه هاسـت.
نظری ابـراز داشـت: همچنین طی هفته بسـیج سـازندگی 2 هـزار و 
2۰۰ بسـته معیشـتی بین محرومان از طریـق پایگاه هـای مقاومت و 

امامـان جماعـت توزیع می شـود.
او بـا اشـاره به اینکـه امـروز 8 پایـگاه مقاومـت بسـیج بـرای برقراری 
امنیـت مـردم در روسـتاها و جای جای شهرسـتان بـم به بهره برداری 
رسـید، تصریح کرد: ان شـاء الله بتوانیـم امنیـت را به کمک مـردم در 

این مناطـق برقـرار کنیم.
نظری با اشـاره به اینکـه پروژه های شهرسـتان بـم با نام شـهید علی 
ابراهیمی اجرا شـده اند، از کمک خیـر بزرگوار حاج اکبـر ابراهیمی در 

قرارگاه مرد میـدان بـرای اجرای ایـن طرح ها قدردانـی کرد.
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آغاز به کار جشنواره ملی تئاتر 
خیابانی رضوی در جنوب کرمان

 جشـنواره ملی تئاتـر خیابانـی رضـوی در جنـوب کرمان  بـا حضور 
مسـئولان، هنرمنـدان و داوران طـی مراسـمی آغاز شـد. 

  مدیرکل فرهنگ و ارشـاد اسـلامی جنـوب کرمـان در آییـن آغاز به 
کار این جشـنواره ملی گفت: همسـویی و همفکری در تاریخ با کمک 

هنر صـورت گرفته اسـت.
بهرام مسـلمی مهنی با بیـان اینکه آسـتان مقدس امام رضـا)ع( همه 
هنرها را سـیراب می کند، افزود: جشـنواره رضـوی در ایـران و جهان 

خالـق آثار هنری زیادی شـده اسـت.
او با اشـاره بـه اینکـه جـای افتخـار دارد کـه هر سـاله هنرمنـدان در 
این جشـنواره تمامی تـلاش خود را بـه کار می گیرنـد ادامـه داد: این 
جشنواره همواره تشنگان، نخبگان و مشـتاقان رضوی را هرسال گرد 

هم مـی آورد.
مسـلمی مهنی یـادآور شـد: ایـن جشـنواره با هـدف ترویج اندیشـه 
امامت، تحکیم ولایت، شناسـایی و پـرورش پدیدآورنـدگان آثار فاخر 
هنـری و ترویج فرهنـگ رضوی بـا کمک هنر تئاتـر برگزار می شـود.
حجت الاسـلام میثم تـارم امـام جمعـه شهرسـتان جیرفت هـم در 
این آیین گفت: هـر فـرد در کارش هنرمندانه اقدام کند موفق اسـت.
مشـاور امور جشـنواره های بنیاد فرهنگی و هنری امام رضا)ع( نیز در 
این آیین اظهار کرد: جشـنواره به مـدت 2 دوره به علـت کرونا مغفول 
مانده بود کـه امیدواریم به سـمتی که جشـنواره ای تاثیرگذار باشـد، 
برویم. سـید جواد رفایی اضافه کرد: در دهه کرامت در مشـهد مقدس 

میزبان گروه هایی که تندیـس دریافت کننـد، خواهیم بود.
 در این دوره از جشـنواره 16 گروه نمایشـی  حضور دارند که 13 گروه 

از سراسر کشور و سـه گروه از جنوب اسـتان کرمان هستند.
  در اولین روز از جشـنواره از سـاعت 16 تا 23 نمایش های منتخب به 

اجرا در پـارک ولیعصر )عج( جیرفـت پرداختند.
و امروز 2۰ اردیبهشـت مـاه  نیز گروه هـای نمایش خیابانی از سـاعت 
1۰ تـا 12 ظهر در مـدارس جیرفت به اجـرای برنامـه می پردازند و در 
سـاعت 16 تا 23 نیز همچون روز قبل در پارک ولیعصر)عج( جیرفت 

اجرا خواهند داشـت.
در روز پنجشنبه و آخرین روز جشـنواره یک کارگاه آموزشی در نوبت 
صبح برگزار می شود و در ساعت 19 هم جشـنواره با مراسم اختتامیه 

به کار خود پایـان می دهد.
در ایـن جشـنواره شـهرام کرمی، کـوروش زارعـی، سـیروس همتی 
و علیرضـا اسـتادی چهار نفری هسـتند کـه به عنـوان هیـات داوران  

انتخاب شـدند.

خبر معاون مسکن و بازآفرینی شهری اداره کل راه و شهرسازی جنوب کرمان، وضعیت شهرداری قلعه گنج را در جذب قیر رایگان 
طرح بازآفرینی شهری بسیار کند اعلام کرده است

  عقب ماندگی شهرداری قلعه گنج در جذب قیر رایگان
گزارش

سمیه خدیشی
قریـب بـه اتفـاق شـوراهای ششـم در شـهرهای 
جنوب کرمـان در جلـب رضایـت عمومـی مـردم  تقریبا 
ناتوان بودنـد. اعضای راه یافته به شـورای اسـلامی شـهر 
چنان مشـغول حاشـیه های این پارلمان شهری هستند 
که انعقاد و اجرای مصوبات  در جهت پیشـرفت و توسـعه 
شـهر در اولویـت قـرار نمی گیـرد.  اختـلاف نظـرات بین 
اعضا شورای شـهر چه از نظر سیاسـی و چه  تفاوت در نوع 
دیدگاه آنهـا ، عـلاوه  بـر اینکه  منجر بـه ضعف ایـن نهاد 
موثر می شـود ، زمینـه نارضایتی شـهروندان هـم فراهم  
شـده اسـت .فرصت ارائـه خدمات بهتـر هـم از مجموعه 
شـهرداری گرفتـه مـی شـود.  شـورای شـهر قلعـه گنج 
هـم از قافله عقـب نمانـده، آنطـور که شـنیده می شـود، 
ناهماهنگی بیـن اعضای شـورا تا جایی اسـت کـه وقتی 
عملکرد شـهردار این شـهر مـورد رضایـت اکثـر اعضای 
شـورا نیسـت و حتی گلایه مردم هم به دنبـال دارد، هیچ 
طرح سـوالی از شـهردار در صحن شـورا مطرح نمی شود.

 شهرداری بی توجه به کوچه های خاکی
شـهردار قلعه گنج که بـه گفته یکـی از فعالان رسـانه ای 
این شهرسـتان بیشـتر سـرگرم شـغل دوم خود است در 
مدت کارخـود نتوانسـته عملکرد قابـل ذکـری ارائه کند 

و انتقادات زیـادی به  کارکـرد  او وارد اسـت.
 او در گفتگو بـا »کاغدوطن« می گوید: وضعیت آسـفالت 
کوچه ها مناسب نیسـت، حتی کوچه ی مقابل شهرداری 
خاکـی اسـت. پیاده روهـا هنـوز اصـلاح نشـده و خاکـی 
هسـتند و در مرکـز شـهر بهسـازی پیـاده رو بـا کمـک 
بنیاد مسـتضعفان انجـام گرفـت که بعـد از رفتـن بنیاد 
مسـتضعفان  کار نیمـه تمـام رها شـد. ایـن فعال رسـانه 
تصریح کرد: این شـهر حتی یک فضای بازی و سـرگرمی 
بـرای خانـواده و کـودکان نـدارد و در حـوزه فرهنگی نیز 
عمـلا شـهرداری در حد یـک نصب بنـر هـم ورود نکرده 
اسـت. او ادامـه داد: عـوارض و هزینه های دریافـت پروانه 
ساخت و سـاز در این شـهر حتی از جیرفت بیشتر است و 
هیچ تلاشـی برای تکمیل و تصویب  طرح تفصیلی شـهر 

قلعـه گنج انجـام نگرفته اسـت.

حرکت لاک پشتی شهرداری قلعه گنج در راه 
جذب قیر رایگان

یکـی از مـوارد مطـرح شـده کـم توجهـی بـه دریافـت و 
تخصیص سـهمیه قیر رایگان اسـت این  در حالی اسـت 
که قلعه گنج عـلاوه بر کوچه هـای خاکـی از خیابان های 
خاکی هـم بی نصیب نیسـت. به گفتـه معاون مسـکن و 
بازآفرینی شـهری اداره کل راه و شهرسازی جنوب کرمان 
در پی 2 جلسـه سـتاد بازآفرینی شـهری که در محل این 
شهرسـتان  برگزار شـد و قرار بود  که طرح بازآفرینی این 
شهر  بازنگری  و محلات ناکارآمد را در این طرح گسترش  
دهند که در نهایت به تناسـب مسـاحت این محلـه ها به  

آنها قیر رایگان تعلـق بگیرد. پیمان توکلـی در رابطه روند 
تخصیـص ایـن سـهمیه می گویـد: روند بـه ایـن صورت 
اسـت  کـه شـهرداری وقتـی قیـر دریافـت می کنـد باید 
مسـتندات اجرا را ارائه دهد و بعد از تایید این مسـتندات 
قیر مرحله بعـد به آنهـا تعلـق بگیـرد.  او در ادامـه عنوان 
کرد: شـهرداری قلعه گنج در این زمینه بسـیار کند عمل 
می کند و بیشـتر مـا دنبالش هسـتیم که بیا و قیـر بگیر. 
البتـه در طی یکسـال گذشـته هـر  میـزان که آسـفالت 
انجام گرفتـه از همین محل قیـر رایگان راه و شهرسـازی 
بوده اسـت. او اظهارکرد: این طرح مورد بررسـی  نهادهای 
نظارتی قرار می گیرد، محله   را شـهرداری مشـخص می 
کند و تفاهـم نامه انجـام و ضمانت نامه دریافت می شـود 
ودر ادامـه  نحـوه انجـام عملیـات  و روند کار بررسـی می 
شـود و بعد از دریافت مسـتندات کیفی ضمانتنامـه آزاد 
شـده و درخواسـت قیر مجـدد داده مـی شـود. توکلی با 
اشـاره به وضعیت شهرداری های شهرسـتان های جنوبی 
در روند تخصیص این سـهمیه تصریح کرد: در شـهرهای 
جنوبی  شـوراهای شـهر بسـیار سیاسـی عمل می کنند 
و مـی خواهنـد کـه این قیـر رایـگان بـا توجه به سـلایق 

آنها کار شـود.

 قلعه گنج در قعر جدول دریافت
 قیر رایگان است

معـاون مسـکن و بازآفرینـی شـهری اداره کل راه و 
شهرسـازی جنوب کرمـان افـزود: 2 شـهر منوجـان و 
عنبرآبـاد در ایـن زمینـه خیلـی خـوب کار مـی کننـد و 
کهنوج وضعیت خوبـی ندارد و دسـت جیرفـت به خاطر 
عملیات گازرسـانی بسـته اسـت اما  قلعه گنـج جای گله 
دارد و رودبـار جنوب هـم راضی کننده نیسـت. توکلی در 
رابطه وضعیـت شهرسـتان  فاریاب هـم گفت: بـه زودی 
با  تصویـب طـرح، این شهرسـتان  مـی تواند از   سـهمیه 
اسـتفاده کند و ذخیره قیر این شهرسـتان  محفوظ است.
 توکلی توضیح مـی دهد: شـهرداری طبق مصوبه  سـتاد 
بازآفرینی شـهری که با ریاسـت فرماندار برگزار می شـود 
باید مشاور بگیرند و طرح بازآفرینی شهری رو بروزرسانی 
کرده و محلات شـهر را براسـاس شـاخص های روز ایران 
بازنگری کننـد و در نهایت ابتدا در سـتاد شهرسـتان  بعد 
در سـتاد اسـتانی و در مرحلـه اخـر محله های هـدف در 
سـتاد کشـوری تایید شـود که قلعه گنج هنور در سـتاد 

شهرسـتان جامانده است .

 انتخاب مشاور به عهده شهرداری است.
معـاون مسـکن و بازآفرینـی شـهری اداره کل راه و 
شهرسـازی با اشـاره به این مطلب که قلعه گنـج تا کنون 
در دو مرحلـه 33۰ تـن قیـر دریافت کـرده اسـت، گفت: 
طبق تصمیمات اخذ شده در سـتاد بازآفرینی شهرستان 
قلعه گنـج در ابتـدای مهر ماه سـال گذشـته شـهرداری 
موظف شـده است که نسـبت به انتخاب مشـاور ذیصلاح 
بـرای بروزرسـانی و شناسـایی مجـدد محـدوده محلات 

ناکارآمد اقدام نماید که علیرغم پیگیری های اداره کل راه 
و شهرسـازی هیچگونه اقدامی انجام نگرفته است و حتی 
مسـتندات مربوط به عملیات هـای قبلی هم ارائـه ندادند 
و اگر مسـتندات را به موقع ارائه بدهند می توانند سـهمیه 
بعدی را دریافت کنند که تـا اول تیرماه فرصـت دارند که 
در این رابطه اقدام کنند.  رییس شـورای شـهر قلعه گنج 
در این رابطه می گویـد: از فرمانداری یک نامـه در رابطه با 
تخصیص این سـهمیه به شـورا زده شـد و طـی تماس با 
اسـتانداری اطلاع دادن کـه کار انجام شـده و دریافت قیر 
رایگان بـه حجـم 13۰ تن انجام شـده اسـت و قـرار بوده 

این قیـر رایگان به شـهر آورده شـود.

شهردار گزارش عملیات عمرانی
 را ارائه نداده است

عمـران حیـدری می گویـد: نامـه بـه شـهرداری زدم و 
مواردی شـنیده بـودم مبنـی بـر اینکـه  اگر مسـتندات 
اجرای قیـر را ارایه ندهند امـکان دارد ضمانتنامـه ای که 
شـهرداری در اختیار راه و شهرسـازی گذاشـته اسـت  به 

مرحلـه اجرا بـرود بـه آنها گوشـزد کـردم.
این عضـو شـورای شـهر ادامـه می دهـد: در ایـن رابطه با 
فرماندار هم صحبـت کردم کـه با پیگیـری این مـوراد از 
شـهردار بخواهد این مـوارد را برطرف کند تا مـردم از این 
موضوع ضـرر نکنند. شـوراها اختلاف دیـدگاه دارنـد، اما 
برای منافع مردم اختلافی ندارند شـاید شهردار کم کاری 
کرده اسـت و بادی مسئولان بالادسـت از شهردار مطالبه 
کنند و در سـال 14۰1 هیچ جذب  قیری نداشـتیم و این 

قیر مصرفـی مربوط به سـال 14۰۰ اسـت.
حیـدری می گویـد: ما در شـورا از شـهردار خواسـتیم که 
نسـبت به روند کارهای عمرانی در سـطح شـهر گزارشی 
ارائـه دهد که متاسـافنه جوابـی دریافـت نکردیـم. اما در 
مورد عیـدی و نحوه پرداخت پاداش به کارگران پاسـخگو 

بوده و جـواب مکاتبات شـورا را داده اسـت .

 خیابان های آسفالت شده نشان از عملکرد دارد
دیگر عضو شـورای شـهر قلعه گنج انتقادات بـه عملکرد 
شـهردار  در رابطـه  جـذب قیـر رایـگان از محـل طـرح 
بازآفرینـی شـهری را وارد ندانسـت گفت: اقدامـات انجام 
گرفتـه و خیابان هـای آسـفالت شـده هـم در تاییـد این 
موضوع اسـت.  عبـاس بیانی در رابطـه با انتقاد وارد شـده 
گفت: کوتاهـی صـورت نگرفته و ایـن روند معمـول بین 
ادارات است.و در صورت نظرسـنجی بین مردم  رضایت از 

عملکرد شـهردار مشـخص می شـود.
  فرمانـدار قلعه گنـج به عنـوان رئیـس سـتاد بازآفرینی 
شهرسـتان در این بـاره گفت: مشـاور بایـد از طـرف راه و 
شهرسـازی معرفی و تایید مـی شـد و این مشـاوره برای 

انعقـاد قـرارداد بـه  شـهرداری مراجعه مـی کرد.

 فرماندار توپ بی توجهی را به زمین
 دیگری می اندازد

 فـلاح کهـن در رابطه بـا کوتاهـی و تاخیـر انجـام گرفته 
اظهارکـرد: متاسـفانه عـدم معرفی مشـاور از طـرف راه و 
شهرسـازی باعث شـد کار انجـام نگیـرد، و این قصـور بر 
گـردن هـر دو اداره راه و شهرسـازی و شـهرداری اسـت. 
او در رابطـه انتقادهـای وارده به عملکرد شـهردار تصریح 
کرد: گسـتردگی  زیاد قلعه گنج و درآمد پایین شهرداری 
باعث شـده کـه خدمـات شـهری انجـام گرفتـه کمتر به 
چشـم بیایید.   علیرغم تـلاش موفق به گفتگو با شـهردار 
قلعه گنج نشـدیم امـا و شـورای شـهر وظیفه نظـارت بر 
عملکـرد شـهرداری و نحوه اجـرای مصوبـات شـورا  را بر 
گردن دارد و هنگامی که پای دودسـتگی موافق و مخالف 
وسـط می آید، چشـم پوشـی  بـا هـدف پوشـش اهمال 
کاری ها این وظیفه را زیر سـوال می برد و بـه همراه دیگر 
مسـوولان به دنبال این هسـتند که تـوپ کـم کاری این 
واحد را خیلی موجـه  و اداری به زمین دیگـری بیاندازند.

سنا
: ای

س
عک

کاغذ استان

ــتان  ــلامی اس ــاد اس ــگ و ارش ــرکل فرهن مدی
ــری  ــی هن ــای فرهنگ ــت: کانون ه ــان گف کرم
مســاجد بایــد بــا برنامه هــای فرهنگــی و 
ــان شــوند. هنــری متنــوع ســبب جــذب جوان
ــه  ــم و معارف ــن تکری ــی در آئی ــن روح محس
مدیــر ســتاد هماهنگــی کانون هــای فرهنگــی 
ــگاه  ــان از جای ــتان کرم ــاجد اس ــری مس و هن
مســاجد ســخن گفــت و افــزود: مســجد پایگاه 
بســیاری از فعالیت هــای متنــوع فرهنگــی 

ــت. ــوده و هس ب
ــاجد در  ــوری مس ــش مح ــه نق ــاره ب ــا اش او ب
ــاجد را  ــای مس ــرد: کانون ه ــار ک ــلات اظه مح
ــه هــای  ــا برنام ــد ب ــرد و بای ــد فرامــوش ک نبای
فرهنگــی و هنــری متنــوع ســبب جــذب 

ــوند. ــان ش جوان
ــتان  ــلامی اس ــاد اس ــگ و ارش ــرکل فرهن مدی
ــان  ــه می ــخن ب ــاجد س ــش مس ــان از نق کرم
ــان کــرد: برخــی از مســاجد در شــهر  آورد و بی
ــدود 14  ــی ح ــگ تحمیل ــد از جن ــان بع کرم
ــی  ــت و برخ ــرده اس ــام ک ــم نظ ــهید تقدی ش
از آنهــا پایــگاه تربیــت نیــروی انســانی 
ــوری  ــام جمه ــه نظ ــانی ب ــت رس ــرای خدم ب
اســلامی هســتند و امیدواریــم ایــن مهــم 
همچنــان مســتمر باشــد. او اجــرای طــرح 

ــای  ــط کانون ه ــم توس ــنبه های تکری ــه ش س
فرهنگــی و هنــری را یــک فرهنــگ خــوب 
ــنت  ــن س ــاجد ای ــرد: مس ــان ک ــت و بی دانس
خــوب را هــر هفتــه انجــام دهنــد و همچنیــن 
ــه داشــته  ــز ادام ــاب نی طــرح شــنبه هــای کت
باشــد. روحــی بیــان کــرد: همــه کانــون هــای 
ــم  ــک چش ــه ی ــد ب ــاجد را نبای ــی مس فرهنگ
دیــد و شــرایط کانون هــای مســاجد در مناطق 
ــهر  ــل ش ــه در داخ ــاجدی ک ــا مس ــروم ب مح

ــت. ــاوت اس ــتند، متف هس
در ایــن آییــن از خدمــات حجــت الاســلام 
ــر و علــی مهدی خانــی  مصطفــی گرجــی تقدی
نیــز بــه عنــوان سرپرســت جدیــد کانــون های 
ــان  ــتان کرم ــاجد اس ــری مس ــی و هن فرهنگ

ــد. ــی ش معرف

اسـتاندار کرمـان در دیـدار سـفرای فرانسـه، 
اتریـش و سـوئیس و دبیـر سـفارت بلغارسـتان 
گفـت: از 3۵۰ هـزار تبعـه خارجـی سـاکن 
کرمـان4، درصد هزینه هـای آن را سـازمان های 
بین المللـی کمـک می کننـد. محمدمهـدی 
فـداکار در این دیـدار افـزود: کرمان،بزرگ تریـن 
اسـتان کشـور بـا 3 و نیم میلیـون نفـر جمعیت 
اسـت، ظرفیت های اقتصـادی و تاریخـی زیادی 
دارد و در حـوزه معدنی نیز به سـنگ آهن و مس 

شـهره اسـت.  
 او بیان کـرد: صنعـت اسـتان کرمان هـم عمدتا 
معـدن پایـه اسـت و در حـوزه کشـاورزی هـم 
3گـروه محصـول پسـته،خرما و محصـولات 
جالیـزی، عمدتا صـادرات محـور دارد کـه تنوع 
آب و هوایی اسـتان زمینـه تولید آن هـا را ایجاد 

کـرده اسـت.  
فـداکار بیـان داشـت: در حـوزه صنایع دسـتی، 
قالی تولید برجسته اسـتان کرمان اسـت و 7 اثر 
ثبـت جهانـی و 7۰۰ اثر ثبـت ملی گردشـگری 
اسـتان کرمـان را متمایـز کـرده در حالـی کـه 

اسـتان فـارس یک اثـر ثبـت جهانـی دارد.
او با اشـاره به اینکـه اتباع خارجی مقیـم کرمان، 
عمدتـا اتبـاع افغانسـتانی هسـتند، افـزود: اتباع 
خارجـی 1۰درصـد جمعیـت اسـتان کرمـان را 

تشـکیل می دهند و این مسـئله فشـار زیادی را 
بـرای خدمات دهـی از امکانـات و کالا به اسـتان 
وارد می کنـد؛ البته شـرایط کشـور افغانسـتان و 

گرفتاری هـای آن هـا را کامـلا درک می کنیـم.
اسـتاندار کرمان بـا بیان اینکـه از مجمـوع 3۵۰ 
هـزار نفر تبعـه خارجـی سـاکن اسـتان کرمان، 
تنهـا 1۰ هـزار نفـر در مهمانشـهر ها سـکونت 
دارنـد، تصریح کـرد:  27 هـزار دانش آمـوز اتباع 
نیـز در مـدارس مشـغول بـه تحصیل هسـتند و 
به تعبیـر رهبر معظـم انقـلاب )مدظلـه العالی(  
افراد فاقد مجوز رسـمی نیـز از تحصیل بهره مند 

می شـوند.
او بـا بیـان اینکـه 4 درصـد نیـاز اتبـاع خارجـی 
مقیـم کرمـان را سـازمان های بین الملـل کمک 
می کننـد، بیان داشـت: توقع حداقلی این اسـت 
که در حـوزه آموزش به ایـن افراد کمک شـود تا 

بتوانند افـراد مفیدی باشـند.
اسـتاندار کرمـان افـزود: در حـوزه بهداشـت و 
درمان نیـز خدمـات متعـدد و عمدتا رایـگان به 
اتبـاع خارجـی و افغانسـتانی بـه دلیل نداشـتن 
بیمـه و وضعیـت مالـی آن هـا ارائـه می شـود، 
ضمـن اینکـه فرصت هـای شـغلی خوبـی نیـز 

ایجـاد کرده انـد.
او گفـت: طبیعی اسـت کـه این میـزان جمعیت 

اتباع خارجی، مشـکلاتی را برای استان از جمله 
جرایم بـه ویـژه از سـوی اتبـاع غیرمجـاز دارد و 
بـه واسـطه قرارگیـری اسـتان کرمان در مسـیر 
ترانزیتـی، شـاهد تصادفـات جـاده ای سـختی 

هم هسـتیم.
فـداکار تصریح کـرد: احـداث و تجهیـز مدارس 
اتباع خارجـی نیز علاوه بـر واحد های آموزشـی 
فعلی در حـال انجام اسـت و  جمهوری اسـلامی 
ایران خدمـات را بـه پناهنـدگان ارائـه می دهد؛ 
امـا بـرای پاسـخگویی به نیـاز ایـن افراد بـه ۵۰ 

مدرسـه نیـاز داریم.
او ایجاد تسـهیلات بهداشـتی و زایمان را از دیگر 

نیاز های پوشـش اتبـاع خارجی دانسـت و گفت: 
تقویـت زیرسـاخت های بهداشـتی، ورزشـی و 
آموزشـی در مهمانشـهر ها یک ضرورت اسـت.

اسـتاندار کرمان بیان کرد: کمک های معیشـتی 
مـوردی بـه ایـن افـراد خـوب اسـت؛ امـا تامین 
زیرسـاخت ها از اهمیـت بیشـتری برخـوردار 

اسـت.
او بـا اشـار بـه نوسـازی و جابجایـی مهمانشـهر 
رفسـنجان گفت: تجهیز مهمانشـهر بـه دوربین 
و امکانـات زیرسـاختی یـک ضـرورت اسـت که 
بایـد از سـوی سـازمان های بین المللـی بـه آن 

کمـک شـود.

کانون های مساجد با برنامه های فرهنگی و 
هنری جوانان را جذب کنند

استاندار کرمان:
4 درصد هزینه های مهاجران مقیم کرمان را سازمان های بین المللی کمک می کنند

دادستان سیرجان:

برق، آب و گاز اراضی تصرفی غیرمجاز قطع می شود
دادسـتان سـیرجان دسـتور قطع بـرق، آب و گاز اراضی 

تصرفی و سـاخت و سـاز های غیرمجـاز را صـادر کرد .
مجتبی قدیمـی دادسـتان عمومـی و انقلاب سـیرجان 
به همـراه شـهردار و جمعی از مسـئولان از روند سـاخت 
و سـاز غیرمجاز در اراضـی فیروز آبـاد، سـعید آباد، آباده، 
دهیـادگار و … بازدیـد و بـر رفع تصـرف فـوری از اراضی 
دولتی و همچنین تخریب سـاخت و سـاز های غیرمجاز 

تاکیـد کرد.
دادسـتان عمومـی و انقـلاب شهرسـتان سـیرجان بـا 
بیـان اینکـه با هـدف احیـای حقـوق عامـه و صیانـت از 
بیت المـال بـا تفکیک هـای غیرمجـاز اراضـی زراعـی و 
تغییـر کاربری هـای غیرمجـاز برخـورد جـدی و قاطـع 
انجـام می شـود، گفـت: رصـد مناطقـی کـه احتمـال 
سـاخت و سـاز غیرمجـاز در آن وجـود دارد و همچنیـن 
نظـارت مسـتمر بـرای مقابلـه بـا این معضـل، حتمـا به 
صورت جـدی در دسـتور کار ادارات مربوطه قـرار گیرد.
او تصریح کـرد: دسـتگاه های خدمات رسـان نظیـر آب، 
بـرق و گاز برای واگـذاری انشـعاب به هر گونه سـاخت و 
سـاز، اسـتعلام لازم را از مراجع صدور پروانه اخذ کنند و 
صرفا با تکیه بـر قانون نحـوه مجازات اسـتفاده کنندگان 
غیرمجاز آب و برق و گاز که مقرر داشـته انشـعاب موقت 

داده شـود، اقـدام به ارائـه خدمات نکننـد؛ زیـرا آنچه در 
ماده 4 قانون فوق آمـده مربوط به انشـعاب های غیردائم 
و آن هم مربوط بـه افرادی اسـت که اقدام به اخـذ پروانه 
سـاخت کرده اند؛  اما برای سـاخت و سـاز های خـود نیاز 
به ایـن خدمـات دارند، نـه افـراد سـود جو که شـبانه در 
کاربری هـای سـفید و خـلاف طرح های مصوب شـهری 
به صورت غیراصولی اقدام به سـاخت و سـاز مـی کنند.؛ 
بنابراین دسـتگاه های مشـمول قانون فوق از ایـن تاریخ، 
تحـت هیـچ شـرایطی حـق ندارنـد چنیـن خدماتـی را 

ارائـه کنند.
مجتبی قدیمی افـزود: در خصوص سـاخت و سـاز هایی 
کـه هـم اکنـون خدمـات دریافـت کردنـد نیـز حسـب 
تبصـره یـک مـاده فوق الذکـر در صـورت جلوگیـری 
نکـردن از ساخت وسـاز های غیرمجاز و یـا تعیین تکلیف 
نکـردن قانونـی مسـتحدثات غیر مجـاز طـی 3 سـال از 
تاریـخ ابلاغ این قانون، حسـب مورد با دسـتگاه مسـئول 
در امـر ساخت وسـاز های غیـر مجـاز مطابق با مـاده )3( 
قانـون حفـظ کاربـری اراضـی زراعـی و باغ هـا مصـوب 
31/3/1374 و اصلاحـات بعـدی آن رفتـار می شـود؛ 
بنابرایـن چنانچـه متصرفیـن در مهلـت 3 سـال از زمان 
دریافـت خدمات اقـدام به اخذ مجـوز از مراجـع مربوطه 

نکرده انـد، دسـتگاه ها مکلـف به قطـع خدمـات عمومی 
داده شـده خواهند بـود  و در غیر اینصورت مصـداق بارز 
تـرک فعـل و قابـل پیگیـری خواهند بـود، خصوصـا در 
اراضـی فیروزآباد کـه اراضـی دولتی مـورد تصـرف قرار 

گرفته اسـت.
او  تاکیـد کـرد: یکـی از راهکار هـای اساسـی مقابلـه بـا 
ساخت و ساز های غیرمجاز اسـتفاده از نیرو های متعهد، 
کارآمد و متخصـص در بحث نظـارت و پیگیری اسـت تا 
با بهره گیـری از معلومـات و آگاهی شـغلی خود بـا افراد 

سـودجو در همان ابتـدای کار برخورد شـود.

مدعی العمـوم سـیرجان با بیـان اینکـه مدیـران باید در 
برخورد با سـاخت و سـاز های غیرمجاز بـا قاطعیت عمل 
کنند، گفت: با شـهردار و شـهرداران مناطق با تمام توان 
و قدرت در مقابل سـاخت و سـاز های غیرمجـاز خواهیم 
ایسـتاد و از آن ها در اجـرای کامل قانـون حمایت خواهم 
کـرد. او در پایان این بازدید دادسـتان سـیرجان دسـتور 
قطع بـرق، آب و گاز اراضی تصرفی و سـاخت و سـاز های 
غیرمجاز را صادر کرد و گفت: تخریب سـاخت و ساز های 
غیرمجاز و رفـع تصرف فـوری از اراضی دولتـی به زودی 

آغاز می شـود
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100 هزار نفر موفق به 
تغییر اولویت تحویل 
خودرو به 1402 شدند

 مدیـر سـامانه یکپارچه تخصیـص خودرو 
بـا اشـاره بـه اتمـام بررسـی ها در طـرح 
جابه جایـی محصـولات و امـکان تغییـر 
خـودرو در سـامانه یکپارچه، گفـت: تعداد 
1۰۰ هـزار نفـر از مجمـوع متقاضیـان 
در ایـن طـرح، امسـال خـودروی خـود را 

تحویـل می گیرنـد.
به گزارش ایرنا، پنجم اردیبهشـت امسـال 
سـامانه یکپارچـه تخصیـص خـودرو برای 
متقاضیانـی کـه نوبـت تحویـل خـودروی 
آنان سـال 14۰3 اعلام شـده بود، باز شـد.

با توجـه بـه اسـتقبال قابـل توجـه از چند 
مدل خـودروی شـرکت ایـران خـودرو که 
باعث شـد زمان تحویـل خودرو بـرای این 
افراد سـال آینـده تعیین شـود، بـرای این 
دسـته از متقاضیـان امکانـی فراهم شـد تا 
با انتخاب خـودروی دیگری زمـان تحویل 

خـودروی خـود را کاهـش دهند.
بر ایـن اسـاس، متقاضی می توانسـت برای 
تغییـر محصول اقـدام و اولویـت دیگری را 
انتخـاب کند؛ بـه این ترتیـب و بـا توجه به 
امـکان فراهم شـده، خریدار پنـج محصول 
را بـر اسـاس اولویـت در سـامانه یکپارچه 
خـودرو انتخـاب می کـرد و سـپس بـه 
صورت خـودکار هـر کـدام از خودروهایی 
که امسـال ظرفیت و امکان تحویل داشـته 

باشـد را دریافـت خواهـد کرد.
برپایـه ایـن گـزارش، بررسـی ها در ایـن 
زمینـه روز گذشـته بـه اتمـام رسـید و در 

سـامانه یـاد شـده اطلاع رسـانی شـد.
سـامانه  مدیـر  تقدسـی«،  »مهـدی 
یکپارچـه تخصیص خـودرو در ایـن زمینه 
در گفت وگـو بـا خبرنـگار اقتصـادی ایرنـا 
افـزود: تعـداد 2۰8 هـزار نفـر در این طرح 
و جابه جایـی خودروهـا شـرکت کـرده 
بودنـد کـه از بیـن آنـان 1۰۰ هـزار نفر که 
پنج اولویت خـود را اعـلام کـرده بودند، تا 
پایان امسـال خودروهـای خـود را تحویل 

خواهنـد گرفـت.
وی بیان داشـت: بقیه 1۰8 هـزار نفر دیگر، 
افـرادی بودند کـه همه پنـج اولویـت را در 
سـامانه تعییـن نکـرده بودنـد و به طـور 
مشـخص افـرادی هسـتند کـه خواسـتار 
دریافـت خودروهـای تـارا و رانـا بودنـد. 
امـا بـا توجـه بـه محدودیـت تیـراژ ایـن 
خودروها امسـال آنها را دریافـت نخواهند 
کـرد؛ در حالی کـه اگر سـه گزینـه دیگر و 
سـایر خودروسـازان را انتخـاب می کردند، 
به طـور قطـع امسـال خودرویـی دریافـت 

می کردنـد.

یک فعال بازار سرمایه:

سازمان بورس به 
حقوقی ها دستور خرید 

و فروش نمی دهد
 مدیرعامـل گـروه توسـعه مالـی مهـر 
آیندگان با تاکیـد بر اینکه سـازمان بورس 
هیـچ گاه دسـتوری بـه حقوقی هـا بـرای 
خریـد و فـروش نمی دهـد، گفـت: ایـن 
سـازمان هیچگاه در رشـد و افول شـاخص 
کل نقشـی نداشـته و مکانیـزم عرضـه و 
تقاضـا تعییـن کننـده رونـد بـازار اسـت.

»محمدمهـدی مؤمـن زاده« روز گذشـته 
)سه شـنبه( در گفـت و گـو بـا خبرنـگار 
اقتصـادی ایرنـا با تاکیـد بر اینکه سـازمان 
بـورس هیـچ گاه دسـتوری بـه حقوقی هـا 
بـرای خریـد و فـروش نمی دهـد، افـزود: 
حقوقی هـا بسـته به تشـخیص خـود عمل 
می کننـد و سـازمان هیـچ گاه برنامـه ای را 
در ایـن بـاره نداشـته اسـت، همچنیـن در 
روزهـای اخیر نیز سـازمان هیچ دسـتوری 

بـه حقوقی نـداده اسـت.
وی بـا بیـان اینکـه در میـان فعـالان بازار 
سـرمایه تصور اشـتباهی وجود دارد مبنی 
بـر اینکـه سـازمان بـورس در افزایـش و 
کاهـش شـاخص بـورس تاثیرگذار اسـت، 
اظهار داشـت: سـازمان بورس هیچـگاه در 
رشـد و افول شـاخص کل نقشـی نداشـته 
و مکانیـزم عرضـه و تقاضـا تعیین کننـده 

روند بـازار اسـت.
مؤمـن زاده معتقـد اسـت کـه شـاخص 
بـورس از عواملـی ماننـد صـورت مالـی 
و شـرایط شـرکت ها تـا سـایر عوامـل 
اقتصادی و غیراقتصادی تاثیر پذیر اسـت.
مدیرعامـل و عضـو هیـات مدیـره گـروه 
توسـعه مالـی مهـر آینـدگان بـا تاکیـد بر 
اینکـه سـازمان بـورس در طول یک سـال 
اخیـر عملکرد خیلـی خوبـی را در حمایت 
از بـازار از خـود نشـان داده اسـت، گفـت: 
تاکیـد بـر اصـول حاکمیـت شـرکتی، 
سـرمایه  بـازار  در  شـفافیت  افزایـش 
و برگـزاری میزهـای صنعـت و... سـبب 
شـده تا بتـوان نمـره خوبـی را بـه عملکرد 
سـازمان بورس در حمایت از بازار سـرمایه 

بدهیـم.
بـه گفتـه وی، صحبت هـای مطـرح شـده 
در خصـوص دسـتور سـازمان بـورس بـه 
حقوقی هـا برای فـروش سـهام، برداشـت 
دوسـتانی اسـت که برای هر عاملـی دنبال 

مقصـر می گردنـد.
مؤمن زاده روند کلی بازار را مثبت دانسـت 
و افـزود: افت وخیزهـای مقطعـی بـازار به 
معنـای تغییـر کلـی رونـد بـازار نیسـت، 
اکنـون طبـق پیش بینی هـای انجام شـده 
روزهـای خیلـی خوبـی را بـرای بـازار در 

پیش داریم. 

وام مسکن 550 میلیون 
تومان می شود

وزیر راه و شهرسازی از پیشنهاد افزایش وام ساخت مسکن در طرح 
نهضت ملی به ۵۵۰ میلیون تومان خبر داد و گفت: قرارداد ساخت 
خط آهن رشت آستارا هفته آینده امضا می شود. به گزارش خبرنگار 
اقتصادی خبرگزاری تسنیم، مهرداد بذرپاش در حاشیه همایش 
بین المللی سواحل، بنادر و سازه های دریایی با بیان اینکه قرارداد 
ساخت خط آهن رشت - آستارا هفته آینده امضا می شود در پاسخ 
به پرسش تسنیم که آیا سرمایه گذاری این پروژه را روس ها انجام 
خواهند داد، اظهار کرد: بخشی از این سرمایه گذاری توسط طرف 
روسی انجام می شود که با تکمیل آن کریدور شمال - جنوب نقش 
پررنگ تری در تسهیل حمل و نقل و ترانزیت کشور ایفا خواهد کرد. 
وی با اشاره به ابراز تمایل کشورهای حاشیه خلیج فارس و کشورهای 
همسایه شمالی به حضور در تکمیل کریدورهای شمال - جنوب و 
شرق - غرب افزود: مذاکرات با طرف های خارجی در این زمینه در 
دستور کار قرار دارد. وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه ۵۵۰ کیلومتر 
جاده ساحلی در جنوب کشور داریم که تکمیل آن نقش بسیار زیادی 
در اقتصاد دریا محور خواهد داشت اضافه کرد : بر اساس برنامه ریزی 
صورت گرفته باقیمانده این جاده ساحلی که بیشتر آن در استان 
سیستان و بلوچستان است تا پایان دولت سیزدهم به اتمام خواهد 
رسید. بذرپاش در پاسخ به سوال دیگر تسنیم در خصوص حضور 
هندی ها در بندر چابهار و اینکه آیا احتمال کنار گذاشتن هندی ها به 
دلیل عدم پایبندی به تعهدات وجود دارد تصریح کرد: ما در شرایطی 
نیستیم که برای سرمایه گذاری در بنادر منت کسی را بکشیم. در 
زمان حاضر بخش خصوصی داخلی و خارجی درخواست های فراوانی 
برای سرمایه گذاری در بنادر دارند که ما باید از بین این درخواست ها 
بهترین آنها را انتخاب کنیم. وی تاکید کرد:  بر اساس رویکرد دولت 
سرمایه گذاری در بنادر باید بلندمدت باشد. وزیر راه و شهرسازی 
همچنین در خصوص مباحث مربوط به افزایش ۵۰ درصدی وام 
مسکن گفت: پیشنهاد افزایش وام ساخت به ۵۵۰ میلیون تومان 

در حال بررسی است و احتمالا همین رقم نیز تصویب خواهد شد.

حقوق ورودی 44کالا یک 
درصد شد

بر اساس مصوبه هیئت دولت نرخ حقوق ورودی 44 قلم کالاهای اساسی 
از 4 به یک درصد کاهش یافت. به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری 
تسنیم، هیئت وزیران فهرست کالاهای اساسی و دارو و شیرخشک 
اطفال مشمول کاهش حقوق گمرکی به 1 درصد در سال 14۰2 
)موضوع بند ب تبصره 7 قانون بودجه 14۰2( را مصوب کرد. بر این 
اساس حقوق ورودی گندم، برنج، شکرخام، روغن خام، ذرت، دانه سویا، 
کنجاله سویا، جو، گوشت قرمز و گوشت مرغ و فهرست اقلامی دارویی و 
شیرخشک اطفال از 4 درصد به یک درصد کاهش یافت. اخیراً نیز رئیس 
جمهور لایحه دوفوریتی برای کاهش مالیات ارزش افزوده اقلام اساسی 
از 9 درصد به یک درصد را به مجلس شورای اسلامی ارسال کرده بود. 
پیش از این وزیر اقتصاد در مکاتبه ای با رئیس جمهور خواستار اجرای ۵ 
اقدام از سوی دستگاههای اجرایی برای تعیین تکلیف احکام قانون بودجه 

مرتبط با گمرک شده بود.

زنجیر شدن شرکت های کوچک به هلدینگ های بزرگ استان در همایش شرکت شهرک های صنعتیخبر

کرمان جا پای اصفهان و یزد می گذارد؟
گزارش

مرضیه قاضی زاده

ــور 1۰  ــور محص ــص کش ــد ناخال ــد تولی 7۰ درص
اســتان اســت کــه کرمــان جــزو آنهاســت. ســهم 
ــد  ــا 4 درص ــد 3 ت ــروت و تولی ــد ث ــتان از تولی اس
ــای  ــاه خانواره ــهم رف ــا س ــه ب ــهمی ک ــت، س اس
ایــن اســتان برابــری نمی کنــد. امــا ایــن پــول کجا 
ــروت  ــن حجــم از ث ــا ای ــتانی ب ــرا اس ــی رود و چ م
ــرار دارد  ــت ق ــر و محرومی ــای فق ــزء رتبه داره ج
ــرج و  ــزد و ک ــان و ی ــه اصفه ــباهتی ب ــر ش و کمت

تبریــز دارد؟
صنعــت و ثــروت اســتان روی دســت چنــد صنعــت 
و معــدن  مــس ایــران و گل گهــر و گهرزمیــن 
می چرخــد.  از هــزار و 7۰۰ واحــد صنعتــی 94 
درصدشــان کوچــک و متوســط  اند  و تنهــا 6 
درصــد صنایــع مــادری هســتند کــه  نــه سودشــان 
ــتان  ــه اس ــان ب ــوق  دولتی ش ــات و حق ــه مالی و ن
ــن  ــد از تامی ــر از 2۰ درص ــی کمت ــد و حت نمی رس

قطعات شــان از داخــل اســتان اســت. 
مســئولان اســتان کرمــان براین انــد تــا بــا 
ــط   ــک و متوس ــای کوچ ــاط واحده ــت ارتب تقوی
ــد  ــم کنن ــتان را فراه ــی شــدن اس ــه صنعت زمین
و گام هــای اولیــه توســعه پایــدار را بردارنــد. 
ارتباطــی کــه مهمتریــن گام آن در قالــب 
همایــش تخصصــی ارتبــاط صنایــع بــزرگ و 

کوچــک برگــزار شــد.
اســتاندار کرمــان در ایــن همایــش از مصوبــه 
شــورای تامیــن و الــزام شــرکت های بــزرگ در 
ــه  ــدی ک ــد. خری ــتان می گوی ــل اس ــد از داخ خری
او در زمینــه خدمــات نــرم افــزاری پایــش تضمیــن 
ــزاری  ــخت اف ــات س ــوص خدم ــد و در خص می ده
ــه  ــد ک ــرکت ها می خواه ــم از ش ــازی ه و قطعه س
ــرای  ــی ب ــرکت های بوم ــت از ش ــت حمای ــه جه ب
ــداری  ــر خری ــد گران ت ــا 1۰ درص ــروع کار ۵ ت ش
شــود. محمــد مهــدی فــداکار در ایــن رابطــه 
ــا ۵  ــر 1۰ ت ــدازی اگ ــرای راه ان ــد: اول کار ب می گوی
درصد هــم گرانتــر خریدیــد  مشــکلی نــدارد اما در 
دراز مــدت واحدهــای کوچــک بایــد بــدون حمایت 

ــتند. ــان بایس ــژه روی پایش وی
بــه گفتــه او شــرکت مــس حــدود 2هــزار میلیــارد 
از خریــدش از داخــل اســتان اســت امــا تنــوع 
شــرکت هایی کــه از آن هــا خریــد انجــام می دهــد، 

ــت. ــن اس پایی

از واریز منابع استان به خزانه به 
توسعه پایدار نمی رسیم

رییــس ســازمان صنعــت، معــدن و تجــارت در 
ــا  ــک ب ــزرگ و کوچ ــع ب ــاط صنای ــش ارتب همای
ــوق  ــاب حق ــته در ب ــال گذش ــه در س ــان اینک بی
دولتــی معــادن بالــغ بــر 1۵ هــزار میلیــارد تومــان، 
در بــاب مالیــات 23هــزار میلیــارد تومــان از اینــان 
ــز شــده،  گفــت: از منابعــی  ــه کشــور واری ــه خزان ب
ــم توســعه  ــز می کنی ــه واری ــه خزان ــه وصــول و ب ک

ــد. ــاق نمی افت ــتان اتف ــرای اس ــداری ب پای
مهــدی حســینی نژاد، در ایــن همایــش از 
واحدهــای بــزرگ خواســت تــا بیشــترین همکاری 
را بــه جهــت دســتیابی بــه توســعه پایــدار بــا 
ــای کوچــک و متوســط داشــته باشــند و از  واحده
ظرفیــت قانونــی مــاده جهــش دانــش بنیــان بــرای 
توســعه واحدهای کوچــک و متوســط اســتفاده و از 
منابــع مالیاتــی بــرای توســعه اســتان و واحدهــای 

ــود. ــتفاده ش ــط اس ــک و متوس کوچ

آینده کرمان، استانی صنعتی است
بــه گفتــه او هــزار و 7۰۰ واحــد صنعتــی در اســتان 
اســتقرار دارنــد کــه 6 درصــد آن هــا صنایــع مــادر 
بــوده و 94 درصــد صنایــع کوچــک و متوســط  
ــاط  ــری ارتب ــکل گی ــا ش ــتی  ب ــه بایس ــتند ک هس
قــوی بیــن ایــن دو زمینــه توســعه اســتان فراهــم 

ــود. ش
نــداز کرمــان را یــک  حســینی نژاد چشــم ا
اســتان صنعتــی می بینــد ، چــرا کــه طبــق 
برنامه ریزی هــای صــورت گرفتــه بــالای ۵۰ 
درصد کنســانتره تولیــدی کشــور در کرمــان تولید 
ــی  ــون  تن ــالای ۵۵ میلی ــزی ب ــده، از برنامه ری ش
آهــن اســفنجی،  17 میلیــون تن بــرای کرمــان و از 
۵۵ میلیــون برنامــه شــمش 11 میلیــون در کرمان  

ــد.  ــد ش ــد خواه تولی

اولویت مس پیمانکاران کرمان  و بعد 
آذربایجان شرقی هستند

علــی  رســتمی، مدیرعامــل شــرکت صنایــع ملــی 
مــس ایــران در ایــن همایــش بــه عنــوان مهمترین 
قطــب تولیــد ثــروت در حضــور اســتاندار وعــده داد 
ــرای تامیــن قطعــات و ســپردن کار  ــا اولویتــش ب ت
بــه پیمانــکاران اســتان کرمــان و بعــد هــم اســتان 

آذربایجــان شــرقی باشــد. 
رســتمی در ایــن همایــش اعــلام کــرد کــه تقریبــا 

ــم کــه دســت  ــروژه واگــذار کردی 3 میلیــارد دلار پ
شــرکت های زیــر مجموعــه صنــدوق بازنشســتگی 
ــد ســاخت داخــل  ــوده و 7۰ درصــدش بای ــس  ب م

ــود. ش
مدیرعامــل شــرکت صنعتــی و معدنی گل گهــر نیز 
در فرصتــی کــه در همایــش در اختیارش گذاشــته 
ــد  ــری خری ــه افزایــش دو براب شــد ضمــن اشــاره ب
ایــن هلدینــگ از اســتان متذکــر شــد کــه صنعــت 
بــرای تامیــن قطعــات نگاهــش بــه بهتریــن قیمــت 

ــن کیفیــت اســت. و بهتری
ــه  ــتان ک ــه اس ــه روی ــاره ب ــا اش ــی، ب ــان عتیق ایم
بــا  تغییــر هــر دولــت و اســتاندارد، مکاتبــات 
جدیــدی بــرای خرید قطعــات از یکســری شــرکت  
ــه  ــرد ک ــلام ک ــه صراحــت اع ــرد، ب صــورت می گی
ــش  ــدی پی ــه توانمن ــر پای ــتی ب ــرکت ها بایس ش
ــی رود.  ــش نم ــان پی ــات کارش ــا مکاتب ــد و ب رون
او در ایــن رابطــه متذکــر شــد: مــا تــا حــدی 
می توانیــم در راســتای مصوبــات گام برداریــم و 
ــت  ــم قیم ــر و ه ــات را گران ت ــم  و قطع کمــک کنی
بخریــم ولــی اگــر از یــک حــدی بیشــتر ایــن کار را 

ــود. ــیه می ش ــا حاش ــرای م ــم، ب ــام دهی انج

 کرمان فقط با رشد صنایع پایین دستی اش 
صنعتی می شود

ــه  ــا ارائ ــه ب ــت ک ــازمان صم ــس س ــلاف رئی برخ
آمــار تولیــد فــولاد و کنســانتره، ســعی در صنعتــی 
نشــان دادن اســتان دارد، عتیقــی معتقــد اســت که 
ــا راه انــدازی صنایــع کوچک  صنعتی شــدن تنهــا  ب
ــی اســت  ــی صنعت ــک اســتان زمان ــد و ی راه می افت

ــوند. ــر ش ــتی اش فعال ت ــع پایین دس ــه صنای ک
عتیقــی البتــه در ایــن همایــش وعده دســت گیری 
ــال را  ــه س ــا س ــان ت ــتان و حمایتش ــع اس از صنای
ــه جهــت حمایــت  می دهــد و پیشــنهاد می دهــد ب
ــا ۵  ــان ت ــی از بیمه ش ــدگان بوم ــن تولیدکنن از ای
ســال چشم پوشــی شــود. پیشــنهادی کــه البتــه در 
ــای رییــس ســازمان  ــا صحبت ه ــش و ب ــن همای ای
تامیــن اجتماعــی اســتان کــه ایــن ســازمان بودجه 
ــق  ــه ح ــته ب ــدش وابس ــرد و درآم ــی نمی گی دولت
ــته  ــار گذاش ــرح کن ــدون ط ــلا ب ــت عم بیمه هاس
ــا ایــن حــال شــیخ شــجاعی وعــده داد کــه  شــد. ب
ــد  ــم کن ــه ای فراه ــش زمین ــوزش کارکنان ــا آم ب
ــی پرداخــت  ــه مضاعف ــازان حــق بیم ــه قطعه س ک
نکنــد. بیمــه بــه نظــر یکــی از اصلی تریــن مســائل 
ــش  ــن همای ــازان در ای ــدگان و قطعه س تولیدکنن
ــخنران  ــن س ــان اول کار اولی ــه هم ــرا ک ــت چ اس
ــرکت  ــل ش ــی، مدیرعام ــه میجان ــش ک ــن همای ای
شــهرک های صنعتــی باشــد از ایــن مســئله انتقــاد 
کــرده بــود. دبیــر ایــن همایــش گفتــه بــود کــه بــا 
ــه حاشــیه ســود 18 درصــدی شــرکت ها،   توجــه ب
ــا را  ــان واحده ــای پیم ــه 17 درصــدی قرارده بیم

ــرده اســت.  دچــار مشــکل اساســی ک
ــکاری  ــه هم ــم نام ــش تفاه ــن همای ــای ای در انته
بیــن دانشــگاه علمــی و کاربــردی، واحــد تولیــدی 
قطعــه گســتر و شــرکت شــهرک های صنعتــی 
ــگاه  ــه دانش ــن تفاهم نام ــب ای ــد. در قال ــته ش بس
ــوزش  ــتر ام ــه گس ــرای قطع ــص ب ــروی متخص نی
ــی را در قطعه گســتر برگــزار و در  داده و کلاس عمل

ــد. ــن واحــد درآین ــه اســتخدام ای ــت ب نهای
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کاغذ اقتصادی

قیمت خریـد تضمینـی گنـدم ظاهـرا 1۵ هزار 
تومـان اسـت و ایـن عـدد تغییـر نخواهـد کرد؛ 
این موضوع موجب شـده تـا گنـدم کاران عطای 
کشت را به لقایش بخشـند و یا گندم را به دلالان 

بفروشند.
به گزارش خبرنگار مهر، یکشنبه 17 اردیبهشت 
پس از چالش های بسـیار در نهایت قیمت جدید 
گندم 1۵ هـزار تومـان در هر کیلو اعلام شـد؛ گو 
اینکه درخواسـت برخـی اعضای شـورای قیمت 
گـذاری و نماینـده گندمـکاران عـدد مـورد نظر 
حداقـل 17 هزار تومـان بود. اما چـون نرخ جدید 
پیش از سـال زراعی گندم در شـهریور بـود عدد 

مورد تاییـد 1۵ هـزار تومان در هر کیلو شـد.
 حسـین راسـتی یکـی از کارشناسـان بخـش 
کشـاورزی دربـاره قیمـت جدیـد گندم بـه مهر 
گفـت: تعییـن قیمـت تمـام شـده گنـدم برای 
خرید تضمینـی با معیـار قـرار دادن 4 شـاخص 
انجـام می شـود؛ 1. هزینـه واقعـی تولیـد بـه 
اضافه سـود متعـارف 2. قیمـت جهانـی )هزینه 
تمـام شـده محصـول مشـابه وارداتـی شـامل 
هزینه خریـد در مبـدا، هزینه های حمـل و نقل، 
تعرفه هـای وارداتـی، هزینه هـای حمـل داخلی 
کشـور و سـایر هزینه هـای مترتـب بـر واردات 
محصول مشـابه( 3. حفـظ رابطه مبادلـه داخل 
و خـارج بخـش کشـاورزی 4. آخرین نـرخ تورم 

اعلامـی مرکز آمـار ایـران.
وی در توضیـح حفـظ رابطـه مبادلـه داخـل و 
خارج بخش افـزود: کشـاورز بـرای تأمین برخی 
ملزومات باید بـا مجموعه هـای خـارج از بخش، 
معامله داشـته باشـد مانند خریـد تراکتـور که از 
بخش صنعـت انجـام می شـود. یـا باید بررسـی 
شـود بـا چنـد کیلـو گـرم گنـدم می تـوان یک 
تراکتور خرید؟ چند کیلو گرم گنـدم هزینه یک 

سـاعت کار کمباین هنگام برداشـت محصول را 
تأمیـن می کنـد؟

این کارشـناس ادامه داد: شـورای قیمت گذاری 
محصولات اساسـی کشـاورزی با توجه بـه این 4 
معیار قیمت تمام شـده بـه اضافه سـود متعارف 
که 1۵ درصد اسـت آنالیز قیمتی خواهد داشـت.

این کارشـناس بخـش کشـاورزی تصریـح کرد: 
مهم تریـن مرکـز محاسـبه قیمـت محصـولات 
کشـاورزی مؤسسـه پژوهش هـای برنامـه ریزی 
و اقتصاد کشـاورزی است. در سـال های قبل هم 
پیش از اینکه موضوع در شـورای قیمـت گذاری 
مورد بررسـی قرار گیـرد، وزیر جهاد کشـاورزی، 
قیمـت به دسـت آمـده را تیر مـاه اعـلام می کرد 
و در ادامه با بررسـی وزیر امور اقتصـادی و دارایی 
قیمت نهایـی را شـهریور ماه اعـلام می کـرد. در 
حال حاضر هـم قیمت نهایی شـده در مؤسسـه 
پژوهش های برنامـه ریزی و اقتصاد کشـاورزی با 

ایـن 4 آیتم محاسـبه می شـود.
راسـتی در ادامه سـخنان خود درباره هزارتوی 
قیمـت گنـدم عنوان کـرد: ایـن مؤسسـه فقط 
مسـئول آنالیـز قیمـت بـوده و تصمیـم گیری 

بـا آن نیسـت. اعضـای شـورا کـه متشـکل از 
4 عضـو از نماینـدگان تشـکل های مختلـف 
کشـاورزی )بنیـاد ملـی گنـدم کاران، نظـام 
مهندسـی کشـاورزی، نظام صنفی کشـاورزی 
و اتحادیـه تعاونی هـای روسـتایی و کشـاورزی 
ایران(، 2 کشـاورز خبره در محصولات مختلف 
کشـاورزی و 3 عضـو دولتی )سـازمان مدیریت 
و برنامـه ریزی کشـور، وزارت جهاد کشـاورزی 
و وزارت امـور اقتصـادی و دارایـی( و همچنین 
2 نماینـده از کمیسـیون کشـاورزی مجلـس 
شـورای اسـلامی بـه عنـوان عضـو ناظـر بدون 
حق رأی( هسـتند بایـد قیمت نهایـی را تعیین 
کننـد و می توانند نرخ به دسـت آمده مؤسسـه 
پژوهش های برنامـه ریزی و اقتصاد کشـاورزی 

را رد کنـد.
پیش تر معـاون برنامه ریـزی و اقتصـادی وزارت 
جهـاد کشـاورزی دربـاره چالـش تغییـر قیمت 
گندم و افزایش عـدد آن به مهر گفتـه بود، عمده 
مشـکل در تعییـن قیمت جدیـد گنـدم پیش از 
موعد مقـرر تامین منابـع اعتباری اسـت که باید 

در بودجـه 14۰2 دیده شـود.

لایحه تشـکیل وزارت بازرگانی با قیـد دو فوریت 
روز گذشـته در مجلـس بررسـی شـد. یکـی از 
نکاتـی کـه مخالفـان ایـن لایحـه بـه آن تاکیـد 
دارنـد، بـه بـار مالـی تشـکیل وزارتخانـه جدید 
مربوط می شـود. تا جایـی که برخـی نمایندگان 
هزینـه اولیـه اجـرای ایـن تصمیـم را تـا 7۰۰۰ 
میلیـارد تومـان تخمیـن می زننـد. با ایـن حال 
دولـت بـار مالـی فربه کـردن خـود را پذیرفتـه 
اسـت. در همین زمینـه چندی پیـش ابوالفضل 
ابوترابی، نماینده مجلـس، در گفتگو با مهر اعلام 
کرد کـه بـار مالی ایـن تفکیـک حداقـل 7۰۰۰ 
میلیـارد تومـان تخمیـن زده می شـود. معـاون 
سـابق آموزش، پژوهش و فناوری وزارت صنعت، 
معدن و تجارت معتقد اسـت مشـکلات کنونی، 
تورم سرسـام آور و بحث توزیع متعادل، متناسب 
و عادلانه محصولات ارتباطی بـه ایجاد یک یا 1۰ 
وزارتخانـه دیگر نـدارد و بنابراین تشـکیل وزارت 

بازرگانـی آب در هـاون کوبیدن اسـت.
موافقان و مخالفان وزارت بازرگانی

 چه می گویند؟
عمدتـاً مخالفـان تشـکیل وزارت یـا سـازمان 
بازرگانـی نگـران بی توجهـی بـه تولیـد و رونـق 
واردات و دخالت بیشـتر دولت در اقتصـاد در پی 
تفکیک وزارت صمت هسـتند. برخی از مخالفان 
این طـرح نیـز بـه ایـن دلیـل اسـتناد می کنند 
در اکثـر کشـورها سیاسـت گذاری بـرای تولید و 
تجارت یکپارچه اسـت. در مقابـل موافقان طرح 
می گوینـد در حـال حاضـر تجـارت خارجـی و 
همچنیـن وضعیـت تنظیـم بـازار مـورد توجـه 
کافی نیسـت. به طور کلی مصاحبه کارشناسـان 
مختلف نشـان می دهد تعداد مخالفـان تفکیک 
بیشـتر اسـت. علاوه بر نگرانی های قبلی، هزینه 
مالی سـنگین ایجاد یک وزارتخانه جدید، تامین 

نیـروی انسـانی و بزرگ تر شـدن دولـت از جمله 
دیگـر دلایـل مخالفان اسـت؛ به ویـژه بـا در نظر 
گرفتن این موضـوع کـه وزارت صنایـع و معادن 
و وزارت بازرگانـی قبلا هم از یکدیگـر جدا بودند 
و حاکمیـت به ایـن نتیجه رسـید که بایـد ادغام 
شـوند. بنابراین به نظر می رسـد تفکیـک دوباره 
پـس از حـدود 12 سـال، آن هم در شـرایطی که 
نتیجـه آن مشـخص نیسـت، منجـر بـه اتـلاف 
منابع خواهد شـد. آن هم در شـرایطی که برخی 
کارشناسـان و نماینده هـای سـابق مجلـس در 
سـال های اخیر بار مالی تشـکیل یـک وزارتخانه 
جدیـد را 2۰۰۰ تـا 7۰۰۰ میلیارد تومـان عنوان 
کردند. برخی کارشناسـان نیز معتقدند فلسـفه 
تشـکیل وزارت صنعـت، معـدن و تجـارت از 
ادغـام دو وزارتخانـه صنایـع و معـادن بـا وزارت 
بازرگانـی ایـن بـود کـه سیاسـت های تجـاری 
و تولیـدی در امتـداد هـم قـرار گیـرد و جلـوی 
تناقض ها در تصمیم گیری و اجرا را گرفته شـود. 
تجربیـات جهانـی نیز نشـان می دهد کـه خیلی 
از کشـورهای موفـق در دنیـا تمـام امـور تولید و 

بازرگانـی را در یـک جـا متمرکـر می کنند.

برای بررسی کارشناسی تشکیل وزارت بازرگانی 
به گفتگو با برات قبادیان، معاون سـابق آموزش، 
پژوهش و فناوری وزارت صنعت، معدن و تجارت، 
بـه گفتگـو پرداختیـم. او بـا بیـان اینکـه در این 
رابطـه دو دویـدگاه در ایـران و دنیـا وجـود دارد، 
گفـت: یـک دیـدگاه تفکیـک صنعـت و تجارت 
اسـت و دیـدگاه دوم ادغـام و برخـی کشـورهای 
پیشـرفته دنیا نیز وزارت صنعت و تجـارت ادغام 
شـده اسـت. اگر مبنا تولید، تجـارت و صـادرات 
باشـد، یعنی سیاسـت گذاری می شـود تا بخشی 
از تولیدات صنعتـی صادر شـود. وی همچنین با 
بیان اینکـه جایگزین شـدن محصـولات دیگر از 
جمله مـواد معدنـی به جـای خام فروشـی نفت، 
موضوعی اسـت کـه بارهـا مطـرح شـده، گفت: 
خام فروشـی بدتریـن کاری اسـت کـه در ایـن 
دنیای پیش رفتـه اتفـاق می افتد و چـوب حراج 
زدن به منابـع و ثروت ها اسـت. بنابرایـن دیدگاه 
ادغـام نقـاط قوتـی دارد. معـاون سـابق وزارت 
صمت افـزود: اگر قرار باشـد عـده ای تولید کنند 
و عده دیگـری تجارت کنند، چطـور می توان این 

فاصلـه را پـر و اختـلاف نظرها را حـل کرد.

بخشیدن عطای کشت به لقای برداشت گندم 

 بحران در تولید داخلی گندم
هزینه 7000 میلیاردی تشکیل وزارت بازرگانی

 دولت آب در هاون می کوبد
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مرکز مبادلـه ارز و طلای ایران بعد از گذشـت چنـد روز هنـوز تصمیم نگرفتـه قیمت دلار و 
قیمت درهـم امـارات را به روزرسـانی کند.

قیمت دلار سه شـنبه 19 اردیبهشـت 14۰2 در مرکز مبادله ارز و طلا همچنـان بدون تغییر 
مانده و در سـطح عدد 42 هزار و 3۰6 تومـان قرار دارد.

با ایـن حـال قیمـت یـورو در ایـن مرکـز روزگذشـته 46 هـزار و 62۰ تومـان درج شـده که 
نسـبت بـه روز گذشـته کاهـش محسـوس حـدودا 8۰۰ تومانی داشـته اسـت.

قیمت درهـم امارات نیـز هماننـد دلار در یک عدد فریز شـده و رقـم 11 هـزار و ۵19 تومان 
را نشـان می دهد.

نـرخ حوالـه دلار، حواله یـورو و حوالـه درهـم نیز در ایـن مرکز بـه ترتیـب 38 هـزار و 46۰ 
تومـان، 42 هـزار و 383 تومـان و 1۰ هـزار و 472 تومـان درج شـده اسـت.

همچنین قیمت هر گـرم طلا 18 عیـار دیـروز 19 اردیبهشـت 14۰2 در مرکـز مبادله ارز و 
طلا با افزایشـی 46 هـزار تومانی نسـبت به دیـروز در سـطح 2 میلیـون و ۵89 هـزار تومان 

قـرار دارد.

بـازار سـرمایه پـس از ریـزش سـنگین گذشـته شـرایط متعادل تـری را دنبـال کرد و شـاهد 
برچیـده شـدن بسـیاری از صف هـای فـروش بودیـم.

به گـزارش تسـنیم، بـازار سـهام چهارمیـن روز کاری اگرچـه همانند دو روز گذشـته با فشـار 
عرضه آغاز بـه کار کـرد اما رفتـه رفته از فشـار عرضه ها کاسـته شـد بـه صورتی که شـاخص 
کل از محـدوده ی منفی ۵۰ هـزار به کمتـر از 1۰ هـزار واحد منفی رسـید. بنابرایـن در پایان 
معاملات روز گذشـته شـاخص کل بورس اوراق بهـادار با ریزشـی 8 هـزار  و ۵۰۰ واحدی به 2 
میلیون و 3۰۵ هزار واحد رسـید و شـاهد افزایش چشـم گیر سـهام مثبت و همچنین برچیده 
شـدن صف های فروش بودیم. همچنین شـاخص کل هم وزن نیز ریزشـی21 هـزار واحدی را 
تجربه کـرد و به ارتفاع 782 هزار واحد رسـید.  گفتنی اسـت سـه نماد فولاد، وبملـت و میدکو 
بیشـترین تاثیر در شـاخص کل بورس و سـه نمـاد آریا، مـارون و بپاس بیشـترین تاثیـر را در 
شـاخص فرابورس داشـته اند. لازم به ذکر اسـت که ارزش معاملات خـرد در بازار روز گذشـته 
مورخ 19 اردیبهشـت ماه 14۰2، مبلغ  22هزار میلیارد و 2۰۰ میلیـون تومان بود و همچنین 
گفتنی اسـت خـروج پـول حقیقـی از بـازار سـهام با جمـع شـدن صف هـای فـروش از طرف 

حقوقی شـدت گرفت و نهایـت حقیقی هـا 134۰ میلیـارد تومان پـول از بازار خـارج کردند.

رئیس انجمن ملی سـواد رسـانه ای آب گفت: بحـران آب نیازمند داشـتن یـک روزنامه نگاری 
تحقیقی اسـت. به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »امید علی مسـعودی« در نخستین کارگاه 
بین المللی سـواد رسـانه ای آب ویژه خبرنگاران در پژوهشـگاه نیرو افزود: بدون روزنامه نگاری 

تحقیقـی نمی توان به خوبـی از پسِ بحـران آب برآمد.
وی با تاکید بـر اینکه بحـران آب بحرانـی بین المللی اسـت، ادامـه داد: رسـانه ها در بحران آب 

باید یک اسـتراتژی و راهبـرد کلی تدویـن کنند.
این اسـتاد دانشـگاه به واکنش مسـئولان ایرانی در برابر بحران آب پرداخت و خاطرنشان کرد: 
انـکار اولیه، سـپر بلا کـردن و حملـه بـه اتهـام زننـده، بخشـی از واکنـش مسـئولان در برابر 

بحران آب اسـت.
مسـعودی، بهانه آوری، توجیه، پشـیمانی و در آخر عذرخواهی را بخش دیگری از واکنش ها در 
برابر بحران آب عنوان کرد. وی گفت: ایران رتبه نخسـت خشکسـالی را دارد؛ بنابراین ضروری 
اسـت اسـتراتژی و راهبرد برای بحران آب تدوین کرد. رئیس انجمن ملی سـواد رسـانه ای آب 
ادامه داد: بخشـی از بحران آب برعهده رسـانه ها اسـت و باید بـا گزارش هـای تحقیقی جامعه 

را به ایـن موضوع حسـاس کرد.

قیمت دلار رسمی
 فریز شد

صف های فروش 
برچیده شد

بحران آب نیاز به روزنامه نگاری
 تحقیقی دارد
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چهارشنبه  2۰  ا ردیبهشت ماه 14۰2

خبر

مدیریت بهینه هزینه ها 
اولویت تأمین اجتماعی 

در بخش درمان است
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: 
مدیریت بهینه هزینه ها برای ارائه بهترین 
در  اجتماعی  تأمین   اولویت  خدمات، 
بخش درمان است. به گزارش کاغذ وطن 
به نقل از ایرنا، میرهاشم موسوی، توسعه 
ظرفیت و کیفیت خدمات درمان مستقیم 
را از راهبردهای این سازمان معرفی کرد و 
گفت: هرچند اشکالاتی در زمینه هزینه های 
درمان و توزیع عادلانه ظرفیت ها و امکانات 
وجود دارد، اما افزایش نرخ امید به زندگی در 
سال های پس از پیروزی انقلاب اسلامی، 
دستاورد بسیار بزرگی است که نباید به 

سادگی از کنار این دستاوردها گذشت.
موسوی گفت: با وجود اینکه ما با ۵۰ هزار 
پزشک و مرکز درمانی در بخش درمان 
غیرمستقیم همکاری داریم، همچنان توسعه 
ظرفیت های درمان مستقیم که خدمات آن 
برای بیمه شدگان و بازنشستگان رایگان 
است و رضایتمندی بیشتری را در مردم به 
دنبال دارد، برای سازمان تأمین اجتماعی 
بسیار مهم است. وی با تأکید بر اینکه 
صیانت مالی از بیمه شدگان خصوصاً در 
حوزه درمان برای سازمان تأمین اجتماعی 
بسیار اهمیت دارد، گفت: ما همچنان باید 
پرداخت از جیب بیمه شده در بخش درمان 
غیرمستقیم را کاهش دهیم. علاوه بر اینکه 
در درمان مستقیم خدمات ما رایگان است، 
در درمان غیرمستقیم نیز باید پرداخت از 
جیب بیمه شده را منطقی سازی کنیم. وی 
توضیح داد: در حال حاضر بیمه شدگان 
6۵ سال به بالا براساس تفاهم نامه ای که 
با وزارت بهداشت و درمان داریم به هر 
بیمارستان دولتی و دانشگاهی که مراجعه 
کنند، درمانشان رایگان است. حتی در 
مناطقی که مراکز ملکی مستقیم نداریم، 
همه خدمات بستری برای همه بیمه شدگان 
در بیمارستان های دولتی و دانشگاه های 
صددرصد رایگان است و فرانشیز دریافت 
نمی شود. مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی 
بر مدیریت بهینه، منطقی و کارآمد هزینه ها 
که بیشترین و بهترین نتیجه را در ارائه 
خدمات در پی داشته باشد، به عنوان یکی 
از مهم ترین اولویت های این سازمان تأکید 
کرد و گفت: در حوزه درمان انتظار داریم 
از منابعی که برای ارائه خدمات در هر دو 
بخش درمان مستقیم و مراکز درمانی طرف 
قرارداد تخصیص می یابد، بهترین استفاده و 
بهره برداری برای ارائه خدمات به جامعه تحت 
پوشش صورت گیرد. خرید راهبردی خدمات 
نیز یکی از اولویت های مهم حوزه درمان است 
و می توانیم با یک سازوکار دقیق، اختیار 

انتخاب بیشتری به بیمه شدگان بدهیم.

کاهش مشکلات 
پرداخت حقوق 

پرستاران
معاون پرستاری وزارت بهداشت با اشاره به 
اقداماتی که در جهت رفع مشکل باز توزیع 
منابع پرداختی حقوق و دستمزد پرستاران 
انجام شده است، گفت: سامانه بازتوزیع 
خدمات پرستاری که به سامانه کارآمد 
مشهور است، آماده شده و این سامانه کمک 
می کند پرستاران بر اساس امتیاز عملکرد 
واقعی خود دریافت منصفانه ای داشته باشند. 
به گزارش کاغذ وطن به نقل از ایسنا، دکتر 
عباس عبادی با تاکید بر اینکه برای اجرایی 
شدن قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری 
چند موضوع مهم مورد نیاز بود، گفت: یکی از 
آنها تصویب ارزش نسبی خدمات پرستاری 
بود که انجام شد؛ بخش دوم آماده شدن 
زیرساخت های بیمارستانی و بخش سوم 
تدوین سند باز توزیع بود تا بعد از اینکه ثبت 
خدمات پرستاری در سامانه ها انجام شد هر 
پرستار به تناسب خدمتی که انجام داده، 
سختی بخشی که در آن مشغول به کار است 
و امتیازاتی که کسب کرده است، دریافتی 
داشته باشد. در واقع بر این اساس دریافتی 

هر پرستار بر اساس عملکردش خواهد بود.
او با اشاره به اینکه ابلاغ دستورالعمل بازتوزیع 
نیروی پرستاری مربوط به آبان ماه سال 
گذشته بوده است،  تصریح کرد: اولین 
پرداختی دانشگاه ها بر این اساس به شکل 
علی الحساب بود و عملا آن دستورالعمل 
اجرایی نشده بود، اما پرداخت دوم که از 
اواخر اسفند تاکنون ادامه دارد مبتنی بر 
سند بازتوزیع انجام می شود. وی افزود: بر 
اساس بازخوردی که از دانشگاه های علوم 
پزشکی گرفتیم برخی از همکاران پرستار 
گلایه مندی هایی داشتند که طی هفته جاری 
درصدد رفع مشکلات و نقاط ضعف احتمالی 
این دستورالعمل هستیم. از طرفی همزمان 
سامانه بازتوزیع خدمات پرستاری که به 
سامانه کارآمد مشهور است، آماده شده و 
فکر می کنم مشکلاتی که در نوبت دوم توزیع 
داشتیم بر این اساس به حداقلِ ممکن برسد. 
او تاکید کرد: با این حال ممکن است در 
برخی نقاط و گلوگاه ها هنوز ریزه کاری هایی 
وجود داشته باشد که خودشان را نشان نداده 
باشند؛ از این رو همچنان امکان اصلاح و 
ارتقای دستورالعمل وجود دارد و چنانچه 
میزان دریافتی گروهی از همکاران پرستار 
در سال جاری، با وجود عملکرد مشابه سال 
قبل کمتر از سال 14۰1 باشد، این فضا در 
وزارت بهداشت وجود دارد که از سایر منابع و 
ظرفیت ها استفاده شود تا در این حوزه هیچ 
پرستاری متضرر نشود. ضمن اینکه هدف 
این کار علاوه بر حفظ استقلال پرستاران، 

ارتقای وضعیت معیشت آنان است.

»غربالگری اعتیاد« 
استاندارد نیست

معاون پیشـگیری و درمان اعتیاد مرکز توسعه پیشـگیری و درمان 
اعتیـاد سـازمان بهزیسـتی کشـور از نهایـی شـدن »پیش نویـس 
لایحـه پیشـگیری و مبـارزه بـا موادمخـدر« در هیئت دولـت خبر 
داد و گفـت: لایحه پیشـگیری و مبارزه بـا موادمخـدر لایحه کاملی 
اسـت که در صورت تصویب، جایگزیـن قانون مبارزه بـا مواد مخدر 

خواهد شـد.
به گـزارش کاغذ وطـن به نقـل از ایسـنا، فرهـاد اقطـار با اشـاره به 
»پیش نویس لایحه پیشـگیری و مبـارزه با موادمخـدر« اظهار کرد: 
این پیش نویس کـه دارای بخش های مختلف پیشـگیری از اعتیاد، 
درمان و مسـائل قضایی مرتبـط با حوزه مواد مخدر اسـت، هر سـه 
حوزه آن در بیش از 3۰ جلسـه تخصصی مورد بررسـی قرار گرفت و 
اکنون در هیئـت دولت نهایی شـده و باید برای طـی مراحل قانونی 

به مجلس شـورای اسلامی ارسـال شود.
معاون پیشـگیری و درمان اعتیاد مرکز توسعه پیشـگیری و درمان 
اعتیاد سـازمان بهزیسـتی کشـور ادامـه داد: بررسـی »پیش نویس 
لایحه پیشـگیری و مبـارزه با موادمخدر« بیشـتر از یک سـال زمان 
بـرده و درنهایـت به نظـر می رسـد در بحث هـای درمانـی و قضایی 

نکات خوبـی مطـرح و مصوب می شـود.
از آنجایـی کـه یکـی از بحث های اصلـی ایـن پیش نویـس موضوع 
»واگـذاری تولی گری مراکـز مـاده 16 قانون مبـارزه بـا موادمخدر 
)معتادیـن متجاهـر(« ، در ایـن راسـتا اقطـار معتقد اسـت: متولی 
مراکز ماده 16 بایـد به طور کلی تغییـر کند. آنچه در شـرایط فعلی 
می توان مطرح کرد این اسـت کـه مراکز مـاده 16 شـرایط ایده آلی 

ندارند و فقـط هزینه بـر هسـتند، اما مشـکلی برطـرف نکرده اند.
معاون پیشـگیری و درمان اعتیاد مرکز توسعه پیشـگیری و درمان 
اعتیاد سـازمان بهزیسـتی کشـور خاطرنشـان کرد: مراکز ماده 16 
تنها بـرای مدتی محـدود از معتـادان متجاهر نگهـداری می کنند و 
بعد از مدتـی دوباره آنهـا را به کـف جامعه می فرسـتند؛ از همین رو 

باید ایـن رویکرد به طـور کلی تغییـر کند.
وی اسـتاندارد نبـودن غربالگـری اعتیـاد، ناتوانی در تامیـن امنیت 
و هزینه هـای نگهـداری معتـادان و مسـئله درمـان را از جملـه 
چالش هـای سـازمان بهزیسـتی در تولی گـری مراکـز مـاده 16 
عنوان کـرد و گفت: مراکـز مـاده 16 نیازمند تامین امنیت هسـتند 
و بهزیسـتی نمی توانـد ایـن کار را انجـام دهـد. طبیعتـا سـازمان 
بهزیسـتی نمی توانـد مرکـزی ایجاد کنـد کـه آزادی افراد را سـلب 
و بتوانـد 6 مـاه تـا یکسـال افـراد را زندانـی کنـد. از همیـن رو باید 
دسـتگاهی مسـئولیت ایـن کار را برعهـده گیرد کـه قـدرت و توان 

آن را داشـته باشـد.

خبر قوانین حجاب مردان اعلام شد
گزارش

رکنا

سـید علی خان محمـدی، سـخنگوی سـتاد امر به 
معـروف و نهـی از منکـر گفـت: لباس هـای زننـده، 
مارک هـا، آسـتین کوتاه و لباس هـای چسـبان و 
شـلوارهای کوتاه در مـورد لبـاس آقایـان اسـت که 
باید رعایـت کنند. اگر مواردی از این دسـت باشـد، 
فرد متخلـف طبق آن چارچوب و دسـتورالعملی که 
مصوب اسـت، در مرحلـه اول تذکـر می گیـرد و در 
مرحلـه دوم در حوزه تخلفـات اداری مورد بررسـی 

قـرار می گیـرد.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از رکنـا، هفتـه 
گذشـته کراوات بهانه ای برای جلوگیری از برگزاری 
همایـش سراسـری کانـون هـای وکلای سراسـر 
کشـور شـد و در جدیدتریـن واکنش هـا نیـز دبیـر 
شـورای عالی انقـلاب فرهنگـی در مـورد حجـاب 
مـردان ایراداتی داشـتند. گویـی بعد از بانـوان حالا 
نوبـت مـردان اسـت و بایـد دیـد چـه عاقبتـی در 
انتظـار پوشـش آقایـان اسـت. ایـن موضـوع را بـا 
سـخنگوی سـتاد امـر بـه معـروف و نهـی از منکـر 
در میـان گذاشـتیم کـه وی سـخت گیری در مورد 
نـوع پوشـش آقایـان را خیلـی کم تـر از بانـوان و 
تقریبـا نادیـده برشـمرد. از آن جـا کـه سـید علـی 
خـان محمـدی مسـئول قـرارگاه گشـت ارشـاد 
مدیـران »گام« نیز اسـت، از ایشـان در مـورد ورود 
این قـرارگاه بـه داسـتان خودروهـای شاسـی بلند 
نماینـدگان مجلـس هـم پرسـیدیم کـه وی گفـت 
بـا هماهنگی سـازمان بازرسـی در صدد شناسـایی 
مجموعه هایی هسـتیم کـه می خواهند بـدون طی 
روال قانونـی، خـودرو دریافـت کننـد، از مجلـس 
گرفتـه تـا دولـت و دسـتگاه های دیگـر. همچنیـن 
خـان محمـدی معتقـد اسـت بـه صـرف فرمایـش 
رهبـری در مـورد همگرایـی نبایـد نماینـدگان 
مجلـس در برابر فسـاد سـکوت کنند، اگـر چه همه 
مسـئولان در راسـتای اهـداف نظـام و انقـلاب باید 
هم گـرا و متحـد باشـند. گفتگـو بـا وی را بخوانید:
هفتـه گذشـته بـه دلیـل کـراوات زدن از 
برگـزاری یک همایـش جلوگیری شـد، دبیر 
شـورایعالی انقـلاب فرهنگـی هـم در مورد 
حجاب مـردان صحبـت کـرده اند. بـا توجه 
به ایـن واکنـش ها آیـا سـتاد برنامـه ای در 

خصوص حجـاب مـردان دارد؟
ما در بحـث ابـلاغ شـاخص های عفاف و حجـاب به 
دسـتگاه ها نوع پوشـش را عـلاوه بـر خانم هـا برای 
آقایـان هـم ارائـه داده ایـم. همان طـور که پوشـش 
خانم هـا بایـد در فضـای عمومـی مناسـب باشـد، 
پوشـش آقایـان هـم بایـد مناسـب باشـد، خصوصا 

در حـوزه محیط هـای اداری دسـتورالعمل داریـم 
و شـاخص هایی ابلاغ شده اسـت. در دسـتورالعمل 
آیین نامـه اداری هم به حفظ شـئونات اشـاره شـده 
و بحث پوشـش آقایان هم در فضای عمومی کشـور 
و به صـورت جدی تـر در ادارات بایـد دنبـال شـود. 
مـا در بحـث ادارات شـاخص های عفـاف و حجـاب 
را ابـلاغ کردیـم و سـازمان بازرسـی کل کشـور نیز 
همـان شـاخص ها را نامـه زده و شـاخص ها را بـه 
نهـاد ریاسـت جمهـوری هـم داده ایـم و موظـف 
هسـتند این شـاخص ها را بـرای اجـرا ابـلاغ کنند. 
یکـی از وظایفی کـه شـورای عالی انقـلاب فرهنگی 
در مصوبـات 427 و 82۰ داده، نظـارت بـر پوشـش 
دسـتگاه های دولتـی در کشـور اسـت و مـا تاکیـد 
داریم کـه آن چارچـوب رعایت شـود، کـراوات هم 
چـون از قبـل نمـاد غـرب بـوده، همان طور کـه در 
گذشـته هم مرسـوم بود، معمـولا در مجموعه های 

دولتـی از زدن آن ممانعـت می شـود.
افرادی هسـتند که کـراوات می زننـد و برای 
امـور بانکـی و بیمـه ای و ...بـه مراکـز اداری 
مراجعـه می کننـد، آیـا اداره دولتـی ملـزم 

اسـت به آن هـا خدمـات ارائـه ندهد؟
منظور ایـن نیسـت که به کسـی کـه کـراوات زده، 
خدمـات ارائه نشـود، منظور این اسـت که سیسـتم 
دولتـی و کارمندهـای دولـت موظف بـه رعایت آن 
شـاخص ها هسـتند و کارمنـد دولـت نمی تواند در 

مجموعـه دولتـی کـراوات بزند.
آن شـاخص ها کـه کارمنـدان دولـت بایـد 

آن هـا رعایـت کننـد کدامنـد؟
لباس هـای زننـده، مارک هـا، آسـتین کوتاه و 
لباس هـای چسـبان و شـلوارهای کوتاه در مـورد 
لبـاس آقایـان اسـت کـه بایـد رعایـت کننـد. اگـر 
مـواردی از ایـن دسـت باشـد، فـرد متخلـف طبـق 
آن چارچـوب و دسـتورالعملی کـه مصـوب اسـت، 
در مرحلـه اول تذکـر می گیـرد و در مرحلـه دوم در 
حـوزه تخلفـات اداری مورد بررسـی قـرار می گیرد.
سـوال من در مورد مردم اسـت نه کارمندان 

دولت.
در فضـای عمومی هـم در مورد پوشـش اگـر مردم 
هم چارچوب را رعایـت نکنند و فرضا لبـاس زننده، 
چسـبان، شـلوار کوتاهی باشـد بایـد نسـبت به آن 
اقـدام انجام شـود امـا خیلی کـم هسـتند و زندگی 

لبـاس آقایـان خیلی هـم به چشـم نیامده اسـت.
پس چرا جلسـه وکلای دادگسـتری به دلیل 
زدن کـراوات از سـوی برخـی از اعضـای آن 

توسـط حراسـت ملغی شد؟
ایـن موضوعی اسـت کـه دادسـتانی و قـوه قضاییه 

بایـد بـه آن رسـیدگی کنند.

عـلاوه بر سـخنگوی سـتاد امـر بـه معروف 
و نهی از منکر شـما مسـئول گشـت ارشـاد 
مدیـران هـم هسـتید، اخیـرا یـک سـری 
بحث هایـی در مـورد ارائـه خودروهـای 
شاسـی بلند بـه نماینـدگان مجلـس مطرح 
شده آیا گشـت ارشـاد مدیران در این حوزه 

ورود پیـدا کرده اسـت؟
در مورد نمایندگان محترم مجلـس داریم اقداماتی 
انجـام می دهیم و اگـر نمایندگان مجلـس تخلفاتی 
در مجموعـه داشـته باشـند مـورد بررسـی قـرار 
می دهیـم. بـا توجـه بـه تاکیـد رهبـری در مـورد 
عـدم ورود نماینـدگان در بحـث عـزل و نصب های 
دولتـی، ایـن بخـش را رصـد می کنیـم چـرا کـه 
اگـر نماینـده ای سـفارش مدیـری را بکنـد دیگـر 
نمی تواند وی را بازخواسـت کند و آن شـان نظارتی 
خـود را انجام دهـد. یکی از مشـکلات ما این اسـت 
کـه الان مجلـس نمی توانـد شـان نظارتـی خـود 
را ایفـا کنـد چـه در حـوزه مسـائل فرهنگـی و چه 
مسـائل اقتصادی. ما در سراسر کشـور گزارش های 
ورود نماینـدگان به حوزه انتصابـات و هلدینگ های 
اقتصـادی را توسـط سـتادهای مان جمع و بررسـی 
می کنیـم و بـا هماهنگی با شـورای نگهبان نسـبت 
بـه عـدم صلاحیـت نماینـدگان اقدامـات لازم را 
توسـط گشـت ارشـاد مدیران انجـام خواهیـم داد.

دسـتاورد »گام« در ایـن پیگیـری تاکنون به 
کجا رسـیده است ؟

مـا می خواهیـم در راسـتای بحـث شفاف سـازی 
اگـر مـواردی هـم بـوده، ریاسـت محتـرم مجلـس 
به صـورت جـدی آن را بیان کننـد و اگر هـم نبوده 
حتمـا بـا نماینـده ای کـه ایـن موضـوع را مطـرح 
کـرده برخـورد کننـد، مـا داریـم پیگیری هایـی 

بـا شـرکت های خودروسـازی انجـام می دهیـم، 
دنبـال مجموعه هایـی هسـتیم کـه می خواهنـد 
خـارج از روال قانونی بـه دریافت خـودرو ورود پیدا 
کننـد کـه شـاید مربـوط بـه مجلس هـم نباشـد و 
مرتبـط بـه دولـت یـا بخش هـای دیگـر باشـد، بـا 
هماهنگی سـازمان بازرسـی کل کشـور داریم ورود 
پیدا مـی کنیـم، چه مجلـس چه هـر نهـاد دیگری 
کـه احیانـا خودرویـی گرفتـه اسـت، ولی چـون در 
حـال پی گیـری هسـتیم و جلسـات رایزنـی انجـام 
می دهیـم فعـلا تـا روشـن شـدن قضیـه اطـلاع 
رسـانی نمی کنیـم و ان شـاالله در آینـده اعـلام 

خواهیـم کـرد.
نماینـده هـای مجلـس در راسـتای همـان 
بحـث همگرایـی کـه رهبری بـه آن اشـاره 
کردنـد در حال حاضر سـکوت کـرده اند. آیا 
در چنیـن موضوعـی ایـن همگرایی بـه نفع 

کشـور است؟
همگرایی کـه رهبر معظـم انقلاب فرمودنـد مربوط 
به ایـن حوزه نمی شـود، البتـه حتما باید نسـبت به 
اهـداف نظـام و انقلاب همـه مسـئولین بایـد با هم 
همگـرا و متحـد باشـند اما نسـبت بـه حوزه فسـاد 
بایـد تعـارف را کنـار بگذارنـد. مجلـس امـروز یک 
نشـان انقلابـی دارد و بایـد نسـبت بـه حوزه فسـاد 
خیلی جـدی تـر از ایـن باشـد و حتمـا بایـد اذهان 
مـردم را نسـبت به ایـن قضیـه روشـن کند.مـا نیز 
پیگیر هسـتیم که حتما ایـن اتفاق بیفتد و بررسـی 
دقیقی صورت گیـرد و اگر چنیـن موضوعی صحت 
نداشـته بـا نماینـده برخـورد کنـد و اگـر هـم بوده 
اسـامی نماینده را شـفاف بـه مـردم بگوید تـا برای 
عـدم صلاحیـت آنهـا بـرای انتخابـات آتـی حتمـا 

تصمیـم گیری شـود.

کنا
س: ر

عک

دانشگاه ها، رشته های تحصیلی با فارغ التحصیلِ بیکار را اعلام کنند
رئیـس دانشـگاه تبریـز گفـت: وقتـی شـغل 
مناسـبی برای یـک فـرد فارغ التحصیـل پیدا 
نشـود یا اصلا بیکار بماند، بـدون تردید زمینه 

نارضایتی هـای اجتماعـی شـکل می گیـرد.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از ایلنـا، 
صفـر نصرالـه زاده رئیـس دانشـگاه تبریـز در 
مـورد سـخنان اخیـر رهبـر انقـلاب و تاکیـد 
ایشـان بـر آمایـش دقیـق رشـته های علمی و 
پذیرش دانشـجو در آنها متناسـب بـا نیازهای 
کشـور و همچنیـن رصـد برخـی رشـته ها که 
فارغ التحصیـلان آن فاقـد شـغل هسـتند، 
توضیـح داد: ایـن مسـئله بـرای مـا اهمیـت 
زیادی دارد و نه تنها در دانشـگاه تبریز بلکه در 
سـایر دانشـگاه های کشـور نیز پایشـی در این 
خصـوص صـورت می گیـرد و بایـد بـه دقـت، 
میـزان اشـتغال فـارغ التحصیـلان را مدنظـر 
قـرار داد و حـالا بـا فرمایشـات مقـام معظـم 
رهبـری در همیـن راسـتا، بایـد این نـکات را 
بـا جدیت بیشـتری رصـد کرد کـه ایـن کار را 

هـم می کنیـم. 
نصرالـه زاده تصریح کـرد: یکـی از راهکارهای 
مهم حل ایـن مسـئله، بحث ماموریـت گرایی 
دانشـگاه هاسـت کـه در دسـتور کار نیـز قرار 
گرفتـه اسـت.همچنین پایشـی کـه در رابطه 

بـا رشـته ها صـورت می گیـرد کمـک کننـده 
اسـت. همچنین مهـارت آموزی که سـرلوحه 
کار دانشـگاه مـا نیـز هسـت، می توانـد در این 

مسـیر به ما یـاری برسـاند. 
رئیس دانشـگاه تبریـز در ادامه با بیـان برخی 
فعالیت های این دانشـگاه برای مهـارت افزایی 
دانشـجویان خود اظهار کرد: مدارس اشتغال، 
بـوت کمـپ کـه دوره هایـی کوتـاه در جهـت 
مهارت آموزی اسـت و… همه از سـال گذشـته 
بـا جدیـت بیشـتری در حـال اجـرا و پیگیری 

 . هستند
نصرالـه زاده بـا تاکیـد بـر اینکـه تعـدادی از 
رشـته ها در جامعه اشـباع شـده اسـت، افزود: 
دو تمهیـد در ایـن رابطـه در دسـتور کار قـرار 
دارد؛ می تـوان برخـی از این رشـته ها را حذف 
کـرد، چـرا کـه عمـلا پذیـرش هـم ندارنـد و 
داوطلبـی هـم بـرای ایـن رشـته ها مراجعـه 
نمی کنـد. تمهیـد دیگـر اینکـه بـرای برخـی 
رشـته ها باید تقلیـل ظرفیـت صـورت بگیرد. 
ایـن بـه معنـای کاهـش ظرفیـت دانشـجو 
نیسـت. بلکه در کنار چنیـن اقدامـی می توان 
به دنبال تغییـر عناویـن برخی رشـته ها رفت 
تا بـا نیازهای شـغلی جامعه همسـوتر شـویم. 
ارائـه  و  ایجـاد  کـرد:  خاطرنشـان  او 

رشـته های جدیـدی کـه هـم می توانـد برای 
فارغ التحصیـلان جالب باشـد هم نیـاز جامعه 
را رفع کند، از اهداف ماسـت که دنبال اجرایی 

شـدن آن هسـتیم. 
رئیـس دانشـگاه تبریـز در پاسـخ بـه ایـن 
سـوال که کیفیـت ضعیـف آمـوزش در برخی 
دانشـگاه های کشـور تـا چـه انـدازه می توانـد 
موجـب خروجی هایـی ناتـوان و بیـکار شـود، 
بیـان کـرد: قطعـا نداشـتن مهـارت می توانـد 
منجر بـه بیکاری فـرد تحصیل کرده شـود، اما 
باید بـه این نکتـه توجه کنیـم که دانشـگاه ها 
نمی توانند در حین تحصیل دانشـجو، مهارتی 
کـه صنعـت بـه آن نیـاز دارد را به طـور کامل 
و جزئـی بـه او بیاموزنـد و نیـاز صنعـت را بـه 
شـکل قطعـی بـا ایـن نیـروی کار تحصیـل 
کـرده برطـرف کننـد؛ مهارتـی کـه فـرد بـه 
معنـای واقعـی کلمـه پـس از فارغ التحصیلی 
بتواند دسـت صنعت کشـور را بگیـرد و کاربلد 

محسـوب شـود. 
او ادامـه داد: دانشـگاه ها باید در کنـار آموزش 
علمـی و تئـوری، دوره هـای مهـارت افزایـی 
را در قالـب مدرسـه های مهـارت آمـوزی کـه 
اشـاره کـردم و… برگـزار کنند تا فـرد تحصیل 
کرده علمش را عملی بیازماید و تجربه کسـب 

کنـد. مـا در دانشـگاه تبریـز سـعی کرده ایم با 
کنار هم قرار دادن اسـاتید دانشـگاه و اسـاتید 
صنعـت در مـدارس مهـارت افزایـی، افـرادی 
کـه در آسـتانه فارغ التحصیلـی هسـتند یـا 
حتـی دانـش آموخته هـای خودمـان را بـه 
سـمت کسـب مهارت ببریم تا معضل کمتری 
ایجاد شـود و اگـر بعدهـا خواسـت در صنعتی 
مشـغول شـود به او نگویند شـما تجربه کاری 
ندارید بلکه آن دوره مهـارت افزایی در صنعت 
خودش یـک تجربه کاری محسـوب می شـود 
و فـرد پـس از چنیـن دوره ای دیگـر بی تجربه 

نیسـت. 
اسـتاد دانشـگاه تبریز یادآور شـد: نقیصه های 
موجـود در بسـتر فضـای علمـی کشـور بایـد 
برطـرف شـود و مـوارد مربـوط بـه آمایـش 
رشـته ای و دانشـگاه ها نیـز یکـی از همیـن 
نقیصه هاسـت که مـورد تاکیـد رهبـر انقلاب 

نیـز واقع شـده اسـت. 
نصرالـه زاده در پاسـخ بـه ایـن پرسـش درباره 
رصد و پایش روی رشـته های اشـباع دانشـگاه 
تبریـز و احتمال حـذف یـا تغییـر در برخی از 
ایـن رشـته ها گفـت: مـا کارگروه هایـی داریم 
کـه در ارتبـاط بـا حـذف احتمالـی برخـی 
رشـته ها عملیات کارشناسـی انجام می دهند 

و هنور نتایج آن ها نهایی نشـده و رشته ای را از 
دانشـگاه تبریز حذف نکرده ایم. کارگروهی نیز 
در خصوص تحول رشـته ها و میان رشته ای ها 
کار می کنـد کـه ایـن اقدامـات نیـز در دسـت 
بررسی اسـت. تعدادی رشـته تحصیلی نیز در 
رابطـه بـا این بخـش و تحـولات آن مشـخص 
شده اسـت و در سـال 14۰2 و سـال تحصیلی 
جدیـد، بـه احتمـال قـوی ایـن رشـته های 

جدید مصـوب و ارائـه خواهند شـد. 
رئیس دانشـگاه تبریـز در ادامه در مـورد اینکه 
فـارغ التحصیلان کـدام مقطـع تحصیلـی در 
دانشـگاه تبریز بیشـترین بیکاری را بـه دنبال 
داشـته اند نیـز توضیـح داد: واقعیت این اسـت 
کـه فرقـی نـدارد و در تمـام مقاطـع بـا چنین 
مشـکلی مواجه هسـتیم و رصد و پایـش آن را 

معاونـت پژوهشـی مـا انجـام می دهد. 

نا 
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مدیرعامل بنیـاد 1۵ خـرداد از راه انـدازی مراکز 
مثبت پنج خبـر داد و گفـت: این مراکـز با هدف 
حمایـت از خانـواده و به ویـژه مادر و کـودک در 
مراکـز اسـتان های کشـور راه اندازی می شـوند.

به گـزارش کاغذ وطـن بـه نقـل از ایرنـا از بنیاد 
1۵ خـرداد سـتاد اجرایـی فرمـان امـام )ره( 
حمیدرضـا علیـان زادگان تاکید کـرد: بنیاد 1۵ 
خرداد سـتاد اجرایـی فرمـان حضرت امـام)ره( 
در راسـتای ماموریـت حمایتـی خـود در حـوزه 
جمعیـت و خانـواده، بـا برنامه ریـزی ویـژه قصد 
دارد بـا راه انـدازی مراکـز کالا و خدمـات مـادر و 
کـودک )مثبت پنـج( گامـی بلنـد در حمایت از 
خانواده هـای پرجمعیـت و به خصوص مـادران و 

کـودکان بـردارد.
وی ادامـه داد: در ایـن مراکـز نیازمندی هـای 
پزشـکی، بهداشـتی، مشـاوره، سـلامت، تغذیه 
و اقـلام مصرفـی و خدمـات مـورد نیـاز مـادر و 
کودک بـا تخفیفـات ویژه بـه جامعه هـدف ارائه 
می شـود و یا بـه مراکـز طـرف قـرارداد کـه این 
خدمـات را بـا تخفیف ارائـه می کننـد راهنمایی 
خواهنـد شـد. علیـان زادگان خاطرنشـان کـرد: 
خانواده هـای دارای سـه فرزنـد و بیشـتر بـه 
عنـوان مخاطبـان اصلـی مراکـز مثبت پنـج در 
نظر گرفته شـده اند و بیشـترین تخفیف ها برای 

آن هـا لحاظ می شـود امـا همـه خانواده هـا با هر 
تعـداد فرزنـد می تواننـد از خدمـات ایـن مراکز 
بهره مند شـوند. بـه گفتـه مدیرعامل بنیـاد 1۵ 
خـرداد، مراکز مثبت پنـج در فـاز اول در 9 مرکز 
اسـتان راه انـدازی می شـوند و سـپس در مراکـز 
همـه اسـتان های کشـور افتتـاح خواهند شـد.

وی افـزود: اولیـن مرکـز مثبـت پنـج در تیرماه 
سـال جاری در یکی از مراکز اسـتان های کشـور 

افتتـاح می شـود.
هـدف  بـا  کـرد:  تصریـح  علیـان زادگان 
سیاسـت های تشـویقی بـرای فرزنـدآوری، 
تـلاش شـده تـا تمـام خدمـات اساسـی مـورد 
نیـاز کـودکان و مـادران در مراکـز مثبـت پنـج 
و مجموعه هـای طـرف قـرارداد ایـن مراکـز 

پیش بینـی و لحـاظ شـود.

رییـس سـازمان غـذا و دارو بـا اشـاره بـه اینکـه 
معافیـت دارو از تحریـم هـا بیشـتر جنبـه 
شـعاری دارد، گفـت: شـرکت هـای خارجـی 
مطرح تولید کننـده داروهای بیماران تالاسـمی 
درخواسـت های ایران را یـا بی پاسـخ می گذارند 
و دارویـی ارسـال نمی کننـد یـا پـس از چندین 
ماه معطلـی، مقدار محـدودی دارو بـه ما تحویل 
می دهنـد. بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از 
ایسـنا، سـید حیـدر محمـدی دربـاره اقدامـات 
سـازمان غذا و دارو بـرای تامیـن داروی بیماران 
مبتلا به تالاسمی در سـال 14۰2 گفت: سازمان 
غـذا و دارو در تلاش اسـت تا از هـر طریق ممکن 
نیازهـای دارویـی بیمـاران تالاسـمی را تامیـن 
کند؛ بخشـی از این نیـاز از طریق تولیـد دارو در 
شـرکت های دارویـی داخلـی و بخـش دیگـر از 
طریق تعهداتی که شـرکت های وارد کننده دارو 
دارند، تامیـن می شـود.  وی افـزود: در سـازمان 
غـذا و دارو در تلاشـیم تـا از یـک سـو ارز مـورد 
نیـاز شـرکت های واردکننـده دارو را تامیـن 
کنیـم تـا خللـی در واردات داروهـای مـورد نیاز 
پیـش نیایـد و از سـوی دیگـر تـلاش می کنیـم 
کیفیـت داروهای تولیـد داخـل را افزایش دهیم 
و داروهـای مـورد نیـاز در دسـترس بیمـاران در 

سراسـر کشـور قـرار گیرد.

 رئیس سـازمان غـذا و دارو در مورد میـزان تاثیر 
تحریـم در حـوزه دارو در تامیـن داروی بیماران 
تالاسـمی عنـوان کـرد: متاسـفانه نماینده های 
شـرکت های تحریم کننـده از جملـه نوارتیـس 
Novartis و بکسـتر اعـلام می کننـد مـا 
تحریـم نمی کنیـم امـا درخواسـت هایی را کـه 
از سـوی ایـران بـرای تأمیـن نیازهـای دارویـی 
دریافـت می کننـد یـا بی پاسـخ می گذارنـد و 
دارویـی ارسـال نمی کننـد یـا پـس از چندیـن 
مـاه معطلـی، مقـدار محـدودی دارو بـه مـا 
تحویـل می دهنـد. در حقیقـت ایـن شـرکت ها 
چـون سـهامداران زیـادی دارند و ممکن اسـت 
دچـار مشـکل شـوند؛ رسـما اعـلام نمی کنند و 
می گوینـد مـا تحریـم نکردیـم امـا عمـلا بـه ما 

دارویـی نمی دهنـد.

بنابــر اعــلام ســازمان پزشــکی قانونــی، 
ــال  ــی در س ــوادث رانندگ ــات ح ــار تلف آم
گذشــته 19 هــزار و 49۰ نفــر گــزارش 
شــده، ایــن رقــم نســبت بــه مــدت مشــابه 
ــزار و  ــات 16 ه ــار تلف ــه آم ــل ک ــال قب س
ــود، 16.2 درصــد بیشــتر شــده  778 نفــر ب

اســت.
بــه گــزارش ایســنا، طبق گــزارش ســازمان 
ــات  ــات تصادف ــی، از کل تلف ــکی قانون پزش
در ســال گذشــته 1۵ هــزار و 439 نفــر مرد 
و 4۰۵1 نفــر زن بودنــد. همچنیــن از کل 
تلفــات 13 هــزار و ۵43 نفــر در محورهــای 
ــیرهای  ــر در مس ــهری، 462۰ نف ــرون ش ب
درون شــهری و باقــی مــوارد در ســایر 
ــد. ــود را از دســت داده ان ــان خ ــا ج محوره

در ایــن مــدت اســتان های فــارس بــا 
1۵67، سیســتان و بلوچســتان بــا 14۵3 
و تهــران بــا 1439 فوتــی بیشــترین و 
اســتان های ایــلام بــا 18۰، چهارمحــال 
و بختیــاری بــا 229 و اردبیــل بــا 2۵1 
ــن تلفــات حــوادث رانندگــی  ــی کمتری فوت

ند. را داشــته ا

در ســال 14۰1 بــر اســاس آمارهــای 
ر و 279 مصــدوم  موجــود 369 هــزا
حــوادث رانندگــی بــه مراکــز پزشــکی 
قانونــی مراجعــه کردنــد کــه از ایــن تعــداد 
ــزار و  ــرد و 1۰8 ه ــر م ــزار و 3۰۰ نف 26۰ ه

979 نفــر زن بودنــد.
ــال  ــز در س ــات نی ــان تصادف ــار مصدوم آم
گذشــته نســبت بــه ســال قبــل از آن 16.4 

ــت. ــده اس ــتر ش ــد بیش درص
ــز  ــی نی ــوادث رانندگ ــان ح ــداد مصدوم تع
کــه در ایــن مــاه بــه مراکــز پزشــکی قانونی 
ــود  ــر ب ــد 28 هــزار و 166 نف مراجعــه کردن
کــه نســبت بــه مــدت مشــابه ســال قبــل از 

آن 16 درصــد افزایــش نشــان مــی دهــد.

راه اندازی مراکز مثبت پنج با هدف 
حمایت از مادران و کودکان

خودداری شرکت های خارجی در 
تامین داروهای بیماران ایران

رشد 16 درصدی کشته های تصادفات 
در سال 1401

کاغذ جامعه
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آلبومی تازه از آهنگسازی 
که تمام نمی شود

»مـی جـادو« عنـوان یکـی از آثـار تـازه 
منتشـر شـده در فرآیند عرضـه محصولات 
موسـیقایی اسـت که در قالـب اجـرای آثار 
جاودانـه مرحـوم همایـون خـرم بـا صدای 
علیرضـا فریدون پور در دسـترس مخاطبان 

قـرار گرفتـه اسـت.
بـه گـزارش خبرنـگار مهـر، مجموعـه 
موسـیقایی »می جادو« عنوان یکـی از آثار 
جدیـد حـوزه موسـیقی ایرانی اسـت که به 
تازگی بـا اسـتفاده از آثـار جاودانـه مرحوم 
همایـون خـرم از آهنگسـازان جریان سـاز 
موسـیقی کشـورمان بـا صـدای علیرضـا 

فریـدون پور منتشـر شـده اسـت.
»چـراغ بـی فـروغ« بـا شـعر بهـادر یگانه و 
تنظیم شـهرام توکلی، »آواز ماهور« با شعر 
رهـی معیـری و نوازندگـی تار امیرحسـین 
رضـا، »سـرود عشـق« با شـعر بیـژن ترقی 
و تنظیـم شـهرام توکلـی، »یـارم گـره بـر 
مـو زده« با شـعری از بیـژن ترقـی و تنظیم 
شـهرام توکلی، »از دیده یارم« با شـعری از 
رهـی معیـری و تنظیم علـی اکبـر قربانی، 
»آواز اصفهـان« با شـعری از رهـی معیری، 
»ای نکـرده وفـا« بـا شـعری از بیـژن ترقی 
و تنظیـم علـی اکبر قربانـی و »برآسـمان« 
بـا شـعری از بیـژن ترقـی و تنظیـم علـی 
اکبـر قربانـی آثـاری هسـتند کـه در ایـن 
پیـش روی مخاطبان قـرار گرفته انـد. علی 
جعفری پویان  نیمـا زاهدی  میـلاد عالمی 
نوازنـدگان ویولـن، داود منـادی و مهـرداد 
عالمـی نوازنـده ویولنسـل، شـهرام رکوعی 
نوازنـده فلـوت، محمـد حسـین پورمعیـن 
نوازنـده کلارینـت، پورنـگ پورشـیرازی 
نوازنـده کنتربـاس، سـهراب برهمنـدی و 
دانیـال جورابچـی نوازندگان ویـولا، صادق 
نوری ضبـط آواز، پرهام عرب )موسسـه راد 
نواندیش( گرافیک گروه اجرایـی این آلبوم 
را تشـکیل می دهنـد. رضـا خـرم فرزنـد 
زنده یـاد همایـون خـرم دربـاره ایـن اثر به 
خوانندگـی علیرضـا فریـدون پـور نوشـته 
اسـت: دوسـت خـوب و هنرمنـدم آقـای 
علیرضا فریدون پـور عزیـز در فروردین ماه 
سـال 13۵1 در کرج متولد شـد و بـه دلیل 
علاقه بـه موسـیقی و بـه ویـژه آواز از سـال 
1364 به فراگیـری آواز پرداخـت. از همان 
کودکـی و نوجوانـی موسـیقی ارزشـمند 
ایرانـی و به ویـژه، برنامـه گل ها نظـر او را به 
شـدت جلـب کـرد و فـراوان گوش مـی داد 
و بـه دلیـل علاقـه بـه آواز ایرانـی فـارغ از 

تصانیـف توجـه ویـژه بـه آوازها داشـت. 

افسوس برای سوءاستفاده از 
مرگ علی انصاریان

مریم بحرالعلومـی کارگردان فیلم سـینمایی »قطع فـوری« ضمن 
اشـاره به شـرایط اکران این فیلم در گروه هنروتجربـه درباره حضور 

زنده یاد علـی انصاریـان در این پـروژه نکاتی را مطـرح کرد.
مریم بحرالعلومی کارگردان فیلم سـینمایی »قطع فـوری« که این 
روزها در حال اکران در گروه سـینمایی هنروتجربه است، در گفتگو 
با خبرنگار مهـر درباره وضعیـت اکران ایـن اثر توضیـح داد: طبیعتاً 
وقتی گروه سینمایی هنروتجربه با سـانس ها و سینماهای محدود، 
بـرای اکـران یک فیلـم سـینمایی انتخاب می شـود، طبیعی اسـت 
کـه صاحب اثـر منتظر اتفاقـات ویـژه ای از جنـس آنچـه در فرآیند 
اکران عمومی بـرای جذب مخاطـب و فروش می افتد نیسـت اما در 
مختصات همین گـروه هنروتجربه، بازخوردهای خیلـی خوبی را از 
اکران »قطع فوری« شـاهد هسـتیم. امیـدوارم همچنـان هم فیلم 

با اسـتقبال مخاطبان این گروه سـینمایی مواجه باشـد.
ایـن کارگـردان دربـاره تصمیم گیـری بـرای اکـران فیلم خـود در 
گـروه هنروتجربه هم گفـت: در ایـن چنـد روز خیلی از دوسـتان و 
همکاران درباره چرایـی اکران »قطع فـوری« در گـروه هنروتجربه 
از من سـوال کرده اند که بـه نظرم این موضـوع نیاز بـه توضیح دارد. 
احسـاس می کنم ایـن موضوع نیـاز به یک فرهنگسـازی هـم میان 
همکاران سـینمایی و هم در میـان مخاطبان دارد. به نظر می رسـد 
یک اشـتباه تفسـیری درباره شـرایط فیلم های اکران شـده در گروه 
هنروتجربـه در حال شـکل گیری اسـت. یـک فیلمی کـه به صورت 
هنری و یا تجربی سـاخته می شـود، در همـه جای دنیا بـرای اکران 
در زمـره فیلم هـای آلترناتیـو و به تعبیـری همین هنروتجربـه قرار 
می گیـرد و معنـای ایـن اتفـاق هـم این نیسـت که چـون ایـن آثار 
برای گیشـه سـاخته نشـده اند و یا زورش بـه ورود به چرخـه اکران 

عمومی نرسـیده ایـن گـروه را انتخاب کرده اسـت.
اکران در هنر و تجربه به معنی نرسیدن زورمان

 برای اکران عمومی نیست
وی افزود: اتفاقاً باید شـرایط عکس باشد. مسـیر فیلم باید از ابتدای 
تولید متناسـب بـا ذائقـه مخاطب هنـری شـکل گرفته باشـد و در 
ادامـه همیـن مسـیر طبیعتاً بـرای اکـران هـم بهترین اتفـاق برای 
چنیـن فیلمـی می توانـد اکـران در گـروه هنروتجربـه باشـد. البته 
عرضه فیلـم در گـروه هنروتجربه هـم می تواند خیلی بهتـر از آنچه 
امروز شـاهد هسـتیم باشـد و می توان برنامه ریزی بهتری برای این 

گروه کرد تـا این انـدازه محدود و در حاشـیه نباشـد.
بحرالعلومی گفت: در این زمینه سـازوکار اجرایـی گروه هنروتجربه 
به صـورت ریشـه ای نیـاز بـه آسیب شناسـی دارد، نـه اینکـه صرفاً 
بخواهیم انتخـاب آثـار برای ایـن گـروه را مورد سـوال قـرار دهیم. 
خیلـی از آثـار در همیـن دوره جدیـد فعالیـت هنروتجربـه کـه 
مسـئولانش هم بسـیار همراه هسـتند و تلاش شـان برای رسـیدن 
به اسـتانداردهای بهتر مشـهود اسـت، برای اکران درخواست کرده 
و رد شـده اند. بـه این دلیـل که این آثـار متناسـب با ذائقـه هنری و 
تجربی مخاطبان این گروه سـینمایی نبوده اسـت. اینگونه نیسـت 
کـه فیلم هایی کـه توانایی کمتری بـرای عرضـه دارند به ایـن گروه 
می آینـد. بـرای فیلم »قطع فـوری« مـا حتماً ایـن توان را داشـتیم 
کـه آن را در چرخه اکـران عمومـی عرضه کنیـم اما ترجیـح دادیم 
بررسـی کنیم و ببینیم چـه اتفاقی در اکـران برای فیلم بهتر اسـت 

و براسـاس همان هـم اقـدام کردیم.

حمایت خوب ولی نه قاطع چینی ها از فیلم سوم خبر
»محافظان کهکشان«

گزارش
 مهر

»محافظان کهکشـان 3« بـا اکران در چیـن 28 میلیون 
در افتتاحیـه اش فروخـت که بـه معنی نتیجـه ای خوب 
ولی نـه قاطع از سـهم فـروش بین المللـی 168 میلیون 

دلاری فیلـم بود.
به گـزارش خبرگزاری مهـر به نقـل از ورایتی، سـومین 
فیلـم از »محافظـان کهکشـان« کـه سـی ودومین فیلم 
از دنیـای سـینمایی مـارول اسـت در اولین آخـر هفته 
افتتاحیـه اش در چیـن نشـان داد ایـن کشـور پـس از 
کاهش معامله بـا هالیوود در سـال 2۰22 اکنـون آماده 

بازگشـت بـه مـراودات عادی تر اسـت.
ایـن فیلـم کـه از چنـد هفتـه پیـش از اکـران در چیـن 
کمپیـن بازاریابـی محکمـی را راه انـدازی کـرده بـود، 
هم زمان با اکـران در آمریـکا و دیگر مناطـق بین المللی 
در چیـن هـم روی پرده هـا رفـت و اولیـن آخـر هفتـه 
موفـق یـک فیلـم هالیـوودی در سـال 2۰23 را بـه نام 
خود کـرد. این دومیـن افتتاحیه بـزرگ پـس از »آواتار: 

راه آب« در 16 مـاه اخیـر اسـت.
فـروش »محافظـان کهکشـان« سـوم در پرده هـای 
آیمکس هـم ۵.6 میلیون دلار یـا 19 درصـد از کل آمار 
فـروش چیـن در ایـن زمینه بـوده اسـت. در عیـن حال 
تاکنـون چندیـن فیلـم چینـی در روزهـای تعطیـلات 

افتتاحیه هایـی بزرگتر از این در سـال 2۰23 داشـته اند 
و 2 انیمیشـن ژاپنی یعنی »سـوزومی« و »اولین اسـلم 
دانـک« هـم در روزهـای غیـر تعطیـلات خیلـی خوب 

ظاهـر شـده بودند.
پیش بینی شـده کـه این فیلـم در نهایـت کار خـود را با 
فـروش 74 میلیـون دلاری در چیـن بـه پایان ببـرد که 
در مقایسـه بـا فـروش 86.3 میلیـون دلار اولیـن فیلـم 
»محافظـان« در سـال 2۰14 و فـروش 1۰1 میلیـون 

دلاری فیلـم دوم در سـال 2۰17 پایین تـر اسـت.
آمـار فـروش گیشـه های چیـن پیش بینـی می شـود 
امسـال به 2.91 میلیارد دلار برسـد کـه 36 درصد بهتر 
از سـال 2۰22 اسـت ولی هنوز 2۰ درصد با سال 2۰19 

فاصلـه دارد.
»محافظـان کهکشـان « سـوم در اولیـن آخـر هفتـه 
اکرانش تاکنـون 168 میلیـون دلار در بازارهای خارج از 
آمریکا فروش کـرده و با محاسـبه فـروش 114 میلیون 
دلاری در آمریـکا در مجمـوع 282 میلیـون دلار بـه 
دسـت آورده اسـت. بـه ایـن ترتیـب ایـن فیلـم موفـق 
نشـد »برادران سـوپر ماریـو« را کنـار بزند کـه کارش را 
بـا فـروش 146 میلیـون دلاری در آمریکا شـروع کرده 
بـود و در نتیجـه دومیـن افتتاحیـه پرفروش سـال را به 

نـام خـود کرد.
پـس از چیـن، بریتانیـا بـا فـروش 14.7 میلیـون دلار، 

کـره بـا فـروش 13.6 میلیـون دلار، مکزیـک بـا فروش 
13 میلیـون دلار و فرانسـه با فـروش 8.2 میلیـون دلار 

بیشـترین اقبـال را از ایـن فیلـم بـه عمـل آوردند.
فیلـم اصلـی »نگهبانـان کهکشـان« در سـال 2۰14 با 
439 میلیون دلار در سـطح بین المللـی و 773 میلیون 
دلار در سـطح جهانی به اکران خود پایـان داد، در حالی 

کـه فیلـم دوم در سـطح بین المللـی 473 میلیـون دلار 
فروخـت و در مجموع با فـروش 863 میلیـون دلاری در 

سـطح جهان بـه کار خود خاتمـه داد.
ایـن فیلم بـا بازی کریـس پـرت، زویـی سـالدانا، ویلیام 
پولتـر، کارن گیـلان وویـن دیزل بـه کارگردانـی جیمز 
گان و برمبنای کمیک های مارول سـاخته شـده اسـت.

هر 
س: م

عک

کاغذ فرهنگ و هنر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر رای شـماره 14۰16۰319۰۰8۰۰3749 هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهاي فاقد سند رسمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
زرنـد تصرفات مالکانـه بلامعارض متقاضـی آقای سـید احمد پورعلـی زاده باب تنگلـی فرزند 
سـید اکبر به شـماره شناسـنامه ۵421 صادره از زرند در یک باب زمین کشـاورزی به مساحت 
6471.16 مترمربع از پـلاک 1886۰ اصلی مکرر )به پـلاک 19399 اصلی اصلاح شـده( واقع 
در زرند خروجی شـهر به سـمت کرمـان خریـداری از مالک رسـمی آقـای اکبر رهنمـا محرز 
گردیده اسـت لذا به منظور اطلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت به فاصلـه 1۵ روز آگهی می شـود 
در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می 
توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مـدت دو ماه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم و پس از 
اخذ رسـید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را به قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی اسـت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سـند 

مالکیـت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/۰6

تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰2/2۰ 
حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
شناسه آگهی: 1483924

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر آرا صادره هیـات حـل اختلاف موضـوع قانـون تعیین تکلیـف وضعیت 
ثبتـی اراضـی و سـاختمانهاي فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی 
شهرسـتان زرند تصرفات مالکانـه بلامعـارض متقاضیان محرز گردیده اسـت 

لذا مشـخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا بشـرح ذیل به منظور اطلاع عمـوم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت 
متقاضیـان اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهـی به مـدت دو ماه 

اعتـراض دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. 
املاک واقع در بخش 13 کرمان شهرستان زرند 

خانم ربابه ایـزدی یزدان آبادی فرزند حسـین به شـماره شناسـنامه 11 صـادره از زرند در یک 
باب باغ پسـته ای به مسـاحت ۵331 مترمربع از پـلاک 14134 اصلی واقع در زرند یزدانشـهر 

روسـتای فتح آباد خریداری از مالک رسـمی آقای علی شـریفی
خانم ربابه ایـزدی یزدان آبادی فرزند حسـین به شـماره شناسـنامه 11 صـادره از زرند در یک 
باب باغ پسـته ای به مسـاحت 1۵378 مترمربع از پلاک 1413۵ اصلی واقع در زرند یزدانشهر 

روسـتای فتح آباد خریداری از مالک رسـمی آقـای نصراله محمدی
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/۰6

تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰2/2۰ 
حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
شناسه آگهی: 1484127

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر آرا صادره هیات حل اختلاف موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مسـتقر در واحد ثبتی شهرستان زرند 

تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اسـت لذا مشـخصات متقاضیان و املاک 
مورد تقاضا بشـرح ذیل به منظور اطلاع عمـوم مراتب در دو نوبـت به فاصلـه 1۵ روز آگهی می 
شـود در صورتی که اشخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتراض دادخواسـت خـود را به مراجع 

قضائی تقدیم نمایند.
املاک واقع در بخش 13 کرمان شهرستان زرند

آقای محمد رضایت بخش راوری فرزند علی به شـماره شناسـنامه 63 و خانم هاجر اسـدی پور 
قاسم آبادی فرزند علی به شـماره شناسـنامه 872 صادره از زرند بالمناصفه ششدانگ یک باب 
خانه به مسـاحت 231.1۰ مترمربع از پـلاک 9۰۵3 اصلـی واقع در زرنـد-روح آباد-بلـوار امام 

حسـین-کوچه 3۵ خریداری از مالک رسـمی خانم مهین مرشدزاده
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/۰6
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰2/2۰

حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
شناسه آگهی: 14843۵4

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای اکبر قمشهء زرندی، مالک ششـدانگ پلاک 1 فرعی از ۵228 اصلی واقع 
در زرند بخـش 13 کرمان که سـند مالکیـت آن در دفتر 146 صفحـه 2۰4 به 
شـماره ثبت 22۰3۵ و شـماره چاپی 414۰16 صادر و تسـلیم گردیده،ضمن 

ارائـه دو برگ استشـهادیه تصدیق شـده مدعی اسـت که سـند مالکیـت بعلت سـهل انگاری 
مفقود گردیده و درخواسـت سـند مالکیت المثنی نموده لذا به اسـتناد تبصره یک مـاده 12۰ 
اصلاحـی آیین  نامه قانـون ثبـت مراتب یک نوبـت در تاریـخ منـدرج در ذیل آگهی میشـود تا 
چنانچه کسـی مدعی انجام معامله نسـبت  به ملـک فوق  الذکر میباشـد که در ایـن آگهی ذکر 
نگردیـده و یا مدعی وجود سـند مالکیت نزد خود می باشـد ظرف مـدت ده روز از تاریخ انتشـار 
آگهی به اداره ثبت اسـناد و املاک شهرسـتان زرند مراجعـه و اعتراض خود را ضمـن ارائه اصل 
سـند مالکیت و یا سـند معامله تسـلیم نماید در غیـر این صـورت پـس  از اتمام مـدت مذکور 

نسـبت  به صدور سـند مالکیت المثنـی اقدام خواهد شـد.
تاریخ انتشار: روز چهارشنبه: 14۰2/۰2/2۰

بیستم اردیبهشت ماه یک هزار چهارصد و دو شمسی
حسین توحیدی نیا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
شناسه آگهی: 1492773

آگهی افراز
نظـر بـه اینکـه آقـای خسـرو حـاج ابراهیمـی  مالـک ۵67۵ سـهم  مشـاع از 
96۰۰۰ سـهم مشـاع پلاک 99۵ فرعی از ۵98۰ اصلی بخش 36 کرمان قصد 
افراز سـهمی خـود از پلاک فـوق الذکـر را نمـوده اند که عملیـات افـراز مورخ 
14۰2/۰3/۰1 سـاعت 11 صبـح در محـل بعمل می آیـد لـذا از کلیه مالکین 

مشـاعی دعوت می گـردد در تاریخ مزبـور در محل حاضر شـده تا حقی از شـما ضایـع نگردد. 
عدم حضور مانـع از انجـام عملیـات افراز نخواهد شـد.

ضمنا صورت اسامی مالکین به شرح ذیل می باشد:
1-آقای رضا امیری مالک 41 سهم مشاع از 48۰ سهم

2- آقای فرامرز امیری مالک 28 سهم مشاع از 48۰ سهم
3- آقای محمد مهدی امیری مالک 2۵2۵ سهم مشاع از 96۰ سهم

4- آقای خسرو حاج ابراهیمی مالک ۵67۵ سهم مشاع از 96۰۰ سهم
۵- آقای غلامرضا خلیلی مالک ۵۵ سهم مشاع از 48۰ سهم

6- آقای احمد رحیم پور مرادی مالک 32 سهم مشاع از 48۰ سهم
تاریخ انتشار: روز چهارشنبه: 14۰2/۰2/2۰

سعید نظری - سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک سیرجان
شناسه آگهی: 1494117

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضوع مـاده 3 قانون و مـاده  13 آئیـن نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت 
ثبتی واراضی وسـاختمانهای فاقد سـند رسـمی برابر رای  شـماره 14۰16۰319۰79۰۰۰1178 
- 14۰1/۰2/14 هیـات اول موضـوع قانـون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی و  سـاختمانهای 
فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حـوزه ثبت ملک شـهر رودبار جنـوب تصرفـات مالکانه 
بلامعـارض متقاضی خانم جمالی عبدی مالکی فرزند حسـن بشـماره شناسـنامه  331 صـادره از 
رودبار در یک قطعه زمین مزروعی  به مسـاحت 2۵9۵۰ متر مربع پلاک 13 فرعـی از 17۵ - اصلی 
مفروز و مجزی شـده از پلاک 17۵ اصلی قطعه سـه واقـع در رودبار جنوب -روسـتای آبسـردوئیه 
تمیری خریـداری از مالک رسـمی خانم کلثوم مهیمـی  محرز گردیده اسـت.لذا به منظـور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور 
سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خـود را به ایـن اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم 
اعتراض،دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایـی تقدیم نماینـد . بدیهی اسـت در صـورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات  سـند مالکیت صـادر خواهد شـد ./م الف:114

 تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰2/2۰

محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد و املاک رودبار جنوب

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضـوع مـاده 3 قانون و مـاده  13 آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای  شـماره 14۰16۰319۰79۰۰۰1۰63 - 14۰1/12/1۰ 
هیـات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و  سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 

مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهر رودبار جنـوب تصرفات مالکانه بلامعـارض متقاضی 
آقای قادر سهرابی زاده فرزند تاج محمد بشماره شناسـنامه  1461۵ صادره از کهنوج در یک قطعه 
زمین مزروعی  به مسـاحت 3791۰ متر مربع پـلاک 3۰7 فرعـی از 2۰۰ - اصلی مفـروز و مجزی 
شـده از پلاک 1 فرعی از 2۰۰ اصلی قطعه سـه واقع در رودبار جنوب -گزسـردی بخش 46 کرمان  
خریـداری از ورثه مالک رسـمی آقـای چراغ بشـجیر سـهرابی  محرز گردیده اسـت.لذا بـه منظور 
اطلاع عموم مراتـب در دو نوبـت به فاصله  1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت 
به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکـور و عدم وصول اعتـراض طبق مقررات  سـند مالکیت صـادر خواهد شـد ./م الف:113
محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک

 تاریخ انتشار نوبت اول:14۰2/۰2/۰۵
 تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/۰2/2۰

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضـوع مـاده 3 قانون و مـاده  13 آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسـمی برابر رای  شـماره 14۰16۰319۰79۰۰1۰62 - 14۰1/12/1۰ 
هیـات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و  سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهر رودبار جنـوب تصرفات مالکانه بلامعـارض متقاضی 
آقای قادر سهرابی زاده فرزند تاج محمد بشماره شناسـنامه  1461۵ صادره از کهنوج در یک قطعه 
باغ نخیلاتی   بـه مسـاحت 21373متر مربـع پـلاک 31۰ فرعـی از 2۰۰ - اصلی مفـروز و مجزی 
شـده از پلاک 1 فرعی از 2۰۰ اصلی قطعه سـه واقع در رودبار جنوب -گزسـردی بخش 46 کرمان  
خریـداری از ورثه مالک رسـمی آقـای چراغ بشـجیر سـهرابی  محرز گردیده اسـت.لذا بـه منظور 
اطلاع عموم مراتـب در دو نوبـت به فاصله  1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت 
به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عـدم وصول اعتـراض طبق مقررات  سـند مالکیت صـادر خواهد شـد ./م الف:112

  محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:14۰2/۰2/۰۵
 تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/۰2/2۰

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده  13 آئین نامـه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسـمی برابر رای  شـماره 14۰16۰319۰79۰۰۰1۰43 - 14۰1/11/3۰ 
هیـات اول موضـوع قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و  سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهر رودبـار جنوب تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی 
آقای کرامت سـهرابی فرزند علی جان  بشـماره شناسـنامه  1۰684 صـادره از رودبـار در یک قطعه 
زمیـن مزروعی  به مسـاحت 162۰۵ متـر مربع پـلاک 3۰۵ فرعـی از 2۰۰ - اصلی مفـروز و مجزی 
شـده از پلاک 1 فرعی از 2۰۰ اصلی قطعه سـه واقع در رودبار جنوب -گزسـردی  خریداری از مالک 
رسـمی آقای عزیز سـهرابی  محرز گردیده اسـت.لذا به منظـور اطلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت به 
فاصلـه  1۵ روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی 
اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهـی به مدت دو مـاه اعتراض خـود را به 
این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی اسـت در صورت انقضای مدت مذکـور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات  سـند مالکیت صـادر خواهد شـد ./م الف:111
  محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 

تاریخ انتشار نوبت اول:14۰2/۰2/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/۰2/2۰

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضـوع ماده 3 قانون و مـاده  13 آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای  شماره 14۰16۰319۰79۰۰۰8۰4 - 14۰1/1۰/13 
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و  سـاختمانهای فاقد سند رسمی 

مسـتقر در واحـد ثبتی حـوزه ثبـت ملک شـهر رودبـار جنـوب تصرفـات مالکانـه بلامعارض 
متقاضی آقای حسـین جشـان فرزند محمد بشـماره شناسـنامه  38۰ صـادره از در یک قطعه 
زمین مزروعـی  به مسـاحت 432۰۵ متـر مربـع پـلاک 3۰3 فرعـی از 2۰۰ - اصلی مفـروز و 
مجزی شـده از پلاک 1 فرعـی از 2۰۰ اصلی قطعه سـه واقـع در رودبار جنوب -سـردی بخش 
46 کرمان  خریـداری از لـذا مالکیت متقاضی بعنـوان  مالک رسـمی  محرز گردیده اسـت.لذا 
به منظور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت بـه فاصلـه  1۵ روز آگهی مـی شـود در صورتی که 
اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ 
انتشـار اولین آگهی بـه مدت دو مـاه اعتراض خـود را به ایـن اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظرف مدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایـی تقدیم 
نمایند . بدیهی اسـت در صـورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات  

سـند مالکیت صادر خواهـد شـد ./م الف:11۵
  محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 

 تاریخ انتشار نوبت اول:14۰2/۰2/۰۵
 تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/۰2/2۰

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضـوع مـاده 3 قانون و مـاده  13 آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسـمی برابر رای  شـماره 14۰16۰319۰79۰۰۰8۰۵ - 14۰1/1۰/13 
هیـات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و  سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهر رودبار جنـوب تصرفات مالکانه بلامعـارض متقاضی 
آقای حسین جشان فرزند محمد بشـماره شناسـنامه  38۰ صادره از در یک قطعه باغ نخیلاتی  به 
مسـاحت 23342 متر مربع پلاک 3۰2 فرعی از 2۰۰ - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1 فرعی 
از 2۰۰ اصلی قطعه سـه واقع در رودبار جنوب -سـردی بخش 46 کرمان  خریـداری از لذا مالکیت 
متقاضی بعنوان  مالک رسـمی  محرز گردیده اسـت.لذا به منظـور اطلاع عموم مراتـب در دو نوبت 
به فاصله  1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مـدت دو ماه اعتراض خـود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواست خود 
را به مراجع قضایـی تقدیم نماینـد . بدیهی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکور و عـدم وصول 

اعتراض طبق مقررات  سـند مالکیت صـادر خواهد شـد ./م الف:116
  محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک

 تاریخ انتشار نوبت اول:14۰2/۰2/۰۵                          تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/۰2/2۰

آگهی تحدید حدود اختصاصی         
چون ششـدانگ یک باب خانه به مسـاحت 2۰3 متر مربع واقع در حسین آباد 
خیابان بعثت شـهر کهنوج قطعه یک- بخـش 46 کرمان پـلاک 916 فرعی از 
22- اصلی مورد تقاضا  خانم فهیمه زینلی شـه بابا  فرزندجلال به شـماره ملی  
31۵۰3۰7422 نیاز به تحدید حدود اختصاصی دارد. لذا حسـب درخواسـت 

کتبی مالک مـورخ 14۰2/2/17 آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک فوق منتشـر و عملیات 
تحدیدی آن از سـاعت 8 صبح روز پنج شـنبه مورخ 14۰2/4/1در محل شـروع به عمل خواهد 
آمد. لذا به مالک و مالکیـن مجاور رقبه مذکور اخطار میشـود کـه در موعد مقـرر در این آگهی 
در محـل وقوع ملـک حاضر و چنانچه کسـی بر حـدود و حقـوق ارتفاقـی آن واخواهی داشـته 
باشـد میتواند از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی لغایـت 3۰ روز واخواهی خـود را به اداره 
ثبت و اسـناد املاک کهنوج تسـلیم تا بـه دادگاه صالحه ارسـال شـود. در غیر ایـن صورت پس 

از انقضای مهلت مذکور هر گونه ادعایی مسـموع نیست.  تاریخ انتشار شـنبه 14۰2/2/2۰
علی رحمانی خالص.رئیس اداره ثبت اسناد شهرستان کهنوج .شناسه آگهی :1492682

 
آگهی فقدان سند مالکیت                                              

چون آقـای مجید دلفـاردی  مالک ششـدانگ پـلاک  18 فرعـی از 948 اصلی 
واقـع در بخش 4۵ کرمـان با ارائه دو برگ شـهادت شـهود تصدیق شـده ادعا و 
اعلام نمـوده اصل سـند مالکیت پـلاک اخیـر الذکر که ذیـل دفتر امـلاک 1۵ 

محلی صفحه 34 جیرفت صادر و تسـلیم شـده اسـت بعلـت جابجای  مفقـود گردیـده از این 
اداره تقاضای صدور سـند مالکیت المثنی پلاک فـوق را نموده لـذا بنا به درخواسـت نامبرده و 
برحسـب دسـتور تبصره یک ماده 12۰ آیین نامه - قانون ثبت مراتب در یـک نوبت آگهی  می 
گردد تا چنانچه شـخص یا اشـخاصی مدعـی انجام معامله نسـبت  به ملـک مرقـوم  و یا وجود 
اصل سـند مالکیت  مـورد ادعا نزد خـود می باشـند از تاریخ انتشـار آگهـی )یک نوبت اسـت( 
ظـرف مـدت 1۰ روز مراتـب  را با ارائـه اصل سـند مالکیت یا سـند معامله  کتبـا بـه اداره  ثبت 
اسـناد و املاک شهرسـتان جیرفت اعلام نمایند  بدیهی اسـت پس از انقضای مهلـت مقرر در 
آگهی )1۰روز( هیچگونـه ادعایی  از هیچکس مسـموع  نخواهد بـود  واین اداره وفـق ضوابط و 

مقررات  نسـبت  به صدور سـند مالکیت المثنـی بنام مالـک اقدام خواهـد نمود/. 
جواد فاریابی. رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت.شناسه آگهی:14932۰2

همه برنامه هایی که تحت تاثیر اعتصاب نویسندگان آمریکا قرار گرفتند
در حالـی کـه 6 روز از اعتصـاب نویسـندگان آمریکا می گـذرد، توقـف کارهای 
نویسـندگی به این معنی اسـت که بسـیاری از پروژه هـا و برنامه های در دسـت 

تولیـد نیـز متوقف شـده اند.
به گـزارش خبرگـزاری مهر بـه نقـل از ورایتی، با تشـکیل صف های اعتـراض و 
راهپیمایی در سراسر هالیوود و نیویورک، بسـیاری از پروژه های فیلمنامه ای به 
ناچار بـا توقف روبرو شـده اند و تعطیلی هالیوود کـه پس از رکـود دوران پاندمی 
داشـت سـرپا می شـد، دوباره چهره کرده اسـت. این در حالی اسـت که آخرین 

اعتصاب نویسـندگان 1۵ سـال پیش رخ داده بود.
از جملـه برنامه هـای تولیـدی تلویزیـون که در همیـن فاصلـه 6 روزه بـا توقف 

مواجـه شـدند می توان بـه ایـن مـوارد اشـاره کرد:
فصل آخر »چیزهـای عجیب« بـه دلیل اعتصاب نویسـندگان با تاخیـر مواجه 
شـد. بـرادران دافـر در بیانیـه ای اعـلام کردند شـروع تولیـد به دلیـل اعتصاب 
ممکن نیسـت. نگارش فصل پنجم و آخر این سـریال از آگوسـت 2۰22 شروع 
شده بود. این سـریال نتفلیکس پرمخاطب ترین سـریال سـال 2۰22 بود. پس 
از نمایش فصل آخر قرار بود تولید سـریال انیمیشـن در فضای این سـریال هم 

توسـط برادران دافر شـروع شود.
مراسـم اهـدای جوایز فیلـم و تلویزیـون ام تی وی پـس از آنکـه مجـری آن درو 
بریمور اعـلام کـرد در مراسـم شـرکت نمی کنـد، به صـورت مسـتقیم پخش 

نمی شـود.

نمایش های آخر شـب زنده تعطیل می شـوند. برنامه های زنده شـبانه »جیمی 
کیمل لایو« در شـبکه ای بی سـی، »لیت شو« شـبکه سـی بی اس، »تونایت« و 
»لیت نایت« شـبکه ان بی سـی از جمله برنامه های شـبانه هسـتند که متوقف 
شـده اند و برنامه های قبلـی خـود را تکرار می کننـد. برنامـه زنده شـبانه »ریل 
تایم با بیـل ماهر« و »لسـت ویـک تونایت« با جـان اولیـور اچ بی او نیـز متوقف 
شـده اند. برنامه شـبانه »دیلی شـو« به میزبانی کمدین ها هم دچار وقفه شـده 
اسـت. برنامه های ای ام سـی هم دچـار وقفه هایی شـده از جمله تولید سـریال 

آن رایـس و »مردگان متحرک« که هنوز شـروع نشـده اسـت.
تولید سـریال »ابتدایی ابوت« هم متوقف شده و اتاق نویسـندگان برای نوشتن 
فصل سـوم آنکه قرار بود از 2 ماه می تشکیل شود، کارش را شـروع نکرده است. 
بریتانی نیکولز از نویسـندگان این سـریال گفت ما در حین پخش داستان های 
بعـدی را می نویسـیم و وقتـی نوشـتنی در کار نباشـد قسـمت های سـریال به 

موقع آماده نمی شـوند.
نوشـتن فصـل هشـتم و نهایـی سـریال انیمیشـن »دهـن گشـاد« نتفلیکس 
قرار بود تـا ماه آگوسـت تمام شـود اما فعـلًا اعتصـاب ایـن کار را هم بـه تعویق 

انداخته اسـت.
پیش تولیـد فیلم سـینمایی »بلید« یـا »تیغه« مـارول هم کـه قرار بـود در آن 
ماهرشـالا علی در نقش شکارچی خون آشـام ها ظاهر شـود، متوقف شده است. 
نیـک پیزولاتو خالـق سـریال »کارآگاه واقعـی« چندی اسـت برای بازنویسـی 

بخشـی از فیلمنامه »بلید« اسـتخدام شـده بود.
»کبـرا کای« هم بـا درهـای بسـته اتـاق نویسـندگانش در فصل ششـم روبرو 
شـده اسـت. جان هورویتز از خالقان این سـریال، توییـت کرد »قلم هـا را پایین 
بگذاریـد« و به این وسـیله همبسـتگی خود را بـا اعتصـاب اعلام کـرد. در حال 

حاضر هیـچ نویسـنده ای برای تولید فصل ششـم مشـغول کار نیسـت.
نیـل گیمـن نویسـنده مشـهور آمریکایـی نیـز حمایـت خـود را از اعتصـاب 
نویسـندگان اعلام کرده اسـت. هرچند فصل دوم سـریال »فال هـای خوب« با 
بازی دیوید تنانت و مایکل شـین تابسـتان پخش می شـود اما فعلًا گیمن چیز 

دیگـری نمی نویسـد.
برنامـه گفتگـو محـور روزانـه »تـاک« ضبـط جدیـد نخواهـد داشـت، امـا 
قسـمت های جدیـد که از قبـل ضبط شـده بود طبـق برنامـه قبلـی روی آنتن 

مـی رود.
اشـلی لایل از خالقان سـریال »جلیقه زردها« اعلام کرد نوشتن فیلمنامه فصل 
سوم این سریال برای شبکه شـوتایم متوقف شـده و افزود: کاری شگفت انگیز و 
خلاقانه بود و مـن منتظرم زودتر انجمن نویسـندگان با تولیدکننـدگان به یک 

توافق منصفانه دسـت یابند تا بـه آن کار بازگردم.
در این میان البته تولید بعضی از برنامه ها که فیلمنامه هایشـان کامل شـده بود 
ادامه می یابد از جملـه »خانه اژدهـا« که اسـپین آف »بازی تاج و تخت« اسـت 

فیلمنامه کامل فصـل دوم خـود را به تازگی دریافت کـرده بود.
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کاغذ ورزشچهارشنبه  2۰  ا ردیبهشت ماه 14۰2
خبر

رهقی:

اختلافی میان کادر 
فنی و مدیریت باشگاه 

پیکان وجود ندارد
مدیـر تیـم فوتبـال پیـکان معتقـد اسـت 
مشـکلی میـان سـرمربی و مدیـران ایـن 

باشـگاه وجـود نـدارد.
بـه گـزارش کاغذ وطـن به نقـل از تسـنیم، 
رضـا رهقـی در گفت وگـو بـا وضعیـت تیم 
فوتبـال پیـکان بـرای دیـدار بـا سـپاهان 
اصفهـان گفـت: مصدومانی از قبل داشـتیم 
و دیـدار بـا پرسـپولیس، سـه محـروم روی 
دسـت ما گذاشـت. برای دیـدار با سـپاهان 
بایـد از بازیکنـان امیـد اسـتفاده کنیـم که 

کمتـر بـه میـدان رفته انـد.
وی با انتقـاد از داور این مسـابقه بیـان کرد: 
روی ابراهیـم صالحی خطا شـد و بـه مدافع 
پرسـپولیس بایـد کارت زرد داده می شـد، 
امـا صالحـی اخطـار گرفـت. نفهمیدیـم 
ساسان حسـینی چگونه کارت زرد دریافت 
کـرد. بهـروز نوروزی فـرد هم خطایـی نکرد 
کـه اخطـار بگیـرد، امـا ایـن اتفـاق رخ داد. 
همـه دیدند در صحنـه پنالتی پرسـپولیس 
اتفاقی نیفتاد و نه خطای هَنـدی رخ داد، نه 
برخوردی. بازیکنـان ما شـرافت را در زمین 

معنـا کردند.
مدیـر تیـم پیـکان در مـورد مشـکلات این 
باشـگاه و اینکه مجتبی حسـینی تیمش را 
یتیم خوانـد، تصریح کـرد: یک روز مشـکل 
پیـش آمـد کـه کار همـان روز بـه نتیجـه 
رسـید. اینکه حسـینی گفـت پیـکان یتیم 
اسـت، بـه ایـن خاطـر بـود کـه مـا مجبـور 
بودیم مقابل 1۵ هزار تماشـاگر بازی کنیم، 
امـا سـایر تیم هـا می گفتنـد در حق شـان 
ظلم شـده اسـت. مـا ایـن بـازی خانگـی را 
از دسـت دادیم، امـا گفتیم تابـع تصمیمات 
سـازمان لیـگ و شـورای تأمیـن هسـتیم. 
شـکافی میـان کادر فنـی و مدیریـت وجود 

نـدارد.
رهقـی دربـاره اینکـه ابراهیـم شـکوری 
در آسـتانه دیدارحسـاس پیـکان برابـر 
پرسـپولیس که بـا اعتصـاب خودروسـازان 
همـراه بـود، به خاطـر فعالیـت در سـمت 
رئیس کمیتـه آمـوزش فدراسـیون فوتبال 
در مالـزی حضور داشـت، خاطرنشـان کرد: 
بسـیاری از مدیـران ورزش شـاید به خاطـر 
شـرایطی مجبـور شـوند بـه سـفر بروند که 
ایـن وضعیـت بـرای همـه باشـگاه ها وجود 
دارد. وی بـا اشـاره بـه حضـور مدیرعامـل 
گروه صنعتی ایـران خـودرو در رختکن تیم 
پیکان، پـس از دیدار بـا پرسـپولیس اظهار 
داشـت: مدیرعامـل کارخانـه بعـد از ایـن 
مسـابقه بـه رختکـن مـا آمـد و از بازیکنان 
پیـکان قدردانی کـرد کـه اتفاقی نـادر بود و 

از او تشـکر می کنـم. 

سلطانی قهرمان 
وزنه برداری آسیا شد

حسـین سـلطانی در دسـته 81 کیلوگـرم 
وزنه بـرداری قهرمانی آسـیا 2۰23 قهرمان 
شـد و مـدال نقـره یـک ضـرب و طـلای 

2ضـرب را گرفـت.
بـه گـزارش کاغـذ وطن بـه نقـل از ایسـنا، 
رقابـت گـروه A دسـته 81 کیلوگـرم 
وزنه بـرداری قهرمانـی 2۰23 آسـیا در 
کره جنوبـی برگزار شـد و ایـران در این وزن 
صاحـب 2 مـدال طـلا و یـک نقـره شـد. 

حسـین سـلطانی با وزنه برداران چین تایپه 
و قزاقستان برای کسـب مدال رقابت داشت 
و با رکـورد 1۵4 یک ضـرب، 184 2ضرب و 
مجموع 338 کیلوگرم قهرمان آسـیا شـد و  
نقره یک ضـرب و طلای 2ضـرب را گرفت.

سـلطانی با این نتیجـه، وزنه بـرداری مردان 
ایـران را وارد جدول مدالی مسـابقات کرد.

هفت وزنه بردار در گروه A حضور داشـتند 
که در 2ضرب نماینده سـنگاپور و قزاقستان 
اوت شـدند. وزنه بـردار چیـن تایپـه هم در 
2ضرب پـس از مهـار وزنـه 18۰ کیلوگرم از 

انجام حرکت دوم و سـوم انصـراف داد.
سلطانی در مسـابقات قهرمانی آسیا 2۰21 
در حالی که شـانس مدال بـود از ناحیه آرنج 
آسـیب شـدیدی دید و راهـی بیمارسـتان 
شـد. او در کره جنوبـی برای دومیـن مرتبه 

در قهرمانی بزرگسـالان آسـیا وزنه زد.
دسته 81 کیلوگرم غیر المپیکی است.

عملکرد سلطانی به شرح زیر است:
*حرکت یک ضرب

حسـین سـلطانی در حرکت اول یک ضرب 
وزنـه 149 کیلوگـرم را بـه راحتـی بـالای 

سـر برد. 
او در حرکـت دوم هـم موفـق بـه مهـار وزنه 

1۵4 کیلوگـرم شـد.
وزنه بـردار ایـران در حرکـت سـوم پشـت 
وزنـه 1۵7 کیلوگـرم قـرار گرفـت و بـا مهار 
ایـن وزنه مـدال طـلا مـی گرفت کـه موفق 
نشـد و این وزنـه را انداخـت و به مـدال نقره 

یک ضـرب رسـید.
*حرکت 2ضرب

سـلطانی در حرکـت اول پشـت وزنـه 184 
کیلوگـرم قـرار گرفـت و بـا مهـار ایـن وزنه 
طـلای 2ضـرب و مجمـوع خـود را قطعـی 

کـرد.
او در حرکـت دوم وزنه 19۵ کیلوگـرم را در 

حرکـت اسـکات انداخت.
نـواب نصیرشـلال سـرمربی تیم ملـی برای 
حرکت سـوم سـلطانی وزنـه 196 کیلوگرم 
را انتخاب کرد امـا او این وزنـه را انداخت و با 
همـان 184 کیلوگرم به کار خـود پایان داد. 
او با رکـورد مجموع 338 کیلوگـرم قهرمان 

آسـیا شد.

هادوی:

علاوه بر مربی خارجی باید 
روی باور بازیکنان کار کنیم

مدیر تیم هـای ملی بسـکتبال بانوان گفـت: وظیفه خـودم می دانم 
که به آقـای داوری به عنـوان فردی که از اهالی بسـکتبال اسـت هر 

آنچه در تـوان دارم کمک کنم.
به گـزارش کاغذ وطن به نقل از تسـنیم، فریده هـادوی در خصوص 
انتخاب مربـی خارجـی تیم ملـی بسـکتبال زنـان گفت: ایـن طور 
که بـه نظر می رسـد ممکن اسـت بـه دلیل شـرایطی که سـال های 
گذشـته داشـتیم و عدم اعزام مربیان بـه کلاس هـای مربیگری، به 
روز نشـدن مربیان، عدم هماهنگی بـا تغییرات جهانی بسـکتبال و 
اینکه در لیگ، باشـگاه هایی شـرکت نمی کنند که بتوانند خودشان 
را در چالش هـای بیـن المللـی محـک بزننـد و ارتقـاء بهتـری پیدا 
کننـد؛ فدراسـیون فکـر کرده اسـت کـه بهتـر اسـت از یـک مربی 

خارجـی اسـتفاده کند.
مدیر تیم هـای ملی بسـکتبال بانوان افـزود: این مربی ممکن اسـت 
کامـل نباشـد امـا می توانـد شـناخت خوبـی نسـبت به بسـکتبال 
ایـران داشـته باشـد و بتوانـد مـا را چنـد پلـه ارتقـاء دهـد. هـدف 
مهم او این اسـت کـه از دیویـژن B ارتقـاء پیدا کـرده و بـه دیویژن 
A منتقل شـویم و هویـت بسـکتبال مان را در تیم های بالادسـتی 

آسـیا نشـان دهیم.
مدیـر تیم هـای ملـی بسـکتبال با اشـاره بـه عـدم هماهنگـی بین 
بسـکتبال پسـران و دختران اظهار داشـت: ما یک عـدم هماهنگی 
و تعادلـی بیـن بسـکتبال پسـران و دختـران در جایـگاه آسـیایی 
داریـم و خوب اسـت اگـر فدراسـیونی می خواهـد عملکـرد خوبی 
داشـته باشـد دو بالـش یعنـی جایـگاه تیـم ملـی زنـان و مردانش 

متعـادل باشـند.
هادوی درخصوص مسـئولیتش در پسـت مدیر تیم های ملی گفت: 
به نظـر من تلاش آقـای داوری، رئیس فدراسـیون بسـکتبال خوب 
اسـت و من به خاطـر احترام بـه هدفی که ایشـان داشـته و با توجه 
به اینکه از بازیکنان تیم ملی بسـکتبال ایـران و بازیکنی موفق بوده 
وظیفه خودم می دانم کـه به فردی که از اهالی بسـکتبال اسـت هر 

آنچه در تـوان دارم کمک کنم.
او بـا تاکیـد بـر اینکـه بـرای رسـیدن بـه دیویـژن B باید عـلاوه بر 
مسـائل فنی به شـرایط روانی بازیکنان هـم توجه کـرد، تاکید کرد: 
بـرای اینکه یـک تیـم بتواند موفـق شـود در 2 جبهـه بایـد مبارزه 
کند کـه یکی بحـث فنی اسـت. فدراسـیون تشـخیص داده که این 
بخـش را می توانـد بـا آوردن خانـم النـی از یونـان پـر کنـد. بخش 

دیگـر، روانی اسـت کـه بـه بـاور بازیکنـان برمی گردد.
هـادوی ادامـه داد: مهره هـای اصلـی کـه خانـم النـی می خواهد با 
آنهـا کار کنـد بازیکنان هسـتند. هـر چقدر یـک مربی خوب باشـد 
ولی بازیکن نداشـته باشـد همانقـدر امکان نـدارد به نتیجه برسـد 
و برعکـس اگر بازیکـن خوب داشـته باشـیم و مربی خوب نداشـته 
باشـیم نیز نتیجـه نخواهیـم گرفـت. اگر مـا فکـر کردیم کـه چاره 
مربیگـری و هدایـت کادر مربیـان را خانـم النـی می توانـد برعهده 
گیرد، بایـد روی بـاور بازیکنان مـان کار کنیـم و به آنها القـاء کنیم 
کـه خودشـان را در حـد یـک تیـم دیویـژن A ببیننـد کـه خیلی 

مسـئله مهمی اسـت.

خبر بی پرده با رضا عنایتی؛

 از »رنگ مو« تا »دندان پوسیده«
گزارش

ایسنا
آقـای گل سـابق لیـگ برتـر از پسـتی و بلندی هـای 
دوران حضـورش در اسـتقلال و تیم ملـی صحبت کرد 
و در رابطـه بـا برخـی حواشـی سـال های دور مربوط به 

خـودش پاسـخ داد.
به گـزارش کاغـذ وطن بـه نقـل از ایسـنا، رضـا عنایتی 
یـک مهـر 13۵۵ در مشـهد بـه دنیـا آمـد و فوتبالـش 
را از ایـن شـهر شـروع کـرد. او با ابومسـلم چهره شـد و 
عنوان آقـای گلی لیـگ برتـر را در این تیم کسـب کرد. 
درخشـش این بازیکن باعث شـد تـا لباس اسـتقلال را 
بـر تن کنـد و بـه تیم ملـی دعـوت شـود. او با تیـم ملی 
در 2 جـام ملت هـا و یـک جـام جهانـی حضـور پیـدا 
کـرد و عملکـرد موفقـی در دوران حضـورش در فوتبال 

ثبت کـرد.
عنایتـی که آقـای گل سـه دوره لیگ برتـر و گلزن ترین 
بازیکـن تاریـخ ایـن لیـگ محسـوب می شـود، طـی 
سـال های اخیر وارد عرصه مربی گری شـده و توانسـته 
با هـوادار بـه لیـگ برتر صعـود کنـد و در لیگ برتـر نیز 
این تیـم را هدایت کند و امسـال نیز در مقطـع کوتاهی 

هدایـت نفـت مسجدسـلیمان را به عهـده گرفت.
او با 147 گل زده رکورد دار بیشـترین گل زده در تاریخ 
لیـگ برتر ایـران اسـت. »رضـای آقـای گل« همچنین 
رکورد گلزنی در یک دیـدار را در ایران به نـام خود ثبت 
کـرده اسـت. او در هفتـه آخـر اولیـن دوره لیـگ برتر با 
لباس ابومسـلم خراسـان در برابر اسـتقلال رشت 7 گل 
به ثمر رسـاند کـه از لحـاظ گلزنـی در یک بـازی لیگ، 
یک رکورد محسـوب می شـود. این بازی 9 بـر 2 به نفع 

ابومسـلم به پایان رسـید.
اگـر به عقب برگـردم، تـا جایی کـه می توانسـتم و بدنم 
اجـازه مـی داد بـازی می کـردم. از ایـن نظـر از خـودم 

ناراحتـم.
رضـا عنایتـی در دوران بـازی اش پیراهـن 1۵ باشـگاه 
لیـگ برتـری را پوشـید و در امـارات پیراهـن تیم هـای 
الامـارات و النصـر را برتـن کـرد. عنایتـی در روز شـنبه 
14 شهریور 1396، در بازی دوسـتانه بین تیم منتخب 
مشـهد و منتخب کربلا، از فوتبال خداحافظی کرد؛ این 
در حالی اسـت که از خداحافظی اش پشـیمان شد و در 
گفت وگـو با ایسـنا عنـوان کرد که می توانسـت بیشـتر 
بـازی کنـد. در ادامـه گفت وگوی ایسـنا با رضـا عنایتی 

را می خوانیـد:
 جایـی گفته اید کـه پشـیمان شـدید از فوتبال 
خداحافظی کردید. یعنی می توانسـتید بیشـتر 

بـازی کنید؟
شـرایط بدنی من خوب بـود. آن تصمیـم خداحافظی ام 
بابـت اتفاقـی بـود کـه در اسـتقلال برایـم افتـاد. بعد از 
این کـه خیلی تـلاش کـردم به ایـن تیـم برگـردم، نیم 

فصـل مجبـور شـدم دوبـاره از اسـتقلال جـدا شـوم. از 
نظر روحـی و روانی شـرایط خوبی نداشـتم و فکر کردم 
نمی توانـم به تیـم جدیـدم کمـک کنـم و خداحافظی 
کـردم. اگر بـه عقب برگـردم، تا جایـی که می توانسـتم 
و بدنـم اجـازه مـی داد بـازی می کـردم. از ایـن نظـر از 

خـودم ناراحتم.
* شـما بهترین گلزن تاریخ لیگ برتر هسـتید. 
ایـن موفقیـت بـه خاطر اسـتعداد شـما بـود یا 

تـلاش زیـادی می کردید تـا گلزنـی کنید؟
اسـتعداد همیشـه شـما را بـه موفقیـت نمی رسـاند. 
اسـتعداد بـدون تـلاش و کار به نتیجـه ای نمی رسـد و 
در کوتـاه مـدت از یـاد می رویـد. مـن مربیـان بزرگـی 
داشـتم. هر تیمی نسـبت بـه شـرایطش جایگاهی بین 
مـردم دارد. ابتدا در ابومسـلم با شـرایط بسـیار خوب و 
تماشـاگرانی که واقعا انگیزه می دادند کار کـردم. بعد از 
آن به اسـتقلال آمدم که تیم بین المللی و بسـیار بزرگی 
بود و مسـئولیتم بسـیار بیشـتر شـد. همیشـه دوسـت 
داشـتم در تمریناتـم خیلی جـدی باشـم. در کوچه هم 
فوتبال بـازی می کـردم جدی بـودم. مـن می گویم آدم 
وقتـی کاری را انجـام می دهـد، بایـد بـا تمـام وجودش 
کار کنـد. در کنارم اسـتعداد، تلاش زیـادی کردم چون 
جایـگاه بزرگی به دسـت آورده بودم و دوسـت نداشـتم 
ایـن جایـگاه را از دسـت دهم. همیـن تلاش باعث شـد 

بـه ایـن موفقیت ها برسـم.

 اکنـون امیـر قلعه نویـی سـرمربی تیـم ملـی 
شـده و شـما با او در تیم ملی سـابقه کار دارید. 
قلعه نویـی همیشـه اعتقـاد دارد کـه در دوره 
نخسـت حضـورش در تیـم ملی در حقـش ظلم 
شـد. آیا او در دوره قبـل به دلیـل ایرانی بودنش 

از کار برکنار شـد؟
باید قبول کنیـم برای مربیـان خارجی امکانـات زیادی 
قرار می دهیم و نسـبت بـه امکاناتی کـه در اختیار آن ها 
می گذاریـم، توقعـی نداریـم. برعکسـش بـرای مربیان 
ایرانی اینگونه نیسـت و همیشـه می گویند ایـن مربیان 
ایرانـی از خودمان هسـتند و اگـر کمبودی باشـد چون 
ایرانـی اسـت کارمـان را راه می انـدازد. بـا تمـام وجودم 

می گویـم انتخاب امیـر قلعه نویـی بهتریـن انتخابی بود 
که می شـد داشـته باشـیم. فقط باید به او اعتماد شـود 
و تمـام امکاناتی که بـرای خارجی ها مهیـا کردیم، برای 
قلعه نویـی هـم فراهم کنیـم. بـا خارجی ها دسـتاوردی 
نداشـتیم و باید بـا خودمان روراسـت باشـیم. مطمئنم 
قلعه نویـی بـا آن شـم مدیریتـی کـه دارد، می توانـد 

موفق شـود.

بـا تمـام وجـودم می گویـم انتخـاب امیـر قلعه نویـی 
بهتریـن انتخابی بـود که می شـد داشـته باشـیم. فقط 
بایـد بـه او اعتمـاد شـود و تمـام امکاناتـی کـه بـرای 
خارجی هـا مهیـا کردیـم، بـرای قلعه نویـی هـم فراهم 

کنیـم
 برنامه ای برای فصل آینده دارید؟

من همیشـه آماده ام. خداراشـکر در امارات کلاس های 
بسـیار خوبی را گذراندم. در آن کلاس ها کاپلـو، توتی و 
اونای امری حاضر شـده بودند و خیلی چیزها توانسـتم 
به خـودم اضافـه کنـم. سـعی می کنـم مطالعه داشـته 
باشـم و خـودم را بـه روز کنم تـا چیـزی مرا سـورپرایز 
نکنـد. بیشـترین وظیفـه ای کـه مربـی دارد در طـول 

بازی اسـت. ممکن اسـت تغییراتی رخ دهد که شـما را 
سـورپرایز کند و شـما باید آمادگـی همه چیز را داشـته 
باشـید. سـرمربی همیشـه یـک مربـی تمریـن دهنده 
مـی آورد و بالاخـره هـر بازیکنی هم سـال ها بـا مربیان 
مختلفـی کار می کنـد و چیزهایی هم یـاد می گیرد. هر 
مربـی بایـد در آن واحـد تصمیمـی بگیرد کـه می تواند 
شـما را بالا یـا پایین ببـرد. همـه رسـانه ها هـم منتظر 
چنیـن حواشـی هسـتند. ایـن چیزهـا تفاوت هـا را بـه 

وجود مـی آورد.
اسـتراتژی شـما در مربی گری چیسـت؟ نتیجه 
گرا هسـتید یا بازی هجومـی را دوسـت دارید؟
در فوتبـال ایـن قاعـده هجومـی و تدافعـی را قبـول 
نـدارم. بایـد بـر اسـاس سـاختار حریـف بـازی کنیـد. 
شـما نمی توانیـد مقابـل تیمـی مثـل بارسـلونا حملـه 
کنیـد چـون قطعـا پنـج گل می خوریـد و برمی گردید. 
بایـد مقابل ایـن تیم هـا تدافعـی بـازی کنیـد. تیم من 
مقابـل سـپاهان تدافعـی بـازی کـرد و همـه گفتنـد 
اتوبـوس چیـده اسـت و مـن گفتـم نمی شـود مقابـل 
سـپاهان قدرتمند هجومی بازی کرد. وقتـی هم نتیجه 
نگیریـد، می گویند ایـن مربی بـه درد نخور اسـت. باید 
تیـم سـازماندهی شـود و براسـاس شـرایط بازیکنان و 
سیسـتم را انتخاب کنید. شـاید اگر من مربی اسـتقلال 
یا سـپاهان باشـم، تیمم را هجومـی کنم چـون ابزارش 
در اختیارم اسـت. براساس ساختار و شـرایط تیمی باید 

ترکیـب را بچینیـد و تیـم را بـه زمین بفرسـتید.  
 و صحبت پایانی

برای شـما آرزوی موفقیـت می کنم. بعـد از مدت مقابل 
شـما و دوربیـن قـرار گرفتـم. امیـدوارم سـال پیش رو 
برای همه مردم کشـورمان سـال خوبی باشـد و بتوانیم 

کنـار هم شـادتر زندگـی کنیم.

سنا
: ای

س
عک

فرهادیان:

به دور از مسائل حاشیه ای اتفاقات عالی رقم بخورد
 مراسـم معارفه افشـین داوری سرپرست جدید 
فدراسـیون دو و میدانـی در محـل فدراسـیون 

برگزار شـد.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از باشـگاه 
خبرنـگاران جـوان، مراسـم معارفـه سرپرسـت 
جدیـد فدراسـیون دو و میدانـی ظهـر روز 
سه شـنبه در محـل این فدراسـیون برگزار شـد.

در ایـن مراسـم آرش فرهادیـان مدیـرکل امـور 
مشترک فدراسـیون های ورزشـی وزارت ورزش 
بـه همـراه افشـین داوری سرپرسـت جدیـد 
فدراسـیون و کارکنـان ایـن فدراسـیون و تنـی 
چند از پیشکسـوتان این رشـته حضور داشتند.
در ابتدای این مراسـم آرش فرهادیـان گفت: روز 
گذشـته )دوشـنبه( روز فرهنـگ پهلوانـی بود و 
مـن ایـن روز عزیز را بـه شـما تبریـک می گویم 
و امیـدوارم همیشـه ورزش مـا در مـدار پهلوانی 

حرکـت کند.
او افـزود: خوشـحالیم در خدمـت بـرادر عزیزی 
باشـیم کـه بـرای دو و میدانـی نام آشـنا اسـت. 
در هـر کجـا هـر آمدنـی رفتنـی دارد و مـن 
دوسـت نـدارم دربـاره علـت  آمـدن یـا رفتـن 
چنـدان صحبـت کنـم و دربـاره آن مسـئولان و 

کارشناسـان امـر اظهـار خواهنـد کـرد.  

مدیر کل امور مشـترک فدراسـیون های ورزشی 
وزارت ورزش ادامه داد: قصد و نیت در این اسـت 
کشور و جامعه پیشرفت داشته باشـد. این اتفاق 
در همـه حوزه هـا موضوعـی روتیـن و طبیعـی 
اسـت. همه ما با بـرد ورزشـکاران خوشـحال و با 
یک باخـت ناراحت می شـویم، اما علاقـه مندیم 
در تمـام جوانـب پیشـرفت کنیـم. فدراسـیون 
دوومیدانی یـک فدراسـیون قابل اهمیت اسـت 
البتـه نمی خواهـم فدراسـیون های دیگـر را 
نادیده بگیرم، امـا انصافا این فدراسـیون صاحب 
نام بـزرگ و تاثیرگـذار در ورزش کشـور اسـت، 
زیـرا ایـن فدراسـیون مایـه افتخـار و مباهـات 
بوده اسـت. مگر چند فدراسـیون صاحـب مدال 
المپیک هسـتند، امـا در این فدراسـیون صاحب 

مدال هسـتیم.
فرهادیان افزود: بهتر اسـت به دور از هر حاشـیه 
بـه انجـام امـورات بپردازیـم و قـرار نیسـت در 
هـر چیـزی کـه اتفـاق افتـاده باشـد کنـکاش 
کنیـم. چنـد مـاه تـا هانگـژو زمـان اسـت. ایـن 
فدراسـیون باید جزو فدراسـیون هایی باشـد که 
شـور و نشـاط را بـه جامعه منتقـل کنـد و قطعا 
این اتفـاق خواهـد افتـاد. از تلاش هـای صیامی 
تقدیـر و تشـکر می کنیـم. همـه بایـد دسـت به 

دسـت بدهیم تـا اتفاقـات خوبـی در ایـن حوزه 
بیفتد. همـه مـا افشـین داوری را می شناسـیم، 
او اسـتاد همـه مـا اسـت و کنـارش نیـز افتخـار 
شاگردی  را داشـتم، در کنار آن هم جزو مدیران 
خوشـنام بـوده چـه در فدراسـیون دوومیدانی و 
چـه فدراسـیون های دیگـر در عرصـه مدیریتی 
و سرپرسـتی زحمـت کشـیده اسـت. امیـدوارم 
اتفاقـات بهتـری در دوومیدانـی رقـم بخـورد تا 
شـاهد افتخارآفرینـی بیشـتری در ایـن رشـته 
باشـیم و به دور از هر گونه مسـاله حاشیه باید به 
2 مبحـث پهلوانـی و قهرمانـی بپردازیم تـا برای 

ایـن رشـته اتفاقـات عالـی بیفتد.
 بعـد از صحبت هـای فرهادیـان، افشـین داوری 
سرپرسـت جدیـد فدراسـیون دو و میدانـی 
افـزود: وزیـر ورزش هـم خانـواده خودم اسـت و 
امیدوارم بـا هماهنگی هـم بتوانیم اعتمـاد وزیر 
را پاسـخگو باشـیم. از همکارانـم تشـکر می کنم 
که در گذشـته کنار مـا بودند و چه اکنون شـرف 
حضور دارند. لازم اسـت تیم کاری گذشته را یاد 
کنیم. هاشـم صیامی سـختی هایی هم داشـت، 
دوسـت ندارم کسـی را قضاوت کنم، زیرا باید در 
شـرایط و زمان آن قـرار گرفت تـا تصمیم گرفت 
و کار هـای بزرگـی انجـام داد، امـا هـر چـه بـود 

توانسـت چـراغ دو و میدانی را روشـن نگـه دارد.
او ادامه داد: از هاشـم صیامی تقدیر و تشکر دارم، 
زیـرا در اسـتان خراسـان مربـی مـن و از زحمت 
کشـان دو و میدانی بود. مدتی هم کـه اینجا بود 
صادقانه خدمت کـرد. حتی با او صحبت داشـتم 
بـه او گفتم حتما اینجـا را خانه خـودش خودش 
بدانـد، زیـرا 4 ماه تـا هانگژو زمـان اسـت و تمام 
هـدف مـا باید ایـن باشـد به سـمت جلـو برویم. 
متاسـفانه شـرایط به نوعی اسـت که تصور مدال 
بـرای هانگژو سـخت اسـت. البتـه ورزشـکاران  
بـا اسـتعداد و خوبـی داریـم در پرتاب ها و سـایر 
رشـته ها کـه می توانیـم گزینه هایـی را معرفـی 

. کنیم
داوری افـزود: توانسـتیم بـرای اولیـن بـار 1۰ 
ورودی المپیـک بگیریـم و حتـی بـه مـدال هم 
دسـت پیدا کنیـم و این مـدال منجر شـد خیلی 
جا هـا بـه آن افتخـار کردیم و حتـی از کنـار این 
مـدال خیلـی منابـع بـه ایـن فدراسـیون اضافه 
شـد. باید از ورزشـکاران  پشـتیبانی کنیم و کنار 
آن هـم برنامه هـای مدیریتـی هاشـم صیامـی و 
تیـم او را ادامـه دهیم و حتی سـرعت ببخشـیم 
تـا بتوانیـم طبـق افق پیـش بینـی شـده نتیجه 

خوبی بگیریـم تـا مدیـران را متقاعـد کنیم.

او تصریـح کـرد: بـه دو و میدانـی نـگاه کوچکی 
می شـود، امـا یقینـا در بازی هـای آسـیایی و 
حتـی جهانـی و مسـابقات المپیـک می توانیـم 
مـدال بگیریم. افـق دید مـا در حال حاضـر برای 
هانگژو اسـت تـا فاصله ای کـه داریـم را جبران و 
مـدال بگیریـم. امیـدوارم ماننـد سـابق بتوانیم.

داوری با اشـاره بـه اینکـه برنامه ای بـرای حضور 
در فدراسـیون دو و میدانـی نداشـت، گفـت: 
دوومیدانـی رگ و خـون مـن اسـت، اما دوسـت 
نداشـتم وارد فضـا شـوم، امـا تـا دوسـتان نـام 
فدراسـیون را دوومیدانی عنوان کردند نتوانستم 

جلـوی خـودم را بگیـرم.
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رضا عنایتی یـک مهر 1355 در مشـهد بـه دنیا آمـد و فوتبالش را از این شـهر شـروع 
کرد. او با ابومسـلم چهره شـد و عنوان آقای گلـی لیگ برتـر را در این تیم کسـب کرد. 
درخشـش این بازیکن باعث شـد تـا لباس اسـتقلال را بر تن کنـد و به تیـم ملی دعوت 
شـود. او با تیم ملـی در 2 جـام ملت هـا و یک جـام جهانی حضـور پیدا کـرد و عملکرد 

موفقـی در دوران حضورش در فوتبـال ثبت کرد.

رئیس انجمن هاکـی روی یخ گفـت: نایب قهرمانـی تیم ملی 
بانـوان در آسـیا خیلـی ارزشـمند اسـت کـه با سیسـتم های 
معمـول، چـه نتیجـه ای می گیریـم. در رشـته ای کـه 
سـرمایه گذاری دولتـی نشـده، غـرور ملـی و شـوق و هیجان 

بـه وجـود آمده اسـت.
به گـزارش کاغـذ وطن بـه نقـل از ایرنـا، کاوه صدقـی، پس از 
کسـب عنوان نایب قهرمانی تیم ملی هاکی روی یخ بانوان در 
مسـابقات قهرمانی آسـیا در کره جنوبی، اظهار داشت: هاکی 
روی یـخ ایران با تاسـیس تنها پیسـت کشـور متولد شـد و ما 
تـا وقتـی کـه ایـن پیسـت را نداشـتیم نمی توانسـتیم عضـو 
فدراسـیون جهانـی شـویم و بعـد از تاسـیس آن بـه عضویت 
فدراسـیون جهانی درآمدیم. برای آنکه در مسـابقات شـرکت 
کنیـم نیاز بـه لیـگ داشـتیم و 2 دوره لیـگ برگـزار کردیم و 
ایـن اولین حضـور زنـان ایرانـی در مسـابقات قهرمانی آسـیا 

و اقیانویسـیه بود.
وی افزود: قهرمانی آسـیا و اقیانوسـیه یک مسـابقه اسـت که 
در آن تیم ها در دو سـطح شـرکت می کنند. ما با سطح 2 وارد 
این مسـابقات شـدیم و خوشـبختانه توانسـتیم به عنوان تیم 

نایب قهرمان سـطح دو به سـطح یک برسـیم.
رئیس انجمـن هاکـی روی یخ عنـوان کـرد: ایـن هاکی بازان 
سـه سـال اسـت که در اردوی تیم هـای ملی هسـتند و پیش 
از مسـابقات قهرمانی آسـیا سـه مـاه به صـورت متمرکـز زیر 
نظـر فـرزاد هوشـیدری تمریـن می کردنـد. مربیـان روس، 
دیویـد مینـاری مربی توسـعه فـردی و چنـد مربـی خارجی 

دیگر با ملی پوشـان تمریـن کردند. در این سـه سـال به دلیل 
کرونـا مسـابقاتی برگزار نشـد، امـا ملی پوشـان در مسـابقات 
کاپ امـارات و بازی هـای کشـورهای اسـلامی کازان نایـب 

قهرمان شـدند.
وی یـادآور شـد: در مسـابقات قهرمانـی آسـیا دختـران ما به 
هند 17 گل، کویـت 2۰ گل، قرقیزسـتان 26 گل، امارات 14 
گل و سـنگاپور 3 گل زدنـد و بـه فینال رفتنـد. دیـدار فینال 

بسـیار پایاپای بـود و از شـبکه ورزش هـم پخش شـد. تایلند 
به دلیـل اینکـه امتیازات میزبانی و سـابقه بیشـتری داشـت، 
توانسـت دختران ما را شکسـت دهـد. هرچند هوای شـرجی 
4۵ درجـه و مشـکل غـذا و همچنیـن تماشـاگران عجیـب و 
غریب تایلندی سـبب شـد تا بـازی را واگذار کنیم. مـا در یک 
بـازی آبرومند وامتیـازی نزدیـک 3 بر یک شکسـت خوردیم 

و در اولیـن حضـور نایب قهرمان شـدیم.

حضـور احتمالی روس ها در مسـابقات کشـتی آزاد جام 
تختی گمانه زنی در خصوص نماینـده وزن 86 کیلوگرم 

تزارها در ارومیـه را بیش از پیش کرده اسـت.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از ایرنـا، مسـابقات 
بین المللـی کشـتی آزاد جـام جهـان پهلـوان تختـی 
روزهـای چهـارم و پنجـم خردادمـاه در شـهر ارومیـه 
برگزار می شـود. در این مسـابقات تمام مدعیان دوبنده 
تیـم ملـی حضـور دارنـد. کامـران قاسـم پور و رحمـان 
عموزاد خلیلی دارندگان مدال طلای مسـابقات کشتی 
قهرمانـی سـال 2۰22 جهـان در ایـن پیکارهـا حضور 
نخواهند داشت. حضور ستارگان کشتی ایران در ارومیه 
موجب شـده تـا مسـابقات کشـتی آزاد جام تختـی در 
بالاترین سطح ممکن برگزار شود. همچنین فدراسیون 
کشـتی چنـد تیـم خارجـی بـه ایـن تورنمنـت دعوت 

کرده اسـت. بنا به اعلام محمـد ابراهیم امامی سـخنگو 
فدراسـیون یکی از این تیم ها کشـتی آزاد روسیه است. 
آزادکاران روس بهمن ماه سـال 14۰1 نیز در مسـابقات 
جام باشگاه های کشتی آزاد جهان شرکت کردند. در آن 
مسـابقات حاجی مراد گاتسـالوف سـرمربی تیم روسیه 
شـماری از مهره های سرشـناس خود را به تهـران آورده 
بود. ارسـلان باگائف کشـتی گیر وزن 86 کیلوگرم یکی 
از مهره های روسـیه بود که در فینال مسابقات به مصاف 
حسـن یزدانی رفت. البتـه آزادکار روسـی در برابر ژنرال 
هشت سـتاره ایران حرفی برای گفتن نداشت و در کمتر 

از پنـج دقیقه بـا امتیاز عالـی به یزدانـی باخت.
روس ها در چند سـال گذشـته نخبـگان زیـادی را برای 
همـاوردی یزدانـی معرفـی کردنـد امـا در برابـر شـاه 

مازنـدران بازنـده مطلـق بودند.

هماورد روسی یزدانی کیست؟صدقی: تجهیزات بازیکنان هاکی روی یخ را خودشان خریدند
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لطفی:

برای افزایش مشارکت 
ملی، فعالیت احزاب 

محدود به دوران
انتخابات نباشد

سـخنگوی کمیسـیون اجتماعـی مجلـس 
شـورای اسـلامی بـا تأکیـد بـر این کـه 
»مسـئولین بـرای افزایـش مشـارکت مردم 
در انتخابات باید مشکلات معیشـتی آن ها را 
حل کنند«، به نقـش احـزاب در افزایش این 
مشـارکت اشـاره کرد و گفت: بـرای افزایش 
مشـارکت مـردم در انتخابات نبایـد عملکرد 

احـزاب محـدود بـه دوران انتخابات باشـد.
حسـن لطفـی در گفـت و گـو بـا ایسـنا در 
رابطه با تاکیـدات رهبری بر ایجاد مشـارکت 
بـالا در انتخابـات آینـده کشـور، بیـان کرد: 
فضای سیاسی کشـور ناشـی از چند موضوع 
اسـت که یکـی از اینها میـزان تأثیرگـذاری 
انتخابـات بـر زندگـی روزمـره مـردم اسـت، 
چـرا کـه اگـر مـردم واقعـا احسـاس کننـد 
کـه انتخابـات منجـر بـه توسـعه منطقـه و 
بهبود وضع زندگی شـان و همچنین کاهش 
تورم و کنتـرل قیمت هـا می شـود، قطعا در 

انتخابـات شـرکت مـی کنند.
وی در ادامـه عنـوان کرد: بـا توجه بـه اینکه 
مـردم هـم احـزاب را شـناخته انـد و هـم 
وضعیت کشـور را دیده اند، فکـر می کنم اگر 
دولت کارهـای عملیاتی در راسـتای کاهش 
تورم و کنتـرل قیمت انجـام بدهـد، قطعا در 
رونـد انتخابات تاثیـر مثبتی خواهد داشـت، 
ولـی اگر همین منـوال ادامه داشـته باشـد با 
توجه بـه اینکـه مـردم از وضعیـت اقتصادی 
ناراضی انـد، بعید مـی دانـم احـزاب و جناح 
ها هـم بتوانند مـردم را به پای صنـدوق های 
رأی بیاورنـد. نماینـده مـردم رزن در مجلس 
شـورای اسـلامی با تأکیـد بر این کـه »دولت 
باید با اصلاح کابینـه و ترمیم تیـم اقتصادی 
خود هم بـر قیمت ها کنترل داشـته باشـد و 
هم این کـه بازار را بـه ثباتی برسـاند که مردم 
خوشـبین باشـند، گفت: در غیر این صورت 
فکـر نمی کنـم کـه احـزاب هـم بتواننـد در 
راستای افزایش مشارکت کاری انجام دهند.
لطفـی در رابطـه بـا این کـه »احـزاب بـا چه 
ویژگـی هایـی مـی تواننـد نقش مثبتـی در 
ایجاد مشـارکت بالا داشته باشـند«، تصریح 
کـرد: متأسـفانه احـزاب مـا فقـط انتخاباتی 
هسـتند؛ یعنـی توانایـی کـه طـی فرآیند به 
خصوصـی از دوره تولیـد احزاب تا بلوغشـان 
افـرادی را پـرورش بدهنـد کـه برای کشـور 
کارآمـد باشـند را ندارنـد و عمـلا اختیـارات 
احـزاب در مـدت دوران انتخابـات محـدود 

شـده اسـت.

گزارش امیرعبداللهیان 
به مجلس درباره 

بازگشایی سفارت ها و 
کنسولگری های ایران 

عربستان
سـخنگوی فراکسـیون انقـلاب اسـلامی 
مجلـس دربـاره جزئیـات حضـور وزیـر امور 
خارجـه در جلسـه ایـن فراکسـیون گفـت: 
امیرعبداللهیـان در ایـن نشسـت گزارشـی 
دربـاره سـرگیری حـج عمـره و راه انـدازی 
کامـل سـفارتخانه ها و کنسـولگری ها ایران 
و عربسـتان برای تقویت دورنمـای اقتصادی 

دو کشـور ارایـه کـرد.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از ایرنـا، 
ابوالفضـل عموئـی در توضیح جلسـه مجمع 
عمومی فراکسـیون انقلاب که با حضور وزیر 
امور خارجه اظهار داشـت: روز گذشته جلسه 
مجمع عمومی فراکسـیون انقلاب اسـلامی 
مجلس شـورای اسـلامی به منظور بررسـی 
آخرین تحولات دیپلماسـی کشـور بـه ویژه 
در حوزه پیرامونـی جمهوری اسـلامی ایران 
برگزار شـد و حسـین امیرعبداللهیان سـیر 
روند از سـرگیری روابـط ایران و عربسـتان را 
تشـریح کرد. وی ادامـه داد: رئیس دسـتگاه 
دیپلماسـی در ایـن جلسـه به سـیر رونـد از 
سـرگیری روابط ایران و عربسـتان بـه عنوان 
شـاخصی از تقویت همـکاری منطقـه ای در 
دولت سـیزدهم پرداخت و گفت: مـا علاوه بر 
جنبه دوجانبه و سیاسـی این رابطه از جمله 
بحـث از سـرگیری حـج عمـره و راه انـدازی 
کامـل سـفارتخانه ها و کنسـولگری ها، بـه 
تقویت دورنمـای اقتصـادی توافق میـان دو 
کشـور اسـلامی هـم توجـه داریـم. نماینده 
مـردم تهـران در مجلـس افـزود: وزیـر امـور 
خارجـه در ایـن جلسـه مـروری بـر رونـد 
تحولات بین المللـی و منطقه ای هم داشـت 
و گفـت کـه دنیـا بـه سـمت تکثـر بازیگران 
موثـر و برآمـدن قدرت هـای منطقـه ای در 
حـال حرکـت اسـت و بـا تغییـر نظـم بیـن 
المللی، اعمال هژمونـی آمریکایی در مناطق 
مختلف جهان از جملـه منطقه مـا با چالش 
اساسـی مواجه شـده اسـت. عمویی با اشاره 
بـه دیگر سـخنان وزیـر امـور خارجـه تاکید 
کرد: امیرعبداللهیان به تقویت نقش آفرینی 
نهادهای چندجانبه در همکاری کشـورهای 
جنوب، از جمله همکاری شانگهای و بریکس 
در جهـان پیـش رو اشـاره کـرد و از تصویب 
سـریع اسـناد عضویت جمهـوری اسـلامی 
ایران در سازمان شانگهای در مجلس تشکر و 
ابراز امیدواری کرد کـه در اجلاس تیرماه این 
سـازمان در دهلـی، عضویت کامـل و قطعی 
ایـران اعـلام شـود. سـخنگوی فراکسـیون 
انقلاب اسـلامی مجلـس یادآورشـد: ارتقای 
رویکـرد دیپلماسـی اقتصـادی در سیاسـت 
خارجی مهمترین مطالبه اعضای فراکسیون 

از وزیـر امـور خارجـه در این جلسـه بود.

بازگشت سوریه به اتحادیه عرب؛

تغییر رویکرد متحدان 
منطقه ای آمریکا

یـک کارشـناس مسـائل غـرب آسـیا بـا بیـان ایـن کـه رژیـم 
صهیونیسـتی اصلی تریـن عامل سیاسـت آمریـکا در منطقـه بود، 
ابـراز داشـت: در شـرایط فعلـی شـاهد تغییـر رویکـرد متحـدان 

منطقـه ای آمریـکا هسـتیم.
به گـزارش کاغذ وطـن به نقـل از ایسـنا، اصغـر زارعـی در تحلیل 
خود از بازگشـت سـوریه به اتحادیه عرب اظهار داشـت: بـه دنبال 
شکسـت پـی در پـی سـناریوها و توطئه هـای رژیم صهیونیسـتی 
و آمریـکا و علیرغـم هزینه هـای سـنگینی کـه به منطقـه تحمیل 
کردنـد و حتـی عربسـتان و متحدیـن آنـان کـه جنـگ نیابتـی 
بـه راه انداختنـد و سـرمایه های بسـیار زیـادی را از بیـن بردنـد  
و کشـورهایی ماننـد سـوریه، یمـن، لبنـان، عـراق و ... متحمـل 
این خسـارت شـدند، تـلاش داشـتند تـا طرحـی را تحـت عنوان 
خاورمیانه جدیـد و بزرگ تـر مطرح کننـد خوشـبختانه هیچ یک 

از ایـن برنامه هـا عملـی نشـد.
وی تصریـح کـرد: همچنیـن به دنبـال ایـن بودند که بشـار اسـد 
بایـد کناره گیری کنـد و ایـن مسـاله  در راهبرد سیاسـت خارجی 
آمریکا هم مطرح شـده بـود. مقاومـت در منطقه و سـوریه، لبنان،  
عراق و حتی سـرزمین های اشـغالی باعث شـد روز به روز شـرایط 
و واقعیـت منطقه خـود را بـه آمریکا، رژیـم صهیونیسـتی، غرب و 

حامیان آنـان تحمیـل کند.
 ایـن کارشـناس مسـائل غـرب آسـیا بـا بیـان ایـن کـه تغییـر 
رویکـردی را در متحـدان منطقه ای آمریکا شـاهد هسـتیم، اظهار 
داشـت: از یـک طـرف فاصلـه گرفتـن و قـدرت گرفتـن شـرق بـا 
محوریت روسـیه،  چین و ایران مثلـث جدیدی را بـه لحاظ قدرت 
جهانی شـکل داده، از سـوی دیگر شـاهد تغییـر رویکرد بـه دلیل 
ضعـف و ناتوانـی آمریـکا در متحدیـن منطقـه ای و نیـز ناکامـی 

ایـالات متحـده بودیـم.
زارعـی ادامـه داد: همچنیـن ایـن تغییـر رفتـار را در عربسـتان،  
امـارات،  مصـر، اردن و کویت... شـاهد هسـتیم، لذا حضور سـوریه 
به عنـوان قدرت برتـر در مقابله با تروریسـم که  با قـدرت و صلابت 
توانسـت ایـن بحـران را مدیریت کنـد و نیز بـا حمایـت جمهوری 
اسـلامی ایـران و مقاومـت توانسـت خـودش را قـدرت پیـروز و 

قدرتمند بـه منطقـه تحمیـل کـرد را نیز شـاهدیم.
 وی خاطرنشـان کـرد: تجدیـد نظـر اتحادیـه عـرب از یکـی دو 
سـال پیش آغاز شـده و شـاهد روابـط دیپلماتیک بودیـم و برخی 
کشـورهای عرب بازگشـایی دفاتر خود در دمشـق را آغـاز کردند. 
همین مسـاله باعث شـد بعـد از تلطیـف روابـط ایران و عربسـتان 
و برخی کشـورهای دیگـر اتحادیه عـرب در تصمیمـی قابل پیش 
بینی شـده موضوع سـوریه برای بازگشـت بـه اتحادیه عـرب را به 

طـور رسـمی اعـلام کند.
زارعی بـا اشـاره بـه اینکـه طلیعه افـول قـدرت آمریـکا را شـاهد 
خواهیـم بود، گفـت:  با افول قـدرت آمریـکا پس از تحـولات اخیر 
شـرایط بـا ثبـات و پایـداری در غـرب آسـیا حاکـم خواهـد بـود. 
ضمن اینکـه همکاری نزدیـک ایران و عربسـتان بیانگر این اسـت 
که آمریـکا دیگر توانمنـدی و انحصـار بـرای تاثیرگذاری مسـائل 

منطقه ای را از دسـت داده اسـت.

خبر

کاغذ سیاست

قالیباف از واگذاری شاسی بلندها  خبر داشت
گزارش
کرمان نو

حسـین جلالـی گفـت: قطعـا قالیبـاف بـا واگـذاری 
خودرو هـا بـه ایـن سـبک موافقت کـرده اسـت؛یک 
آقایی کـه راننده یکـی از نماینـدگان مجلس اسـتان 
کرمان بوده، در یک نمایشـگاهی به واسـطه نماینده، 
بـه شـرکت خودروسـاز معرفی می شـود. ایـن آقا هم 
چـون راننده بـوده و در مجلس رفـت و آمد داشـته، با 
نماینـدگان، دفاتـر و معـاون اجرایـی آشـنا می شـود 
و از ایـن روابـط اسـتفاده می کنـد. روابـط ناسـالمی 

شـکل گرفت .
به گزارش کرمان نـو، روزنامـه اعتماد دربـاره جنجال 
شاسـی بلندها با حسـین جلالـی نماینده رفسـنجان 
مصاحبـه کـرده اسـت. بخشـهایی از مصاحبـه را 

می خوانیـد:
ماجرای واگـذاری خودروها بـه نمایندگان هر 
روز در حال تایید و تکذیب اسـت، روایت شـما 

از این ماجرا چیسـت؟
یکی از خودروسـازان ماشـین را در بازار 7۰۰ میلیون 
تومان می فروخته و بـه اینها هم همـان 7۰۰ میلیون 
تومـان را فروخته اسـت. فقـط تفاوتـی کـه دارد، این 
اسـت که قسـطی فروخته اسـت. این هم یک شرکت 

خصوصی بوده اسـت.
 منتهـا مـوردی کـه مـن می بینـم، این اسـت کـه از 
طریـق روابط ناسـالم اتفـاق افتاده اسـت. تفـاوت آن 
هم بـا بـازار حـدود 1۰۰ تومان بوده اسـت و کسـانی 
کـه ایـن روابـط را نداشـته اند، نتوانسـته اند از ایـن 
امتیاز اسـتفاده کنند. بنابراین اشـتباه این مسـاله در 

برقـراری همیـن روابط اسـت.
در ایـن ماجرا دربـاره یک کارمنـد مجلس هم 
صحبـت شـده؛ نقـش ایـن کارمند چـه بوده 

؟ ست ا
اشـتباهی که صورت گرفته اینجاسـت؛ یک آقایی که 
راننده یکی از نمایندگان مجلس اسـتان کرمان بوده، 
در یک نمایشـگاهی بـه واسـطه نماینده، به شـرکت 
خودروسـاز معرفی می شـود. این آقا هم چـون راننده 
بـوده و در مجلس رفـت و آمد داشـته، بـا نمایندگان، 
دفاتر و معـاون اجرایی آشـنا می شـود و از ایـن روابط 
اسـتفاده می کنـد. روابـط ناسـالمی شـکل گرفت که 
من هـم بـه آن معترضم، بـه مجلس پل زده می شـود 
و بـا دوستان شـان و افـراد و ... می گویـد مـا ماشـین 
داریـم و می توانیـم به شـما خـودرو بدهیـم. آنها هم 
می گوینـد مـا نداریـم و از ایـن دسـت صحبت هـا؛ او 
هم می گویـد خب مـن بـا مدیریت صحبـت می کنم 
که قسـطی شـود. این خودروهـا را برخـی کارمندان 
مجلس و برخـی نماینـدگان گرفته اند. شـنیده ام ۵۰ 
تـا 6۰ نفـر از این خودروهـا گرفته انـد اما بـرای تعداد 

مـدرک معتبری نـدارم. ایـن افـراد را بـرای بازدید به 
آن شـرکت خودروسـازی که می بردند، هدیـه ای که 
می خواسـتند بـه آنها بدهنـد، حوالـه یک خـودروی 

قسـطی بوده اسـت.
اقساط چقدر بوده؟

از میـزان اقسـاط خبـر نـدارم. امـا وقتـی یـک خبـر 
بـه درسـتی منتشـر نمی شـود، همـه از آن آسـیب 
می بیننـد. تاریـخ واگـذاری خودروهـا به ایـن جمع، 
تیرماه 14۰۰ بوده اسـت. رئیسـی مرداد تنفیذ شـده 

و شـهریور هـم سـکان را در دسـت گرفته اسـت.
پـس ماجـرای واگذاری هـا در خـرداد و مرداد 

1401 چـه بوده؟
معلـوم می شـود که طـرح این موضـوع که متاسـفانه 
از خـود مجلس بـود، بـرای حـذف وزیـر با یـک خبر 
دروغ بود و این ضربـه را به صنعت کشـور وارد کردند. 
خوب اسـتیضاح روش دارد؛ روش این نبـود که جعل 

خبـر کنند.
معتقدید کـه فاطمی امیـن بابت ایـن موضوع 

برکنار شـد؟
بلـه قطعـا؛ ایشـان از وزرای کارآمـد کابینـه بـود و 

زحمـات زیـادی کشـیده بـود.
اما مـواردی کـه آقـای علیرضابیگـی گفته به 

مـرداد و خـرداد 1401 مربوط می شـود.
مـن تاریخ هـا را از آقـای نیکـزاد گرفتـه ام و تیـر مـاه 
14۰۰ بـوده اسـت. امـا ببینیـد، فسـاد و اختـلاس 
بزرگی که در آن یک مالی بالا کشـیده شـده باشد که 
بخواهیـم از حلقـوم آنها بیرون بکشـیم، نبوده اسـت. 
آنهـا پـول خودشـان را داده انـد و ماشـین خریده اند. 

برخـی از اینهـا نقـدی و ماننـد مـردم خریده اند.
اما آنهـا بـدون نوبـت و نام نویسـی خریدند و 

نوعـی رانت بوده اسـت.
خیر؛ آن زمان نوبت وجود نداشـته اسـت. در آن زمان 
ایـن خودروها بـه روز بـوده و مردم هـم همین قیمت 
و به صورت نقـدی 7۰۰ میلیـون تومـان می خریدند. 
خیلـی هـم بـازاری نداشـت و می گفتنـد نفعـی هـم 

نداشـته است.
بـاز هـم می پرسـم؛ نامه هایـی کـه آقـای 
علیرضابیگـی منتشـر کـرده، مربـوط بـه 

می شـود. پارسـال  تابسـتان 
آقـای علیرضابیگـی از وزیـر صمـت ناراحـت بـود و 
می خواسـت ایشـان را حـذف کننـد کـه حـذف هـم 
کردند و الان پشـیمان هسـتند و دیگر فایده ای ندارد.

1401 هیـچ  یعنـی شـما می گوییـد سـال 
واگـذاری صـورت نگرفتـه اسـت؟

خیر؛ سـال 14۰1 هیچ اتفاقی نیفتاده اسـت و هرچه 
بوده تـا تیر 14۰۰ بوده اسـت.

هیات رییسـه مجلـس در جریان ایـن موضوع 

؟ د بو
اتفاقـا مشـکل اساسـی، هیات رییسـه اسـت. آقـای 
رییـس صادقانـه صحبـت نکـرد و بایـد صادقانـه 
توضیـح مـی داد. ایـن خودروهـا بـدون اجـازه رییس 
کـه نمی توانسـتند وارد مجلـس شـوند. حتمـا بایـد 
معرفی نامـه از رییـس مجلس داشـته باشـند؛ رییس 
مجلس موافقـت کرده کـه معاونت اجرایی ایـن اقدام 
را انجـام دهـد. یـک نمایشـگاهی گذاشـته اند و قطعا 

رییـس از ایـن قضیـه خبردار شـده اسـت.
یعنی آقـای قالیبـاف از ایـن موضوعـات خبر 

داشـته است؟
رییس از این مسـائل باخبر بوده؛ قطعـا جناب رییس 
بـا واگـذاری خودروهـا بـه این سـبک موافقـت کرده 
اسـت؛ مگـر می شـود کـه در مجلـس، زیرمجموعـه 
رییس چنیـن کاری انجام دهد و رییس خبر نداشـته 
باشـد؟ اگر آقـای قالیبـاف بگوید مـن از ایـن موضوع 
خبـر نداشـتم، فاجعـه اسـت کـه در زیرمجموعه اش 
چنین حرکتـی صورت گرفته اما خبر نداشـته اسـت. 
لذا قطعا خبر داشـته و موافقـت هم کرده اسـت. حالا 
اما مثـلا موافقت کلـی می کنند کـه معاونـت اجرایی 
مجـاز اسـت جهـت خدمـات رفاهـی بـه نیروهـای 
مجلس و کارمنـدان و نماینـدگان مجلـس، اقداماتی 
داشـته باشـد. اینها فکر می کردند اینکه یک ماشـین 
قسـطی در اختیـار برخی نمایندگان گذاشـته شـود، 
یـک خدمـت اسـت. مسـاله اینجـا، ایـن اسـت کـه 
هیات رییسـه بـه خصـوص رییس مجلـس بایـد روز 
قبـل از اسـتیضاح وزیـر صمـت، موضـوع خودروها را 

صادقانه بـه مـردم توضیح مـی داد.
ولـی رسـانه های دولـت و مجلـس بودنـد که 

علیـه یکدیگـر مطلـب منتشـر می کردند.

بلـه؛ بـه خاطـر اینکـه صادقانـه صحبـت نشـد، ایـن 
کارهـا انجـام شـد.

امـا مثـلا خبرگـزاری مجلس بـا نماینـدگان 
گفت وگـو می کـرد و آنهـا می گفتند کـه نهاد 
ریاست جمهوری و سـازمان بازرسـی در زمان 

درویشـیان هم گرفته اسـت.
 وقتـی هـدف وسـیله را توجیـه می کنـد، چوبـش را 
هـم می خورند. وقتـی آمدنـد یک وزیـری را بـا دروغ 
انداختند، آنهایـی که ایـن کار را کردنـد، باید چوبش 

را بخورنـد.
فکر می کنیـد جریان سیاسـی خاصی پشـت 

ایـن ماجرا بوده اسـت؟
کشـف این مورد با دسـتگاه های نظارتی و اطلاعاتی 
اسـت اما مـن قطعـا دسـت مافیـا را در ایـن مباحث 
صنایع، معـادن و خودرو می بینم. مشـکلات داشـت 
حـل می شـد و بـه سـمت روزآمدسـازی واگـذاری 
خـودرو می رفـت. بـا واردات خودروهـای دسـت 
دوم و صـد هـزار خـودروی صفـر کیلومتـر و تولیـد 
یک میلیـون و ۵۰۰ هزار خـودرو در سـال، در پایان 
سـال می شـد که عرضه و تقاضا برابر شـوند و التهاب 
بـازار خـودرو در جامعـه کاهـش یابـد. این مسـائل 
داشـت حـل می شـد. فاطمـی امیـن فسـاد سـتیز 
بـود و در بحث معـادن ثابـت کـرد. البته هر انسـانی 
نقـاط ضعفـی دارنـد امـا خیرالموجودین بـود. اینها 
اصـرار داشـتند کـه بازرگانـی تفکیـک شـود، فلان 
معـدن واگذار شـود و ... افـرادی مدام بـه نمایندگان 
شهرشـان مراجعـه می کردنـد و نماینـدگان هـم 
می خواسـتند خواسـته ایـن سـرمایه گذاران را 
بـرآورده کننـد و وزیـر هـم می دیـد کـه ایـن کار 

درسـت نیسـت.

ن نو
رما

: ک
س

عک

مسئولان در برابر فتنه فتنه گران هوشیارانه عمل کنند
نماینـده مـردم تهـران در مجلـس گفـت: گلایه داریـم از افـرادی کـه باید 
هوشـیارتر از همیشـه باشـند و نیسـتند، در ماجـرای اخیـر نوچه هـای 
دسـت چندم جریـان انحرافـی در همه جـا بحـران آفرینی می کننـد، حال 
ارکان مجلـس می توانسـتند با توضیـح به موقـع ادعـای اتهام زننـدگان را 
رد کنند،چـون این اتفـاق در تیـر مـاه 14۰۰ رخ داده بـود که هنـوز دولت 
رئیسـی تشـکیل نشـده بود، چگونه این مسـئله به اسـتیضاح ارتبـاط پیدا 

کـرد؟
بـه گـزارش ایلنـا، غلامحسـین رضوانـی در نشسـت علنـی امـروز 19 
اردیبهشـت مجلـس شـورای اسـلامی در نطـق میـان دسـتور خـود، بـا 
گرامیداشـت روز معلـم و هفتـه معلـم از حضـور تمـام مـردم در حماسـه 
بـزرگ روز 22 بهمن و روز قـدس کمال تشـکر و قدردانی را کـرد و گفت: از 
حساسـیت ویژه مردم در مورد عملکرد مسـئولان و نمایندگان تشـکر ویژه 
دارم؛ اظهـار نفـرت از غرب گرایـان، هیاهوگر،  فتنـه ای و انحرافـی که برای 

هماهنگـی بیشـتر بـا شـیطان بـزرگ بـا هـم همـکاری می کنند.
نماینـده مـردم تهـران، شـمیرانات، ری، اسلامشـهر و پردیـس در مجلس 
شـورای اسـلامی افزود: اگرچه فتنه  گران همیشه پیشـتاز خیانت و خباثت 
بوده اند امـا اخیـرا انحـراف گـران می خواهند بـه دشـمنان گـرا بدهند که 
خباثت بیشـتری دارند چرا؟ چـون دیده اند متجـاوز بیش از 3 دهـه؛ اصرار 
بـه تئـوری فشـار از پاییـن و چانه زنـی در بـالا بـه جـز رویگردانی مـردم با 

مجـازات دیگـری مواجه نشـده اند.
وی ادامـه داد: امـروز هماهنگی هر دو دسـته بـا منافقان و سـلطنت طلبان 
و قدرت هـای شـیطانی منطقـه ای وبیـن الملـل و احـزاب فسـق و فجور و 
ـمس اسـت؛ آن وقت جریان  بهایی هـا و برخی از ضد بهایی هـا اظَهَرُ مِنَ الشَّ
انقلابـی را متهم می کننـد و می خواهنـد میـوه آن را در انتخابـات پیش رو 
بچینند؛ امـروز وظیفه ما هوشـیاری اسـت؛ طرفـداران نظام و انقـلاب باید 

هوشـیار باشـند.أخََا الحَْرْبِ الْرِقُ وَ مَنْ نـَامَ لمَْ ینَُـمْ عَنْهُ.

 نماینـده مـردم در مجلـس یازدهـم در ادامـه تاکید کـرد: وقتـی مدیریت 
دو قـوه را در اختیـار داشـتند بـا بـی حیایـی تمـام نظـام را تهدید بـه عدم  
برگـزاری انتخابـات کردنـد ، امـروز  ما را بـه هماهنگـی با دولـت متهم می 
کنند؛ از علائم اساسی شیطان استفاده از اسـتانداردهای دوگانه  و چندگانه 
اسـت،دیروز هماهنگـی بـر علیـه رای مـردم  توسـط فتنـه گـران افتخـار 
بود،امـروز آمادگی برای خدمت رسـانی به مردم  نقطه ضعف محسـوب می 
شـود و باید مجلـس و دولت مـورد هجمـه قـرار بگیرند،البته همـه  امور در 

سـایه غفلت من و شـما  صـورت مـی گیرد.
نماینده مـردم تهران شـمیرانات اظهار داشـت: توضیح دیر هنـگام دیروز 
کافی نیسـت، آیـا نمی بینید آمریـکا پرسـتان فتنه گـر و انحرافـی هلهله 
مـی کننـد؟ آیـا فراموش کـرده ایـد  کـه سردسـته و خـط دهنـده اصلی 
فتنه گـران وقتی وزیر بـود، در مجلـس دهم  بـا صراحت تمـام قصد خود 
را بـرای فاسـد کـردن نماینـدگان بیـان کـرد و گفت به هـر کدام از شـما 

کمتـر از دو ماشـین داده ام بگویید،همـان فـردی که بـا سـوابق مبارزات 
الحـادی و زمینـه مارکسیسـم آمریکایـی به زنـدان شـاه رفـت و ادعا می 
کند در زندان شـاه مسلمان شـده اسـت،البته مشخص نیسـت که توسط 
منافقین مسـلمان شـده یـا گروهـی دیگر،بـا روحانیـت نیز رابطـه خوبی 
نداشـت ایشـان مخالفت خود را با انقلاب اسـلامی  با صراحت هرچه تمام 
تر اعـلام می کنـد و گفتـه که اگـر ما مـی دانسـتیم انقـلاب اینگونـه بود 
مـردم را به انقـلاب تشـویق نمی کردیم.شـما کـه در زنـدان بودیـد ،مگر 

مـردم به حـرف شـما انقـلاب کردند؟
وی یادآور شـد: ایشـان در اعتراضات منکر نقش منافقین و سلطنت طلبان 
شـده و می گوید جوانان مـی خواهند الگـوی زندگی خـود را تغییـر دهند، 
جوانان ما که آه در بسـاط ندارنـد،؛ تا بخواهنـد زندگی خـود را تغییر دهند 
و مـی گوینـد ما نمـی توانیـم زندگـی تشـکیل دهیـم، در حالی کـه اثبات 

شـده است.

رئیـس سـتاد کل نیروهـای مسـلح گفـت: 
زمینه هـای قطعـی و وسـیع همگرایـی در 
ملت های منطقـه وجـود دارد و آن ها دیـر یا زود 
بر اختلافات تصنعی و عوامـل واگرایی غلبه پیدا 

خواهنـد کـرد.
به گـزارش کاغذ وطـن به نقـل از ایلنا، سرلشـکر 
پاسـدار محمد باقـری رئیس سـتاد کل نیروهای 
مسـلح که در صدر یک هیـات عالی رتبـه نظامی 
بـه عمـان سـفر کـرده بـود، در جمـع اسـاتید و 
فرماندهـان دانشـگاه علـوم راهبـردی و دفاعـی 
عمـان بـه ایـراد سـخنرانی پرداخـت. سرلشـکر 
باقـری در ابتدای سـخنان خـود ضمن تشـکر از 
رئیس دانشـگاه علـوم راهبـردی و دفاعـی عمان 
بـا اشـاره بـه شـکل گیری نظـم نویـن جهانـی 
بیان کرد: امـروزه بسـیاری از اندیشـمندان تائید 
می کنند که جهان به سـمت اسـتقرار یـک نظام 
جدید در حـال حرکت اسـت. پـس از فروپاشـی 
اتحـاد شـوروی آمریـکا مدعـی نظم تـک قطبی 
شـد و بـرای اسـتقرار آن تـلاش زیـادی کـرد که 
موفق هم نشـد. وی افزود: یکی از وجوه مشـخص 
نظام های معاصر، جهانی ناعادلانه بـودن آن بوده 
و براساس فلسـفه این نظام حق با کسی است که 
صاحب قـدرت باشـد و این نـه تنها بـا آموزه های 
دینـی مـا بلکـه بـا اصـول انسـانی نیـز مغایـرت 
دارد و بـه همیـن دلیل جمهـوری اسـلامی ایران 
همواره با آن مخالفت کرده اسـت. معیار اساسـی 
بـرای سـاخت جهانـی بهتـر را عدالـت می دانیم 
تأملـی اجمالـی بـر سرنوشـت و علـل فروپاشـی 
امپراطوری هـا و نظام هـای جهانـی قبلی نشـان 
می دهد فقدان عدالت عامل مهمی در فروپاشـی 
آن ها بوده اسـت. رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
با اشـاره به شکسـت طـرح ننگیـن صلـح آبراهام 
تصریـح کـرد: طرحی کـه امروز بـه عنـوان طرح 

آبراهـام توسـط دولـت آمریـکا در منطقـه دنبال 
می شـود بـرای تثبیـت اشـغال و تـداوم ظلـم و 
سـتمی اسـت که بیش از 7 دهه بر مـردم مظلوم 
فلسـطین رفته اسـت اما یقین داریم که پیروزی 
نهایی با حق اسـت. وی ادامـه داد: سـلطه جویی 
)هژمونـی( برخاسـته از نظام ناعادلانـه جهانی به 
یک رفتار بیمارگونه برای برخـی قدرت ها تبدیل 
شـده اسـت که گویـی گریـزی از آن ندارنـد ولی 
نشـانه های افـول قـدرت آمریـکا از مدت ها پیش 
نمایان شـده و یقین داریم نظم جدیـد مبتنی بر 
هژمون تـک قطبی نخواهد بـود. وی افـزود: یکی 
دیگـر از ویژگی هـای نظـم جدیـد این اسـت که 

این نظـم یک نظـم منطقـه ای خواهـد بود.
رئیس سـتاد کل نیروهای مسـلح با بیـان اینکه 
سیاست اصولی جمهوری اسـلامی ایران همواره 
مبتنی بر شکل گیری ترتیبات امنیت منطقه ای 
بـدون دخالـت قدرت هـای فرامنطقـه ای بـوده 
اسـت، تاکید کـرد: البتـه از این مهم بـا مخالفت 
سـلطه جویان ممانعـت شـده و در این مسـیر از 
ابـزار ایران هراسـی در منطقـه اسـتفاده کرده اند 
یعنی دقیقـاً به همـان نحو کـه در غـرب از حربه 

اسـلام هراسـی بهره برده اند. وی ادامـه داد: آنچه 
مسلم اسـت زمینه های قطعی و وسیع همگرایی 
در ملت های منطقه وجـود دارد و آن ها دیر یا زود 
بر اختلافات تصنعی و عوامـل واگرایی غلبه پیدا 
خواهند کرد. سرلشـکر باقـری در ادامه سـخنان 
خود با بیـان اینکه تبدیـل خلیج فـارس و دریای 
عمان به آب های دوستی و پیشـرفت و رفاه برای 
مردم منطقه دور از دسترس نیست، بیان داشت: 
دسـتیابی به ایـن آرمان بـزرگ نیازمنـد تدبیر و 
تـلاش و رفـع توطئه هـا و فتنه هایـی اسـت کـه 
در سـر راهمان قـرار دارد. وحدت و بـرادری بین 
مسـلمانان مـورد تاکید دیـن و رهبـران دینی ما 
بوده و هـر قدمـی در این مسـیر برداشـته شـود 
خداپسـندانه خواهد بـود. وی افـزود: همان گونه 
یکی از پایه هـای اساسـی دفاع اطمینـان بخش 
را بومـی بـودن آن می دانیم کـه خوداتکایی وجه 
اصلی آن است. پایه اصلی امنیت اطمینان بخش 
را هـم بومـی بـودن امنیـت منطقـه ای ارزیابـی 
می کنیـم کـه در آن همـه کشـورهای منطقـه 
مشـارکت کننـد و در سـازوکار آن هیـچ قـدرت 

بیگانه ای دخالت نداشـته باشـد.

عضو کمیسـیون قضایـی و حقوقـی مجلس، با 
بیان اینکه امـروز بانک هـا از رسالتشـان فاصله 
گرفته انـد، از سـرمایه گذاری آنهـا در خریـد و 
فـروش ملـک و بحـث سـاخت و سـاز، دخالت 
در تجـارت و مجتمع هـای تجاری و مسـکونی 
انتقاد کـرد و از این اقدامات به عنـوان عاملی در 
جهت افزایـش تـورم در بازار مسـکن یـاد کرد.

به گـزارش کاغـذ وطن بـه نقـل از ایلنـا،  هاجر 
چنارانی  در نشسـت مجلس شـورای اسـلامی 
در نطـق میان دسـتور خـود گفـت: ز نیشـابور 
و نیشـابوریان یاد/کـه نیشـابور شـهر عشـق و 
فریاد/هـزاران درود هزاران سـلام/به شـهیدان 
پـاک خـاک نیشـابور بـزرگ و بـه سـرداران 
نوآوران؛ 28 اردیبهشـت ماه سالروز ملی حکیم 
عمر خیام نیشـابوری اسـت، از همیـن تریبون 
خانـه ملـت، همـه نیشـابوریان عزیـز و همـه 
نیشـابور دوسـتان را دعـوت می کنـم در ایـن 
روز ارزشـمند در خاک پاک نیشـابور ما میزبان 

قدوم شـما باشـیم.
وی تصریـح کـرد: و امـا خیـام نیشـابوری 
از بزرگتریـن دانشـمندان سـده هـای ۵ و 6 
هجـری در فلسـفه ریاضیـات و نجـوم سـرآمد 
زمان خـود بـود، زنـده یـاد علامه محمـد تقی 
جعفـری در تحقیقـات خـود در بـاب خیـام به 
چند منبع موثق اشـاره می کنـد کـه از او با نام 
امـام و حجـت الحق یاد مـی کند. در بـاب خیام 
پرسشـگری و خلاقیت او کم نظیر و مثال زدنی 
بـود، خیام بـه زیبایـی تمام بـی اعتبـاری دنیا، 
گذرا بـودن عمر و ناتوانـی انسـان در برابر خالق 
متعال را گوشـزد می کنـد و برای انسـان امروز 
اغتنـام فرصت و لـذت بـردن از حـال را توصیه 
مـی کنـد. ایـن قافلـه عمـر عجـب می گـذرد/

دریـاب دمـی کـه با طـرب مـی گذرد

چنارانی اظهار کـرد: و اما هجدهم اردیبهشـت 
ماه یـا هفتـه و روز جهانی صلیب سـرخ و هلال 
احمـر، ایـن روز را بـه همه کسـانی کـه زحمت 
مـی کشـند و هر بـار کـه حادثـه ای انـدوه می 
سـازد بـا هـلال سـرخ عشـق و دوسـتی از غـم 
هایمـان مـی کاهنـد و همـه آنهایی کـه لباس 
عاشـقی بـر تـن دارنـد روزتـان سـرخ و عشـق 
آفریـن و مسـیرتان در پنـاه لطـف پـروردگار 
همواره سـبز باد. وی افزود: در این راستا تقدیم 
می کنـم از اندیشـه هایی کـه خانه هـای هلال 
را ایجاد کردند تا در راسـتای تـاب آوری جوامع 
محلـی و حفاظـت از محیـط زیسـت و اقلیـم 

روسـتایی کمـک کنند.
چنارانـی بیـان کـرد: و امـا همـکاران خوبـم، 
یـک نکته جالـب در بحـث بانک هـا و بانکداری 
جمهـوری اسـلامی ایـران، یـک نکتـه ای کـه 
در ایـن 8 سـال مجلـس بـه آن رسـیدم اینکـه 
متاسـفانه هیـات مدیره هـا و مدیر عامـل بانک 
هـا در جمهـوری اسـلامی ایـران از حالتـی بـه 
حالتـی و از بانکـی بـه بانکـی دیگـر منتقل می 
شـود و اینطـوری اسـت که متاسـفانه مشـکل 

نظـام بانکـداری مـا هیـچ وقـت حـل نشـده و 
نخواهـد شـد.

وی افـزود: یکـی از بزرگتریـن چالـش هـای 
اقتصـادی جامعه و حتی از دغدغـه های جامعه 
بانک ها و سـودهای ربوی و پلکانی و مرکب آن 
هسـتند، امـروز بانـک هـا از رسالتشـان فاصله 
گرفتـه انـد و بـا سـرمایه گـذاری در خریـد و 
فـروش ملـک و بحـث سـاخت و سـاز، دخالت 
در تجـارت، مجتمـع هـای تجاری و مسـکونی 
و متاسـفانه روز بـه روز بـه تـورم بـازار مسـکن 

افـزوده می شـود.
چنارانـی عنوان کـرد: بانـک های بایـد محکوم 
و مکلـف شـوند کـه بـه قشـر ضعیـف خدماتی 
بدهند و از پرداخت تسـهیلات ازدواج و مسکن 
و قرض الحسـنه و فرزنـدآوری حمایت کنند نه 
اینکه هـزاران نفر متاسـفانه در نوبت هسـتند.

وی افـزود: یـک نکتـه دیگـر در بـاب بانـک ها، 
چند درصد اعتبارات بانک هـا زیر 2۰۰ میلیون 
به مـردم پرداخـت شـده و چنـد درصـد از آنها 
برگشـت نکـرده که امـروز متاسـفانه مـردم در 
حوزه انتخابیـه همه منتظر این وام ها هسـتند؟

ملت های منطقه بر اختلافات تصنعی و عوامل 
واگرایی غلبه می کنند

بانک ها
از رسالتشان فاصله گرفته اند

لنا
: ای

س
عک

لنا
: ای

س
عک

گزارش
ایلنا

گزارش
ایلنا
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اینفوگرافیک

مدیرعامل سـازمان تدارکات پزشـکی هلال احمر از افزایـش ۵۰ درصدی 
تولیـد »سـوکارت« )کنسـانتره پـودری بی کربنـات( بـه همـت جمعیت 
هلال احمـر خبـر داد و گفت:تـلاش می شـود تـا محصـولات مـورد نیـاز 

بیماران خـاص با سـرعت بیشـتری تولید شـود.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از ایرنـا، علیرضا عسـکری بـا اشـاره به 
تولیدات حوزه تجهیزات پزشـکی گفت: یکی از محصولاتی که در شرکت 
تجهیـزات پزشـکی تولیـد می شـود، »سـوکارت« یـا همـان کنسـانتره 

پـودری بی کربنـات اسـت.
وی افـزود: ماشـین دیالیـز، ابتـدا بی کربنـات سـدیم خشـک موجـود در 
»سـوکارت« را بـا آب خالـص RO به صـورت آنلایـن مخلوط، سـپس با 
اختـلاط آن با مایـع کنسـانتره اسـیدی، محصـول همودیالیز مناسـب را 

تهیـه می کنـد.
عسـکری اضافه کرد: 6 هـزار و 48۰ گالـن محلـول دیالیز ۵ لیتـری نیز 
در همیـن بـازه زمانی تولیـد شـده و بـرای تکمیل ایـن چـرخ، 26 هزار 

و 88۰ عـدد نیـز »سـوبگ« سـاخته شـده اسـت؛ همچنیـن در هفتـه 
گذشـته بیش از 33 هـزار و 4۰۰ عـدد انواع صافـی دیالیز و بیـش از 4۰ 
هـزار سـت دیالیز نیـز تولید شـده اسـت تا نیـاز بیمـاران خـاص در این 

مجموعـه تامین شـود.
به گـزارش ایرنا، سـازمان تـدارکات پزشـکی هلال احمـر با هـدف تأمین 
دارو و تجهیزات پزشکی مورد نیاز بیمارسـتان ها و مراکز درمانی جمعیت 
هلال احمـر فعالیـت خـود را در سـال 1334 آغـاز کـرد؛ این سـازمان به 
عنـوان یـک هلدینـگ دارویـی و تجهیـزات پزشـکی بـا مجموعـه ای از 
کارخــانه های تولیــد دارو و تجهیـزات پزشـکی و بـا در اختیار داشـتن 
شـرکت پخـش دارو و شـرکت بازرگانـی تـلاش می کنـد، ضمـن ارائـه 
بهترین خدمـات به آحـاد جامعه، نقـش بسـزایی در ارتقاء نظام سـلامت 

کشـور ایفـاء کند.

افزایش 50 درصدی تولید »سوکارت«

عکس نوشت

اعظمی ساردوئی در تذکر شفاهی:

ضرورت تجدیدنظر 
در قیمت گذاری 

خرید تضمینی گندم
نماینـده مـردم جیرفـت و عنبرآبـاد 
در مجلـس خواسـتار تجدیدنظـر در 
قیمت گذاری خریـد تضمینی گندم شـد. 
ذبیح الله اعظمی سـاردوئی در جلسه علنی 
مجلـس شـورای اسـلامی ضمـن تبریک 
هفته هـلال احمـر گفـت: قدردانـی دولت 
ترکیه از جمعیت هلال احمـر ایران و نقش 
موثر آنها در خدمات رسـانی به زلزله زدگان 
ایـن کشـور نشـانگر چابکـی و آمادگـی 
فعالان ایـن حوزه اسـت که جـای قدردانی 

از فعـالان ایـن حـوزه دارد.
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس 
در تذکری به وزارت جهاد کشـاورزی اظهار 
کـرد: قیمـت پیـاز، سـیب زمینی، گوجـه 
فرنگی و هندوانه در قطب کشاورزی کشور 
یعنی جیرفـت و عنبرآبـاد کاهـش یافته و 
این موضوع سبب ورشکسـتگی کشاورزان 
می شـود لذا بایـد بـرای این موضـوع تدبیر 

. د شو
او ضمـن تقدیـر از خدمـات فعالان بسـیج 
سـازندگی در روسـتاها خاطـر نشـان کرد: 
مسـئولان مربوطه در تعییـن قیمت خرید 
تضمینی گندم باید تجدیدنظـر کنند زیرا 
این قیمت شایسته نیسـت و باید نرخ تورم 

و هزینه هـای تولید نیز محاسـبه شـود.

رئیـس مجمـع نماینـدگان اسـتان کرمـان 
دریافت هرگونه خودرو خارج از نوبت از سـوی 
نماینـدگان اسـتان کرمـان را تکذیـب کـرد. 
حجـت الاسـلام موسـی غضنفرآبـادی گفت: 
در پـی ادعـای یکـی از نماینـدگان مجلـس، 
مبنی بر تحویـل تعدادی دسـتگاه خـودروی 
شاسـی بلند به نماینـدگان، دریافـت هرگونه 

خودرو شاسی بلند از سـوی نمایندگان استان 
کرمـان تکذیب می شـود.  درپی »درخواسـت 
شـفافیت« تعـدادی از نماینـدگان مجلـس، 
خبرگـزاری صـدا و سـیما فهرسـت اسـامی 
نمایندگانـی را کـه بـه صراحـت اعـلام کرده 
اند خـارج از نوبت خـودرو دریافت نکـرده اند، 

منتشـر کرد.

در نخسـتین نشسـت هیات نماینـدگان دوره 
دهـم فعالیـت اتـاق کرمـان، هیـات رئیسـه 
ایـن اتـاق بـرای دوره مذکـور انتخـاب شـد. 
بـه گـزارش کرمان نـو بـه نقـل از روابـط 
عمومی اتـاق بازرگانی کرمـان، بر این اسـاس 
سـیدمهدی طبیـب زاده رئیـس، حمیـد 
عزت آبادی پـور نایـب رئیـس اول، محمدرضا 
بهرامـی نایب رئیـس دوم، عبـاس جبالبارزی 
خزانـه دار و آرش علوی به عنـوان دبیر انتخاب 
شـدند. همچنیـن در این نشسـت نمایندگان 
اتـاق کرمـان در هیات نماینـدگان اتـاق ایران 

انتخـاب شـدند.
حجت نوقـی،  مجیـد  بدرآبـادی،  حامـد 

بهرامـی،  علـوی، محمدرضـا  سـیدآرش 
محمـد  محمدمیرزائیـان،  محمدعلـی 
عزت آبـادی  پـور،  حمیـد  افشـاری پور، 
علـی نقـوی، عبـاس جبالبـارزی، جلیـل 
کاربخـش راوری، سـید محمدرضـا ترابـی 
 موسـوی، سـیدمهدی طبیـب زاده و محسـن 
ضرابـی نماینـدگان اتـاق کرمـان در هیـات 
نماینـدگان اتـاق ایـران شـدند. انتخابـات 
دهمیـن دوره هیات نماینـدگان اتـاق کرمان 
همزمـان بـا اتاق هـای سراسـر کشـور شـنبه 
2۰ اسـفندماه 14۰1 برگزار شـد. در انتخابات 
اتـاق کرمـان 48.21 درصد از اعضا مشـارکت 

داشـتند.

زنگ خطر برای ایران  زمین!
سد دوستی؛ خشک تر از همیشه

سـد دوسـتی بـا همـکاری مشـترک ایـران و 
ترکمنسـتان سـاخته شـده و عملیات اجرایی 
سـاخت آن در سـال 1379 آغاز و در فروردین 

سـال 1384 افتتاح شـد. 
 سـد دوسـتی بزرگتریـن سـد مخزنـی شـرق 
کشـور اسـت کـه بـر روی رودخانـه هریـرود 
سـاخته شـده و مشـترکا بیـن مـرز ایـران و 

ترکمنسـتان احـداث شـده اسـت. 
در حـال حاضـر حجـم آب موجـود در سـد 
دوسـتی 1۵6 میلیـون متـر مکعـب یعنی 13 
درصـد ظرفیـت بـوده و سـد در حـال خشـک 
شـدن اسـت. همچنیـن از ابتدای سـال جاری 
ورودی بـه دریاچـه سـد دوسـتی از طـرف 

افغانسـتان صفـر بـوده اسـت.
عکاس:محدثه زارع

رئیس مجمع نمایندگان استان کرمان:

دریافت خودرو از سوی نمایندگان استان کرمان
 تکذیب شد

در نخستین نشست هیات نمایندگان دوره دهم اتاق کرمان، اتفاق افتاد

هیات رییسه اتاق بازرگانی کرمان انتخاب شد

مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری مس سرچشمه 

طرح های جدید هلدینگ سرمایه گذاری 
مس سرچشمه به بازار سرمایه می  آیند

مدیرعامـل هلدینـگ سـرمایه گذاری مـس سرچشـمه بـا تشـریح آخریـن 
فعالیت هـای این شـرکت، گفت: طـرح های جدیـد هلدینگ سـرمایه گذاری 

مـس سرچشـمه بـه بـازار سـرمایه می آیند.
محمـد عابدی نـژاد دربـاره فعالیت هـای شـرکت سـرمایه  گـذاری مـس 
سرچشـمه اظهار داشـت: شـرکت سـرمایه گـذاری مـس سرچشـمه یکی از 
هلدینگ هـای موفقـی اسـت کـه در چند سـال گذشـته فعالیت کرده اسـت. 
بـا رویکـرد جدیـد و بـا قراردادهایی کـه با شـرکت ملی مـس ایران بسـته ایم 
طی 36 ماه پروژه هـای معدنی بـا ارزش یک میلیـارد دلار در اسـتان کرمان و 

آذربایجان شـرقی افتتـاح خواهیـم کـرد.
او ادامـه داد: در حـوزه اکتشـافات با ایجـاد معاونـت تخصصی اعـلام آمادگی 
کردیـم تا بـا بخش خصوصـی و دارنـدگان پروانـه اکتشـاف و بهره بـرداری به 
منظور تکمیل فرآیند اکتشـاف و احداث واحد فرآوری، شـریک شـویم. قطعا 
راغب هسـتیم تا ایـن قراردادها سـه جزئی باشـد کـه جزو سـوم هـم در بازار 

سـرمایه عرضه و مردم در آن شـریک شـوند.
مدیرعامل هلدینـگ سـرمایه گذاری مس سرچشـمه تصریح کـرد: عرضه در 

بازار سـرمایه به شـفافیت و ماندگاری سیسـتم کمـک شـایانی خواهد کرد.
او در پاسـخ بـه سـوالی در این خصـوص که ایـن فرآینـد چقدر طـول خواهد 
کشـید، گفت: ما اعلام آمادگی کرده ایـم و خودمان هم پیگیر ماجرا هسـتیم. 
اولین مـوردی که اتفـاق بیافتـد قطعا اعـلام می کنیـم. البتـه بازار سـرمایه و 
مردم را نبایـد همراه اکتشـاف کرد چون این موضوع ریسـک پذیر اسـت بلکه 

در حـوزه مجوزها ایـن اتفاق بایـد رخ دهد.
عابدی نـژاد در مورد شـرکت ها و محصولات دانـش بنیان گفت: با بررسـی 2۵ 
پارک فنـاوری به دنبـال محصولی هسـتیم کـه تولید پایلـوت انجام شـده اما 
توان مالی بـرای تجاری سـازی ندارند. بـر این اسـاس 1۵۰۰ طرح را بررسـی 
و 2۰ طرحـی که در حـوزه پایین دسـتی صنایـع مس هسـتند تاییـد اولیه را 
دریافـت کرده اند و بعـد از تاییـد در کمیتـه ارزیابی آمـاده عرضه آنهـا در بازار 

سرمایه هستیم.

خبر

مدیـر میراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دسـتی 
شهرسـتان بافـت گفـت: هـم اکنـون 1۵ طـرح 
گردشـگری شهرسـتان بافت در دسـت اقدام است.

علـی نجفی نـژاد بـا اشـاره بـه اینکـه 1۵طـرح 
گردشـگری شهرسـتان بافت در دسـت اقدام است، 
گفـت: این طـرح هـا، شـامل: اقامتـگاه بوم گـردی، 

مجتمـع پذیرایـی و گردشـگری و هتـل  اسـت.
او افزود: کارشناسان اداره کل میراث فرهنگی استان 
کرمان برای حمایـت از طرح های گردشـگری نیمه 
تمـام و در دسـت اقـدام منطقـه خبـر، کشـکوئیه 
دشـتاب، بـاغ پیشـگاه و... از طرح هـای یادشـده 
بازدیـد کردنـد و در خصـوص چگونگـی اجـرای 
ایـن طرح هـا بـا سـرمایه گذاران و متقاضیـان 

سـرمایه گذاری در شهرسـتان بافـت گفـت و گـو 
کردنـد.

مدیـر میراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دسـتی 
شهرسـتان بافـت  بیـان کـرد: هـدف از ایجـاد 
روسـتا های  در  گردشـگری  زیرسـاخت های 
شهرسـتان بافـت، توسـعه پایـدار جوامـع بومـی و 
محلی،  مهاجرت نکردن روسـتاییان، رونق اشـتغال 

و اقتصـاد اسـت.
او با بیـان اینکه شهرسـتان بافـت دارای مناطق بکر 
طبیعی و گردشـگری بوده و هر سـاله در ایـام بهار و 
تابسـتان و همچنین زمسـتان، میزبان تعداد زیادی 
از گردشـگران اسـت،تصریح کرد: ماندگاری بیشـتر 
مسـافران و گردشـگران،نیازمند زیرسـاخت های 
مناسـب می باشـد که خوشـبختانه ایـن موضوع در 
دسـتور کار اداره میراث فرهنگـی قرار گرفته اسـت.

فرمانـدار عنبرآبـاد از توزیـع 2۰ دسـتگاه پنـل 
خورشـیدی بین عشـایر در راسـتای تامین انرژی پاک 

و کـم هزینـه خبـر داد.
یـزدان افشـاری پور در حاشـیه آئیـن توزیـع پنل های 
خورشـیدی بیـن عشـایر عنبرآبـاد گفـت: بایـد برای 
کاهش مشکلات عشـایر به عنوان قشـری موثر و مولد 
تمـام ظرفیت هـای موجـود را بـکار بگیریـم تا شـاهد 
بهـره وری از توانمندی هـای جامعه عشـایری باشـیم.
او بـا اشـاره بـه پیگیری هـای انجـام شـده در خصوص 
رفع مشـکلات عشـایر در تامین آب شـرب، تخصیص 

سـایت اسـکان عشـایر و توزیع آرد بیـن آنها افـزود: با 
توجه به جمعیت عشـایر در عنبرآباد باید نـگاه ویژه ای 
به این قشـر داشـته باشـیم که تا کنون در این مسیر با 

نـگاه ویژه عمل شـده اسـت.
در ادامـه ناصر احمد یوسـفی مدیـرکل امور عشـایری 
جنوب اسـتان کرمان طرح سـاماندهی عشـایر را مورد 
تاکید قرار داد و گفت: طرح سـاماندهی عشایر با هدف 
ارتقـاء سـطح زندگـی آنهـا بـا همـکاری فرمانـداری 

عنبرآباد در دسـتور کار قـرار دارد.
براسـاس این گزارش، 2۰ دسـتگاه پنل خورشـیدی با 
اعتبـار 26۰میلیـون تومان از محـل عوارض بـرق بین 
عشـایر عنبرآبـاد توزیـع شـد کـه بـه گفته مسـئولان 

ذیربـط ایـن روند همچنـان ادامـه خواهد داشـت

طرح گردشگری شهرستان بافت در دست اقدام است

 پنل های خورشیدی بر فراز سیاه چادر عشایر عنبرآباد

کاشت بیش از 25 هزار گلدان گل 
در گلزار شهدای کرمان

مدیرعامل سـازمان سـیما، منظر و فضای سـبز شـهری 
شـهرداری کرمان گفت: از ابتدای امسـال تاکنون، بیش 
از 2۵ هزار گلـدان گل در گلزار شـهدای کرمان کاشـته 
شـده اسـت. یـدالله علیـزاده گفـت: از ابتـدای امسـال 
تاکنـون، 2۵ هزار گلـدان گل همیشـه بهار و شـب بو در 
گلزار شـهدای کرمان کاشته شـده اسـت. او افزود: بیش 
از 2 هـزار و ۵۰۰ اصله درخـت از انواع  زیتـون خوراکی، 
انـار، عنـاب خوراکـی و انـواع دیگـر و بیـش از 3 هـزار 
درختچه از انـواع  رز، رزماری، ترونو انـواع دیگر در گلزار 
شـهدا و جنگل قائم )عج( کاشته شده اسـت. مدیرعامل 
سـازمان سـیما، منظر و فضای سـبز شهری شـهرداری 
کرمان، همچنین بیان داشـت: در یک ماه گذشـته، لایه 
روبی، پاک سـازی و اصلاح جـوی و پشـته در 2۵ هکتار 

از سـطح جنگل قائـم )عج(، انجام شـده اسـت.

 Visual Art Open فراخوان هنری
2023 منتشر شد.

 Visual Art Openاین رقابـت توسـط
در انگلسـتان و برای هشتمین سـری برگزار 
مـی شـود و شـامل پنـج دسـته اسـت و در 

قالـب 
نقاشی/میکس مدیا/ چاپ

تصویرسازی/طراحی
مجسمه

عکاسی/دیجیتال
هنرمندان جوان )16 تا 24 سال(

برگزار می شود.
شما می توانید تا ۵ اثر ارسال کنید.

چه کسی می تواند شرکت کند؟
تمامی هنرمندان حرفـه ای و غیرحرفه ای سراسـر دنیا 

مجاز به شـرکت در این رقابت هسـتند.
آخرین مهلت: 26 ژوئن 2۰23 )۵ تیر 14۰2(

سفیر اتریش در ایران:

خدمات خیلی خوبی در استان کرمان به 
پناهندگان داده می شود

سـفیر اتریش در ایـران، گفت: بسـیاری از پناهنـدگان افغانسـتانی در کرمان هسـتند 
و خدمـات خیلی خوبـی در این اسـتان بـه جمعیـت پناهنـدگان داده می شـود. وولف 
دیتریش هایم، سـفیر اتریـش در ایـران در دیدار محمدمهـدی فداکار،اسـتاندار کرمان 
با بیـان اینکـه از حضور در اسـتان کرمان و دیدار با مسـئولان اسـتان خیلی خوشـحال 
هسـتم، گفت: خدمـات خیلـی خوبـی در ایـن اسـتان بـه جمعیـت پناهنـدگان داده 
می شـود. او بـا بیـان اینکـه 2 سـال پیـش به دنبـال قـدرت گرفتـن طالبان در کشـور 
افغانسـتان، خیلی از مردم افغانسـتان به دنبال پناهندگی بودند، افزود: بسـیاری از این 
پناهندگان افغانسـتانی در کرمان هستند. سـفیر اتریش در ایران با اشـاره به اینکه بعد 
از ایـن اتفاق کشـور اتریش تصمیـم گرفت به کشـور هایی کـه درگیر پناهندگـی اتباع 
افغانسـتانی هسـتند، کمک کند، گفت: در برگزاری کلاس های آموزشی به پناهندگان 
کمک های خوبـی داشـتیم. او با بیـان اینکـه در جریان زلزله بـم، کشـور اتریش کمک 
خوبی به ایران داشـته اسـت، افزود: از آشـنایی بیشتر و شـناخت بیشتر اسـتان کرمان 
اسـتقبال می کنیـم. دیتریش هایـم با اشـاره بـه اینکه خوشـحال می شـوم کـه مجددا 
در ماه هـای آینـده به کرمان سـفر کنـم و با این اسـتان و ظرفیت های آن بیشـتر آشـنا 
شـوم، بیان کرد: امیدوار هسـتیم این سـفر باعث شـود که ارتباط بین 2 کشـور بیشـتر 

شـود و ما آنچـه را که به چشـم می بینیـم به خوبـی انتقـال دهیم.


